

កូនចិញ្ចឹម ៣

1 ...-បងប្រុសនៅលើ។ អរុណសួស្តី អ្នកទាំងអស់គ្នា។ យើងមានសេចក្តី
រីករាយណាស់ដែលបានត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតដើម្បីស្វាគមន៍អ្នកម្តង
ទៀតនៅក្នុងព្រះនាមដ៏គ្រប់គ្រងរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ជឿជាក់ថាអ្នកមាន
ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យពេញៗសប្តាហ៍នៃការសរសើរនិងពរជ័យរបស់ទ្រង់។

2 ទើបតែមកដល់ព្រឹកនេះ ខ្ញុំបានជួបក្មេងប្រុសតូចម្នាក់នៅទីនោះ ហើយគាត់
បានឱ្យបន្ទះរូបភាពនៃទេវតាការពារនិងថែរក្សាក្មេងពីរនាក់។ ហើយខ្ញុំមិនដឹងថា
នោះជាខ្ញុំលតុន ក្មេងប្រុសខ្ញុំលតុន។

3 ហើយ នៅទីនេះពីរបីសប្តាហ៍មុនឬពីរបី...ប្រហែលជា ២ សប្តាហ៍មុនមាន
ឪពុកម្នាក់ ជាឪពុកជាគ្រីស្ទាន។ បានសុំកូនស្រីជំទង់របស់គាត់ដែលមិនទាន់ជា
គ្រីស្ទាននៅឡើយ ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងឈរតម្រង់ជួរអធិស្ឋាន។ ហើយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលតាមរយៈ “ខ្ញុំ—ខ្ញុំអោយកូនរបស់អ្នកទៅអ្នកវិញ។”
ហើយនៅព្រឹកនេះ នាងបានសង្គ្រោះហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលអង្គុយនៅលើវេទិកា ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមាន
បន្ទូល។ ហើយក្មេងផ្សេងទៀតកំពុងអង្គុយនៅជុំវិញ។ ខ្ញុំដឹងថាក្រុមគ្រួសារខ្ញុំ
លតុនសប្បាយចិត្ត។

4 សូមមើលស្រ្តីតូចម្នាក់នៅទីនោះដែលពួកគេបានអធិស្ឋានសម្រាប់ទារក
កាលពីថ្ងៃអាទិត្យសប្តាហ៍មុន ថានឹងត្រូវស្លាប់។ ខ្ញុំឃើញវានៅជាមួយពួកយើងនៅ
ព្រឹកនេះ ហើយយើងសប្បាយចិត្តណាស់។ ពួកគេគិតថាវាមានជំងឺសាច់ដុំ ហើយ
វាមិនមានទេ។ ដូច្នេះយើងអរគុណខ្លាំងណាស់។

5 សូមមើលមិត្តល្អទាំងអស់របស់យើង។ ខ្ញុំចាំបានថាបុរសម្នាក់នៅទីនេះមក
កខ្ញុំនៅក្នុងបទសម្ភាសន៍ពិសេសមួយនៅ—នៅពេលមួយនៅ ឆាតតាគើ ខ្ញុំជឿ
ថាកន្លែងហ្នឹង។ ខ្ញុំជឿថា ខ្ញុំញ៉ាំអាហារពេលព្រឹកជាមួយអ្នកនិងប្រពន្ធនិងកូន
ៗ... ឬអ្នកនិងប្រពន្ធរបស់អ្នក ឬកូនៗ ក៏ អញ្ចឹងដែរ។ ប្រងប្រុសម្នាក់និយាយ
ថា “កណ្តាលទីក្រុង។”—អេឌី។ កណ្តាលទីក្រុង នៅ... ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នា...

ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះនោះ ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែហៅវាថា ឆាតតាតើ។ បាទ។ មិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ ជាច្រើន។

6 បងប្រុស ឆាលី ខុក និងបងស្រី នេលីនៅទីនេះ ដែលជាផ្ទះទី២សម្រាប់ ខ្ញុំ ហើយគ្មានអ្វីក្រៅពីអ្នកទេដែលអាចធ្វើជាកូនរបស់ខ្ញុំបាន។ ខ្ញុំទៅទីនោះ វា ជាកន្លែងដែលខ្ញុំចំណាយពេលសម្រាកភាគច្រើនរបស់ខ្ញុំនៅទីនោះ។ គាត់ជា អ្នកប្រមាញ់កំប្រុកល្អបំផុតនៅរដ្ឋកេនតាក់ស៊ីនៅពេលខ្ញុំនៅរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។ ហើយ ដូច្នេះឥណ្ឌាអាណា... និងឆាលី ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ មានអារម្មណ៍ គួរអោយស្ងប់ស្ងួតដូចជាខ្ញុំបានចាប់កូនត្រីភ្លើងមួយពីបាសឆ្លុតមុនពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើម នៅទីនោះ។ ខ្ញុំពិតជាមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំអាចឈរបានច្រើន។

7 បងប្រុស ជាន់ណែល... ជា... ណែត ពី ឡោះ... រដ្ឋ កាញ៉ូបេណាខាងត្បូង។ និងបងប្រុស... អញ្ចឹង គ្រាន់តែមានមនុស្សប្លែកៗជាច្រើននៅទីនេះមកពីកន្លែង ផ្សេងៗគ្នា ដែលមកពីកន្លែងនេះដើម្បីមកលេងជាមួយយើង។

8 អ្នកដឹងទេ យើងមិនមានសមាជិកទៀងទាត់នៅទីនេះទេ។ យើងគ្រាន់តែ មានការប្រកបជាមួយគ្នា ខណៈដែលព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ សំអាតយើងពីអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់។

9 ឥឡូវនេះ យើងកំពុងតែសិក្សាមេរៀនដ៏អស្ចារ្យ គឺអស្ចារ្យណាស់។ ហើយ យើង យ៉ាងហោចណាស់ក៏ខ្ញុំ... ដឹងថាខ្ញុំកំពុងរីករាយនឹងវាហើយខ្ញុំដឹងថាអ្នក ទាំងអស់ក៏រីករាយជាមួយវាដែរ។ ពេលខ្លះខ្ញុំចាប់ផ្តើមនិយាយពេញមួយថ្ងៃ ដើម្បី និយាយអំពីវាឬអានអំពីវា ខ្ញុំទទួលបានប្រហែលពីរខហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមពីបទគម្ពីរ នោះហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ខ្ញុំបានធ្វើតាំងពីលោកុប្បត្តិរហូតដល់វិវរណៈ នៅតែបន្ត។

10 ហើយអ្នកដឹងទេ ខ្ញុំចង់ចំណាយពេលមួយដែលយើងអាចធ្វើបាន—ដែល ជាកន្លែងដែលយើងអាចទទួលបាននៅលើសៀវភៅនៃ—នៃហេព្រើរ ហើយ យកដូច... ជាការប្រសើរណាស់នៅពេលរដូវកំប្រុកចូលមកដូចជាខែកញ្ញា... ប្រហែលខែតុលា... សីហាអ្នកដឹងទេ ហើយបន្តរហូតដល់ពេលដែលត្រូវចេញទៅ ក្រៅប្រទេស គ្រាន់តែរៀងរាល់យប់នៅលើគម្ពីរហេព្រើរបុគ្គលិកនិក្ខមន៍។ តើ ព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងនិក្ខមន៍នាំប្រជាជនរបស់ទ្រង់ចេញពីស្រុកអេស៊ីប គឺជាការ ចាកចេញយ៉ាងដូចម្តេចទៅ! ជាប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតខ្លាំងណាស់ឥឡូវនេះយើង

កំពុងត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការចាកចេញរបស់យើង។ អូ វាអស្ចារ្យណាស់។ បទគម្ពីរ
ទាំងមូលមានទំនាក់ទំនងជាមួយគ្នា ហើយវាជារឿងធំមួយ។

11 ឥឡូវ ព្រឹកនេះយើង—យើងនៅតែស្ថិតនៅក្នុងសៀវភៅ... យើងនឹងយក
ជំពូក៣ដំបូងនៃ—នៃសៀវភៅអេភេសូរ។ សំបុត្ររបស់ប៉ុលទៅកាន់អេភេសូរនៅ
ទីក្រុងអេភេសូរ ដោយព្យាយាម ដាក់ក្រុមជំនុំ។ ហើយមុនពេលដែលយើងចូល
ទៅជិតវា តើយើងអាចទុកពេលវេលាមួយឬពីរនាទីទៀតសម្រាប់ការអធិស្ឋាន មុន
ពេលដែលយើងធ្វើវា។

12 ឱព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើងខ្ញុំអើយ ឥឡូវនេះទូលបង្គំកំពុងតែចូលមកក្នុង
ព្រះវត្តមានរបស់ទ្រង់ហើយ។ យើងមិនសាកសមទេ យើងដឹងថាមានការថ្វាយ
យញ្ញបូជានៅទីនោះរង់ចាំ សំអាតយើងពីអំពើស្មោកស្មោកគ្រប់យ៉ាង ហើយ
បង្ហាញយើងនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះបិតា ឥតកំហុស ឥតកន្លែងបន្ទោសបាន
ឥតសៅហ្មង។ គ្មានអ្វីដែលយើងអាចធ្វើដើម្បីបានគុណសម្បត្តិនេះទេ។ ប៉ុន្តែ
ដោយសារតែព្រះយេស៊ូវបានធ្វើរឿងនេះសម្រាប់យើង យើងក្រាបគោរពដល់
វត្តមាននិងព្រះនាមរបស់ទ្រង់ ស្នើសុំថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅ
ព្រឹកនេះនៅកណ្តាលពួកយើង។ ហើយមិនមែនជាអ្នកល្បីខាងសាសនាទេ
ឬមិនដឹងពីរបៀបកំណត់បទគម្ពីរតាមលំដាប់ដោយ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែទទួលការ
ចាប់អារម្មណ៍និងដឹងគុណចំពោះអារម្មណ៍នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅពេលវាធ្វើការ
តាមរយៈខ្លួនខ្ញុំ សូមប្រទានពរដល់យើងទាំងអស់គ្នានៅពេលដែលយើងអាន
ព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរ ដើម្បីឱ្យវាក្លាយជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ផ្តល់វា
ព្រះបិតាអើយ។ យើងសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូ និងដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់
ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

13 ឥឡូវខ្ញុំអាចនិយាយនៅទីនេះ ជាដំបូង ថាបើពេលណាដែលខ្ញុំអាចនិយាយ
អ្វីដែលមិនយល់ស្រប មិនបានកំណត់ត្រឹមត្រូវទេ ប្រហែលជាខុសទាំងស្រុង
ចំពោះការបង្រៀនរបស់អ្នក ឬអ្វីមួយដែលអ្នកមិនអាចយល់ស្របជាមួយ ខ្ញុំ
ជឿទុកចិត្តលើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យវាមានតាមរដូវកាលនិង
ផ្តែមល្អមរហូតដល់មិនមាន...មិនមានល្មើសអ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? ថាវានឹង
—វានឹងតាមរយៈសេចក្តីស្រឡាញ់និងការប្រកប ដែលជាអ្វីដែល...វាមានន័យ
តាមមធ្យោបាយនោះ។

14 ហើយរឿងទាំងអស់នេះចាប់ផ្តើមដោយសេចក្តីអធិប្បាយកាលពីថ្ងៃអាទិត្យ មុនខ្ញុំ ជឿថាវាជាព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យមុន ស្តេចដែលត្រូវបានគេបដិសេធ។ តើមាន នរណាម្នាក់មិនបានទទួលកាសែតនេះនៅឡើយទេ? ខ្ញុំគិតថាពួកគេមាន ហើយ អ្នកអាចមានវាប្រសិនបើអ្នកចង់បាន ស្តេចដែលត្រូវបានគេបដិសេធ។

15 ឥឡូវនេះពីរបីថ្ងៃហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើម...ឡើងនៅកណ្តាលទីក្រុង រដ្ឋ អូហៃយ៉ូ។ យើងចង់បានរបស់ទាំងអស់—វិស្វកម្មរបស់ពួកគេសម្រាប់ ពេលវេលានោះដើម្បីប្រាកដថាបានជួបជាមួយពួកយើងនៅទីនោះ ព្រោះយើង កំពុងទន្ទឹងរង់ចាំពេលវេលាដ៏ល្អនៃការប្រកបគ្នានៅកណ្តាលទីក្រុង រដ្ឋអូហៃយ៉ូ។ បណ្ឌិត ស៊ូលីវ៉ាន់ជាប្រធាន ខ្ញុំគិតថា ជាប្រធានគណៈកម្មាធិការ។ ហើយនឹង មាន៥យប់ទៀត ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយ—ក្នុងនាមជាក្លោងកិត្តិយសនៅក្នុងសន្និបាត អន្តរជាតិនៃព្រះវិហារអន្តរនិកាយ។ ហើយបន្ទាប់មក—បន្ទាប់មកទៀត នឹងជា ការប្រជុំរបស់យើងផ្ទាល់ចាប់ពីពេលនោះតទៅ។ យើងបានរៀបចំវារហូតដល់ ដំណាក់កាលទី១២ ប៉ុន្តែស្ថិតក្រោមការយល់ដឹងថាយើងអាចឆ្លងកាត់មួយ សប្តាហ៍ទៀតបន្ទាប់ពីនោះ គឺអាស្រ័យទៅលើរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដឹកនាំ។ យើងទាំងអស់គ្នាចង់ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ។ អ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបាន និយាយឱ្យធ្វើ បន្ទាប់មកធ្វើវាឱ្យលឿន។

16 ហើយសូមចាំថាពេលយើងកំពុងស្តាប់តាមព្រះវិញ្ញាណ ដែលជាមេរៀនដ៏ អស្ចារ្យមួយដែលយើងចង់រៀន គឺមិនដែលលឿនទេ។ ឃើញទេ យកពេលវេលា របស់អ្នកមានជំនឿ។ ប្រសិនបើយើងបានទូលសូមអ្វីពីព្រះជាម្ចាស់ សូមចងចាំថា ព្រះឆ្លើយតបការអធិស្ឋាន។ ទ្រង់ធ្វើវាតាមពេលវេលារបស់ទ្រង់ វិធីដែលល្អបំផុត ធ្វើឱ្យវាដំណើរការត្រឹមត្រូវសម្រាប់យើង។ ហើយបើមិនអញ្ចឹងទេ តើយើងកំពុង ធ្វើអ្វីនៅព្រឹកនេះ? អ្វី—តើយើងប្រកាសខ្លួនជាគ្រីស្ទានដើម្បីអ្វី? ព្រះ...ប្រសិនបើ នេះមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ នោះមិន មែនជាការពិតទេ ពេលនោះយើង ត្រូវបានរកឃើញក្នុងចំណោមមនុស្សដែលវេទនាជាងគេ។

17 ខ្ញុំមានសេចក្តីរីករាយណាស់ដែលបានចូលរួមជាមួយមនុស្សជាច្រើននៅ ទីនេះដែលដឹងថានេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ បន្ទាប់មកវា វាជាពាក្យពិត រាល់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់របស់វា គ្រប់ដំណាក់កាលរបស់វា។ ហើយដោយ

ព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ មានឯកសិទ្ធិមើលទឹកដីដែលយើងនឹងធ្វើដំណើរនៅ ថ្ងៃណាមួយ។

18 ម្សិលមិញ (ប្រជាជនមិនដឹងថាតើពេលវេលាដែលគួរអោយ ធុញថប់ កើតឡើងជាមួយនឹងប្រភេទនៃព័ន្ធកិច្ចនេះទេ។) ខ្ញុំពិតជាពិបាកចិត្តណាស់ ហើយ ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ប្រពន្ធថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចបន្តទៅមុខទៀត។”

នាងបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកនិយាយដូច្នោះ ប៊ីល?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ! ខ្ញុំមានបញ្ហានិងរឿងផ្សេងៗ។”

19 ហើយបន្ទាប់មកហាក់ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា “តើអ្នកកំពុង ព្យាយាមចៀសវាងពួកគេទេ? តើអ្នក—តើអ្នកកំពុងព្យាយាមចៀសវាងពួកវា មែនទេ?” ឃើញទេ?

20 “ទេ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំឈរក្រង់ឡើងនៅចំពោះមុខ របស់វា ហើយប្រឈមមុខនឹងវា។” ឃើញទេ គ្រាន់តែមើល... ឃើញទេ?

21 វាកាន់តែប្រសើរ។ និយាយដោយស្មោះត្រង់ តាមពិតទៅ ខ្ញុំសូមនិយាយ ដោយភ្នែកឃើញផ្ទាល់ថា បន្ទាប់ពីជីវិតនេះចប់ យើងចូលក្នុងទឹកដីដែលលើស ពីអ្វីដែលអ្នកណាម្នាក់អាចគិតបាន។ ហើយប្រសិនបើមានជនចម្លែកនៅទីនេះ ខ្ញុំជឿជាក់ថាអ្នកមិនធ្វើទេ... ខ្ញុំអធិស្ឋានដល់ព្រះថាអ្នកមិនចាត់ទុកខ្ញុំជាមនុស្ស ឆ្គួតឡើយ។ ខ្ញុំ—បើខ្ញុំចង់ធ្វើ គឺត្រូវស្មោះត្រង់ ហើយប្រាប់ការពិត។ ហើយ តើវា ល្អយ៉ាងណាដែលខ្ញុំអាចប្រាប់ពីអ្វីដែលខុស នៅពេលដែលមាន—មានការពិត ច្រើនណាស់នៅទីនេះ? យើង ហេតុអ្វីយើងត្រូវប្រាប់អ្វីខុសអំពីវា? ឃើញទេ? វាជា សេចក្តីពិត។

22 ហើយគ្មានអ្វីដែលគួរឱ្យឆ្ងល់ឡើយ ខ្ញុំជឿថាលោកប៉ូលត្រូវបានគេចាប់ឡើង ទៅឋានសួគ៌ទីបី ហើយគាត់បានឃើញរឿងដែលមិនគួរអោយគាត់និយាយ។ ហើយនៅថ្ងៃមួយគាត់បាននិយាយថា “ភ្នែកពុំដែលឃើញ ត្រចៀកមិនដែល បានឮ ហើយក៏អាចចូលទៅក្នុងចិត្តមនុស្សបានដែរ អ្វីដែលព្រះមានសម្រាប់ពួកគេ (នៅក្នុងឃ្លាំង) ដែលស្រឡាញ់ទ្រង់។”

23 អូ យើងទើបតែរស់នៅ... យើងកំពុងរស់នៅក្នុងគំនរសំរាមនៅទីនេះ មានតែ សំរាមប៉ុណ្ណោះដែលពេញទៅដោយសំរាម—នៃផ្សេងចេញពីភាពកខ្វក់។ នៃ...

ទោះបីយើងមិនកខ្វក់ជាមួយវាក៏ដោយ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងនោះ ដែលផ្សែង
បានមកពីការជក់បារីរបស់បាប។ រឿងមួយដែលគួរឱ្យធុញទ្រាន់បំផុតដែលខ្ញុំអាច
គិតបាន គឺការចាក់សំរាមដុតទីក្រុងចាស់។ តើអ្នកធ្លាប់នៅក្បែរនោះទេ? ក្លិនផ្សែង
ដែលហុយ ផ្សែងគួរឱ្យខ្លើមដែលកើតឡើងតាមរយៈភាពកខ្វក់គ្រប់ប្រភេទ។ និង
—ហើយអ្នកដកដង្ហើមរបស់វា ហើយវានឹងធ្វើអោយអ្នករិលវល់។

24 ខ្ញុំចាំបានថាត្រូវចុះទៅញូអាស់បានី ចុះក្រោម...ខាងក្រោមផ្លូវលេខដប់ប្រាំបី
នៅទីនោះកន្លែងចាក់សំរាមចាស់ ហើយខ្ញុំត្រូវប្រមូលនៅទីនោះហើយអានម៉ែត្រ។
ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែពុលនឹងថ្ងៃនោះ ជាផ្លូវដប់ប្រាំបី នៅពេលដែលខ្ញុំត្រូវយកវាចុះនៅ
ទីនោះ ពីព្រោះវាមានក្លិនដ៏អាក្រក់នោះ។ ហើយ ជាក់នៅលើនោះមានសាកសព
កណ្តុរនិងឆ្កែនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង អ្នកដឹងទេ នោះគឺជាផ្សែងហើយផ្សែងចាស់ដែល
ហុយចេញពីវា។

25 ឥឡូវនេះ នោះគឺជាអ្វីដែលជីវិតនេះត្រូវបានប្រៀបធៀប ទៅនឹងអ្វី ដែល
ល្អបំផុត។ គ្រាន់តែជាផ្សែងនិងក្លិនចេញពីអំពើបាបពីគ្រប់ទីកន្លែង ដូចជា ការ
និយាយខាងដរិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែ អូ ដែលខ្យល់កំពុងបក់ដោយសេរី ហើយអ្វី
គ្រប់យ៉ាងគឺគួរឱ្យស្រឡាញ់និងសន្តិភាពនិងសេចក្តីអំណរនិងជីវិតអស់កល្ប
ជានិច្ច នៅទូទាំងទន្លេ។ ប៉ុន្តែយើងកំពុងច្បាំង ដូច្នោះសូមកុំអង្គុយហើយនិយាយ
ថា “សូមប្រញាប់ឡើងទៅទីនោះ” អនុញ្ញាតនាំយកគ្រប់រាល់គ្នាជាមួយយើងដែល
យើងអាចនាំយក។ ត្រូវហើយ។

26 ហើយឥឡូវនេះគោលបំណងនៃមេរៀនទាំងនេះគឺដើម្បីគាំទ្រយុត្តាដែលបាន
ឆ្លងកាត់ទឹកដីរួចហើយ។ គោលបំណងនៃការសិក្សានេះ សិក្សាសៀវភៅអេភេស្តរ
គឺដើម្បីដាក់ទីតាំងក្រុមជំនុំជាកន្លែងដែលវាពិតជាឈរនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ វាគឺជា
ប្រភេទនៃឥម្ព៌សញ្ញាចាស់និងសៀវភៅយ៉ូស្វេដែលយ៉ូស្វេបានឈរ។ កាលពី
ថ្ងៃអាទិត្យមុន យើងមានវាជាកន្លែងដែលយ៉ូស្វេបានផ្តល់ដីដល់មនុស្សម្នាក់ៗ។
ហើយគាត់បានធ្វើវាដោយការបើកសម្តែង។

27 តើលោកម៉ូសេមានលក្ខណៈបែបណា...បាននាំប្រជាជនចេញពីស្រុកអេស៊ីប
ខ្លឹមស លើកតែ ហើយបានផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវកន្លែងមួយដែលជាកន្លែងដែលព្រះ
បានសន្យាបូនរយឆ្នាំក្រោយ... ឬបូនរយឆ្នាំមុន ដែលទ្រង់នឹងនាំពួកគេចូលទៅ

ក្នុងកន្លែងមួយដែលជាទឹកដីល្អ ហូរដោយទឹកដោះគោនិងទឹកឃ្មុំ។ លោកម៉ូសេ បាននាំជនជាតិអ៊ីស្រាអែលឡើងទៅដល់ស្រុកនោះ តែពុំបានកាន់កាប់ពួកគេទេ។

28 ហើយព្រះយេស៊ូវ ចំពោះខាងវិញ្ញាណ ដល់មនុស្សដែលនឹង...តាំងពីដើមមក យើងត្រូវបានសន្យាថាជាព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ព្រះយេស៊ូវបានដឹកនាំយើងតាម ការសន្យា។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក ដូចជាលោកយ៉ូស្វែដដែរ ដើម្បី ដឹកនាំនិងដឹកនាំនិងកាន់កាប់ទឹកដីឬកាន់កាប់ក្រុមជំនុំ។ យើងរកឃើញ នៅក្នុង មូលដ្ឋាន របស់យើង...

29 ឥឡូវនេះនៅទីនេះប្រហែលជាមនុស្ស ប្រហែលជាគិតថាខ្ញុំជាមនុស្សឈឺឆ្ងាយ និងព្យាយាមមិនគោរពបងប្អូន។ ខ្ញុំមិនមែនអញ្ចឹង! ព្រះជាចៅក្រមរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ មិនមែនអញ្ចឹងទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំកំពុងតែព្យាយាមចង្អុលបង្ហាញអ្វីមួយដែលជា សេចក្តីពិត។ ឃើញទេ? យើងជាអ្នកដឹកនាំដែលត្រូវបានជ្រើសរើស ជាមនុស្ស ជំនួសឱ្យអ្នកដឹកនាំ ការដឹកនាំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងចង់អោយមនុស្ស បែងចែកចំណែករបស់យើងនិងដឹកនាំយើង និកាយដូចជាមេតូឌីស បាបទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀ លូធើរៀន ក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ ពោនទីកុស្ត។ និងនិកាយផ្សេងៗ គ្នា ដើម្បីបង្កើតអង្គការជាឧទាហរណ៍មួយ ហើយយើងធ្វើតាមនោះ។ ប៉ុន្តែយើង មាន...

30 គ្មានកន្លែងណាក្នុងព្រះគម្ពីរដែលយើងត្រូវធ្វើដូចនោះទេ។ មិនមានអត្ថបទ គម្ពីរណាមួយទេ នៅក្នុងគម្ពីរទាំងអស់របស់ព្រះ ដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់បាន រៀបចំព្រះវិហារឬកន្លែងដែលទ្រង់ធ្លាប់និយាយអំពីអង្គការមួយ មិនមាននៅកន្លែង មួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។ ប៉ុន្តែតែងតែប្រឆាំងនឹងវា។ ទ្រង់មិនចង់អោយយើងធ្វើ ដូចលោកិយទេ។ ទ្រង់ចង់ឱ្យយើងញែកចេញ កំណត់ដោយឡែក។

31 ខ្ញុំមិនមានន័យថាឥឡូវនេះទេ “ឆ្លុតៗ” ដូចដែលយើងហៅវាទេ។ ខ្ញុំចង់ មានន័យថាជាមនុស្សដែលត្រូវបានគេហៅចេញ អូ ដែលជាប្រជាជាតិបរិសុទ្ធ ដែលមានព្រះពរ រស់នៅលើលែងពីការគេមើលងាយ ការប្រព្រឹត្តនិងអាកប្បកិរិយា របស់យើងដូចជាទ្រង់ នឹងធ្វើនៅក្នុងយើង ដ្បិតយើងជាស្នាព្រះហស្តរបស់ព្រះអង្គ ដែលបង្កើតឡើងក្នុងអង្គព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូអោយប្រព្រឹត្តអំពើល្អ។

32 ឥឡូវនេះ នៅយប់ថ្ងៃពុធ អ្នកជាច្រើនមិនបាននៅទីនេះនៅយប់ថ្ងៃពុធទេ ប៉ុន្តែ យើងបានចូលទៅក្នុង...ខ្ញុំជឿថាវាជាខទី៣ឬខ...អត់ទេ វាជាខ៥។

...ជាកូនចិញ្ចឹម ឬការដាក់ប្រជាជន...

33 តើព្រះជាម្ចាស់ព្យាយាមដាក់មនុស្សរបស់ទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច ហើយនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ដាក់ម្នាក់ បន្ទាប់មក អូ ព្រះវិហារទាំងអស់ចង់ក្លាយដូចជាមួយនោះ មានរឿងដដែលៗ ធ្វើរឿងដូចគ្នា។ យើងត្រូវបានកាត់ចេញខុសគ្នាពីគេ យើងត្រូវបានបង្កើតខុសគ្នាពីគេ យើងមានលក្ខណៈខុសគ្នា ហើយយើងត្រូវបានដាក់ខុសគ្នាតាមទីតាំង ម្នាក់ៗសម្រាប់ការងារផ្សេងៗ។ ប្រហែលជាមួយសម្រាប់ការងារប្រភេទតូច មួយផ្សេងទៀតសម្រាប់ការងារធំ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាដារីខ្ញុំប្រជាហោរាម្នាក់ ខ្ញុំភ្លេចហើយឥឡូវ និយាយថា “ខ្ញុំសុខចិត្តធ្វើជាកំរាលព្រំនៅដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់ជាជាង...រស់នៅក្នុងតង់ជាមួយ...មនុស្សអាក្រក់។”

34 ឥឡូវយើងនឹងឈប់មួយវិនាទីទៀតអំពីអត្ថបទកូនចិញ្ចឹមគឺខ៥ ព្យាយាមចុះក្រោមតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះចងចាំប្រធានបទវា ត្រូវបានគេដាក់បញ្ចូល។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់យល់ពីចំនុចនេះ? សូមស្តាប់អ្នកនិយាយវាមួយពាក្យ: “ការដាក់ រាងកាយ នៃព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ទីតាំង នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ជាកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ កំពុងដឹកនាំយើង។” ហ្នឹងហើយឥឡូវនេះយើងបានទទួលវាហើយ ឃើញទេ? សូមដាក់ សៀវភៅអេភេសូរជាទីតាំងរបស់យើង។

35 ហើយសូមមើលប៉ុលដែលជាគ្រូដំពូកម្នាក់។ រឿងដំបូងដែលគាត់ធ្វើគឺត្រូវដកគំនិតចេញពីគេ។ បោះបង់គំនិតទាំងអស់ដែលមិនធ្លាប់មាន “ក្នុងនាមជាកូនព្រះម្នាក់ នៅថ្ងៃនេះនិងថ្ងៃស្អែកខ្ញុំបានទៅ ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ព្រះបានផ្តោលទោសខ្ញុំហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។” មិនសមហេតុសមផលទេ! ឥឡូវនេះ...សៀវភៅនេះមិនសំដៅទៅលើការបង្រៀនបែបផ្សាយដំណឹងល្អ ការបង្រៀនរបស់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អទេ។ យើងមិនអញ្ជឹងទេ...ខ្ញុំមិនប៉ះវាលើដំណឹងល្អទេ។ ខ្ញុំនាំរឿងនេះមកក្រុមជំនុំ ព្រោះប៉ុលបាននិយាយទៅកាន់ពួកបរិសុទ្ធ អស់អ្នកដែលត្រូវបានគ្រាស់ហៅ ហើយថែរក្សាហើយត្រូវបានបំពេញហើយត្រូវបានគេបញ្ជាក់ចេញ ហើយស្ថិតនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងទឹកដីកាណាន។ គាត់កំពុងព្យាយាមប្រាប់ពួកគេ រឿងដំបូង យកវាចេញពីគំនិតរបស់អ្នកថាអ្នកនឹងរង្វេងហើយអ្នកនឹងធ្វើវាដូច្នោះ ហើយអ្នកខ្លាចរឿងនេះ។ កុំខ្លាចអ្វី

ទាំងអស់ ព្រោះគាត់កំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នកពីកន្លែងដែលអ្នកកំពុងស្ថិតនៅ តើ អ្នកជានរណាតើអ្នកកំពុងឈរយ៉ាងដូចម្តេច។

36 ឥឡូវ អ្នកអាចធ្វើអ្វីខុស ហើយរាល់ពេលដែលអ្នកធ្វើខុស អ្នកនឹងត្រូវបាន ចំណាយចំពោះវា។ មែនហើយ អ្នកនឹងច្រូតនូវអ្វីដែលអ្នកបានព្រួស! ប៉ុន្តែវា មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នកទេ។ នៅពេលអ្នកកើតពី ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ អ្នកនឹងមានជីវិតអស់កល្បហើយមិនអាចស្លាប់ជាងព្រះដែល អាចស្លាប់បានឡើយ។ អ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះ អ្នកគឺជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។

37 ខ្ញុំកើតមកពីប្រាណហាំ។ អ្នកអាចធ្វើឱ្យខ្ញុំមានឈ្មោះផ្សេងទៀត។ ឈ្មោះ ផ្សេងទៀតមួយចំនួននឹងមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំតូចជាងនេះទេ ខ្ញុំនៅតែជា ប្រាណហាំ។ ខ្ញុំ បានកើតមកជាប្រាណហាំ ហើយតែងតែក្លាយជា ប្រាណហាំ។ ខ្ញុំនឹង...ខ្ញុំអាចត្រូវ បានធ្វើឱ្យខូចដូច្នោះនៅថ្ងៃណាមួយ គួរដោយជំងឺរលាកសន្លាក់ មានកម្ទេចកម្ទីនិង រំហែកទាំងអស់រហូតដល់ខ្ញុំមើលទៅសត្វ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែជា ប្រាណហាំ! ហេតុអ្វី? ឈាម ប្រាណហាំនៅខាងក្នុង។

38 នោះជាអ្វីដែលអ្នកមាន។ ហើយដរាបណាព្រះបានបង្កើតអ្នក...ឥឡូវចាំ ថា ខ្ញុំមិននិយាយជាមួយអ្នកផ្សេងក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទទេ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើអ្នកចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? “ដោយ វិញ្ញាណតែមួយ!” អក្សរ វិញ្ញាណ...ដែលមានន័យថា “តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។” យើងយ៉ាងម៉េច...តើយើងអាចចូលដោយរបៀបណា? ដោយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក? តើមិនចុះសម្រុងនិងខ្ញុំដូចម្តេចជាមួយអ្នកបាទីស្ទនិងអ្នកក្រុមជំនុំ នៃព្រះគ្រីស្ទ។ មិនមែនដោយបុណ្យជ្រមុជទឹកទេ! កូរិនថូសទី១ ជំពូក១២ បាន និយាយថា “គឺតាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយគឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលយើង រាល់គ្នាបានចូលមកក្នុងរូបកាយនោះ។” ហើយមានសុវត្ថិភាពដូចរាងកាយនោះ ដែរ។ ព្រះគឺ...សន្យាវា។

39 តើព្រះអាចវិនិច្ឆ័យទ្រង់ម្តងទៀតយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលដែលទ្រង់បាន ទៅកាល់វ៉ាវី? ឡើងទៅលើហ្គូលហ្គុតា ទ្រង់ត្រូវគេវាយដំ ជា ទ្រង់មិនអាច ជាសះស្បើយបានទេ សូម្បីតែទ្រង់ក៏មិនអាចនិយាយអ្វីបានដែរ។ មូលហេតុអ្វី? ទ្រង់មានបាបនៃលោកិយនៅលើទ្រង់។ មិនមែនដោយសារតែថាទ្រង់ជាមនុស្ស

មានបាបនោះទេប៉ុន្តែ “ទ្រង់បានផ្ទុកបាប” សម្រាប់ខ្ញុំនិងអ្នក។ រាល់អំពើបាបរបស់លោកីយចាប់តាំងពីអំជាមរហូតដល់ការយាងមករបស់ទ្រង់ ត្រូវបានធ្លាក់នៅលើស្មារបស់ទ្រង់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់មិនបានដាក់ទណ្ឌកម្មព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់បានដាក់ទណ្ឌកម្មអំពើបាប។ សូមមើលតើវាគួរឱ្យរន្ធត់យ៉ាងណា? ទ្រង់កំពុងធ្វើយញ្ញបូជា។ ទ្រង់ត្រូវបានធ្វើផ្លូវតែគេចសម្រាប់អ្នកទាំងអស់ដែលព្រះដោយការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ ដឹងនឹងយាងមក។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងនោះពីរបីនាទីទៀត។

40 ឥឡូវនៅ ពេលអ្នកមកដល់ “តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយដែលយើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលទៅក្នុងរូបកាយនោះ រូបកាយតែមួយជាមួយព្រះគ្រីស្ទ” ហើយយើងមានសុវត្ថិភាពជារៀងរហូត។

41 ឥឡូវនេះ មានកន្លែងដែលវាហាក់ដូចជាធ្វើចម្លែក ជាពិសេស—នេះ—អ្នកជឿអមីណាន់ ថាពួកគេគឺ...ត្រូវធ្វើអ្វីមួយដើម្បីខ្លួនពួកគេ ឬធ្វើអ្វីមួយជាកុសល។ តើវាអាចកើតឡើងដោយរឿងពីរយ៉ាងក្នុងពេលតែមួយយ៉ាងដូចម្តេច? វាដោយព្រះគុណឬដោយស្មារដៃ មួយ។ វាមិនអាចដោយសាររឿងតែមួយទេ វាគឺដោយរឿងពីរផ្សេងគ្នា។ វាត្រូវតែមានមួយ។ វាជា...

42 ខ្ញុំ ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ទេ។ នោះជាការតុបតែងខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំតែងតែជឿលើព្រះគុណ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែបានព្រះគុណពេញលេញនោះ ហើយជាអ្វីទាំងអស់។ វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ—ខ្ញុំ...សូម្បីតែនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ នៅពេលដែលខ្ញុំនៅក្នុង ខ្ញុំមិនអាចមើលអ្វីឃើញទេ មានតែព្រះគុណ ព្រះគុណតែមួយ។ ពួកគេនិយាយ “ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹង...អ្នកអះខ្លួនខ្ញុំហើយខ្ញុំនឹងអះអ្នក។” មែនហើយ វាជាការបញ្ចេញមតិអាក្រក់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកអះខ្ញុំឬអត់ទេ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការអះ ខ្ញុំនឹងអះឱ្យអ្នកវិញ។ ឃើញទេ ព្រះគុណ។ បាទ មែនហើយ។ ឃើញទេ ព្រះគុណធ្វើការដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការវា! មិនថាអ្នកមិនបានធ្វើអ្វីសំរាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយអ្នកទេ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការវា ខ្ញុំនឹងធ្វើវាទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ព្រះគុណ! ដោយសារតែថាអ្នកត្រូវការវា!

43 ខ្ញុំត្រូវការសង្គ្រោះ។ គ្មានអ្វីដែលអាចជួយសង្គ្រោះខ្ញុំបានទេ។ មិនមានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើសំរាប់ខ្លួនខ្ញុំបានទេ ខ្ញុំមិនអាចជួយសង្គ្រោះខ្លួនឯងលើសពីនេះ

បានទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវការសេចក្តីសង្គ្រោះ ពីព្រោះខ្ញុំជឿលើព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់បាន ចាត់ព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះអង្គ អោយយាងមកជាមនុស្សមានបាប ដូចព្រះអង្គ បានរងទុក្ខជំនួសខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានសង្គ្រោះដោយសារព្រះគុណតែមួយគត់ ខ្ញុំបាន សង្គ្រោះ។ គ្មានរឿងមួយដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានឬអ្នកធ្វើដើម្បីសង្គ្រោះខ្លួនអ្នកបាន ឡើយ។ ហើយអស់អ្នកដែលទ្រង់បានស្គាល់តាំងពីមុនកំណើតលោកិយ...

44 យើងបានចូលទៅក្នុងវា កាលពីថ្ងៃពុធមុន។ យើងបានបង្ហាញរូបព្រះនៅក្នុង អេឡា អេឡូហ៊ីមរបស់យើង ហើយបានបង្ហាញថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។ ប៉ុន្តែ នៅខាងក្នុងនៃទ្រង់គឺភាពជាឪពុក នៅខាងក្នុងរបស់ទ្រង់មានគុណសម្បត្តិផ្សេងៗ គ្នា ដូចជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ដូចជាអ្នកព្យាបាល។ ទាំងអស់នោះជារបស់ព្រះ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់ក៏តាំងនៅដោយខ្លួនឯងដែរ។ ប៉ុន្តែការដែលថាទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ នោះ ទ្រង់គឺជាព្រះ...ទ្រង់មិនមានទេវតាទេ ទ្រង់មិនមានអ្វីទាំងអស់។ មិនមានអ្វី ក្រៅពីទ្រង់នោះទេ។ ទ្រង់តាំងនៅដោយខ្លួនឯង។ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះទេ។

45 ប៉ុន្តែការដែលថាទ្រង់ជាព្រះនោះ ត្រូវតែមានអ្វីមួយដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់ ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ការថ្វាយបង្គំ។ ហើយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់បានបង្កើតសព្វសត្វ មកថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ជាបណ្តោះអាសន្ន សូមវាយវាម្តងទៀត ជា បណ្តោះអាសន្នឥឡូវនេះ យើងនឹងមិនឆ្លងកាត់រឿងទាំងអស់នេះទេ។ ប៉ុន្តែអ្នក នឹងទទួលបានវានៅលើកាសែត។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកដោយសារតែទ្រង់គឺជាព្រះ ទ្រង់បានបង្កើតពួកទេវតា ហើយពួកទេវតាបានថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ពួកទេវតានៅតែ ថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ហេតុអ្វីបានជាទេវតាដែលឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះមានស្លាប ប្រាំមួយ សំណុំស្លាបប្រាំមួយ។ ពួកគេគ្របពីរនៅលើផ្នែកខ្ទប់របស់ពួកគេពីរ ពីនៅ លើជើងរបស់ពួកគេ ហើយហោះហើរដោយមានពីរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ ស្រែក ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឫទ្ធិ។” នោះជាអ្វីដែលបទគម្ពីរចែង។ ពួកគេបានថ្វាយបង្គំទ្រង់ ឥឡូវនេះដែលបានបង្កើត អ្វីមួយដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់។

46 បន្ទាប់មកទ្រង់នៅខាងក្នុងគឺជាគុណលក្ខណៈរបស់ព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ តើ សត្វមួយក្នុងចំណោមសត្វទាំងនោះ នៅពេលដែលគ្មានអំពើបាបឬគំនិតនៃ អំពើបាប តើវាអាចត្រូវបាត់បង់ទៅយ៉ាងដូចម្តេច? វាមិនអាចទេ។ ដូច្នេះត្រូវតែ មានអ្វីមួយដែលអាចធ្វើបានដែលអាចបាត់បង់ ដូច្នេះទ្រង់អាចធ្វើជាព្រះអង្គ

សង្គ្រោះ។ នៅខាងក្នុងទ្រង់គឺជាអ្នកព្យាបាល។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះទេ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាលទេ? ប៉ុន្តែចុះយ៉ាងណាបើគ្មានអ្វីដែលអាចជួយសង្គ្រោះឬព្យាបាលបានផងនោះ? ឃើញទេ ត្រូវតែមានអ្វីមួយដែលបានបង្កើតឡើងតាមវិធីនោះ។

47 ដូច្នេះឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលធ្វើតាមវិធីនោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានដាក់មនុស្សនៅលើសិទ្ធិសេរីភាពខាងសីលធម៌ “ប្រសិនបើអ្នកយកវានេះអ្នកនឹងរស់នៅ ប្រសិនបើអ្នកយកវានេះអ្នកនឹងស្លាប់។” ហើយមនុស្សគ្រប់រូបដែលចូលមកក្នុងលោកីយនេះនៅតែមានលក្ខណៈដដែល។ ព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ បានដឹងថាអ្នកណានឹងអ្នកណាដែលនឹងមិនធ្វើ។ ប្រសិនបើព្រះជា...

48 សំណួរនេះត្រូវបានសួរដោយអ្នកទេវវិទូម្នាក់កាលពីម្សិលមិញ ចំពោះខ្ញុំថា ដែលបានចូលរួមការប្រជុំស្តាប់សំលេងកាសែត “សំណួរមួយ!” គាត់បាននិយាយថា “បន្ទាប់មកតើព្រះជាម្ចាស់មានវត្តមានដោយឯកឯងទេ? អញ្ចឹង” គាត់បាននិយាយថា “ទ្រង់អាចនៅគ្រប់ទីកន្លែង?”

49 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទ្រង់មិនមានវត្តមាននៅគ្រប់ទីកន្លែងតាមវិធីដែលព្រះបន្ទូលចែងថាគ្រប់ទីកន្លែងនោះទេ។ ទ្រង់មិនអាចធ្វើជាមនុស្សហើយបន្ទាប់មកធ្វើជាអ្នកតំណាង។ ប្រសិនបើទ្រង់មានវត្តមានយ៉ាងពិសេស ហេតុអ្វីអ្នកនឹងអធិស្ឋានសុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ប្រសិនបើទ្រង់មានវត្តមានគ្រប់ទីកន្លែងអង្គទ្រង់បំពេញគ្រប់ស្នាមប្រេះ គ្រប់ជ្រុង ក្រឡាភ្លើង គ្រប់កោសិកា សរសៃ អ្វីៗផ្សេងទៀតមាន។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់រកលោកម៉ូសេ ប្រសិនបើទ្រង់មានវត្តមានគ្រប់ទីកន្លែង? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់រត់ឡើងលើសួនច្បារអេដែន ដោយយំ ‘អំបាមអំបាម តើអ្នកនៅឯណា?’ ប្រសិនបើទ្រង់មានវត្តមានគ្រប់ទីកន្លែង?”

50 ទ្រង់មានវត្តមានដោយព្រោះទ្រង់ជាអ្នកមានញាណដឹងគ្រប់ទាំងអស់។ ទ្រង់ជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់ពីព្រោះទ្រង់គ្មានទីបញ្ចប់ គ្មានព្រំដែនធ្វើឱ្យទ្រង់មានវត្តមាន។ ដោយមានវត្តមានសព្វគ្រប់ បន្ទាប់មក ព្រះអង្គគង់នៅលើមេឃ។ ទ្រង់ស្ថិតនៅកន្លែងមួយ ពីព្រោះទ្រង់គឺជាតួអង្គៗ។

51 ប៉ុន្តែ ដោយគ្មានដែនកំណត់ បន្ទាប់មកទ្រង់ដឹងអ្វីៗទាំងអស់។ ដឹងរាល់ពេលដែលសត្វស្វាមួយក្បាលអេះភ្នែក។ ស្គាល់គ្រប់ផ្លិត ដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់ចូល

ទៅក្នុងសិក្ខាដើម្បីយកទឹកឃ្នុំរបស់វា។ ទ្រង់ស្គាល់គ្រប់ចាប់ទាំងអស់ដែលដាក់ ក្នុងដើមឈើ។ ទ្រង់ដឹងរាល់គំនិតដែលមាននៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក ពីព្រោះទ្រង់ មិនមានដែនកំណត់និងដឹងគ្រប់ទាំងអស់។ នោះគឺថា ទ្រង់មិនត្រឹមតែជាព្រះ ដែលគ្មានដែនកំណត់ប៉ុណ្ណោះទេ ទ្រង់ដឹងគ្រប់ទាំងអស់ ទ្រង់ដឹងអ្វីៗទាំងអស់។ ប៉ុន្តែទ្រង់គឺជាអង្គ ព្រះជាម្ចាស់អង្គមួយ និងចេញពីនេះត្រូវបានចាប់ផ្តើមដើម្បីនាំ ទាំងនេះចេញទៅ។

52 ហើយអំពើបាប ខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់មួយទៀតថា អំពើបាបមិនមែនជា ការបង្កើតរបស់ព្រះទេ។ គ្មានអ្វីដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងប៉ុន្តែមិនមានភាពល្អឥត ខ្លោះទេ។ ព្រះបានបង្កើតអ្វីៗទាំងអស់យ៉ាងល្អ។ អំពើបាបមិនមែនជាការបង្កើត របស់ព្រះទេ។ បាននិយាយថា “មែនហើយ នោះគឺជាការបង្កើតបាប។” អ្នកបានឮ វាហើយ។ ប៉ុន្តែនោះជាកំហុស។ បាប...មានតែព្រះអាទិកមួយអង្គប៉ុណ្ណោះ ដែល ជាព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចបង្កើតបាបបានទេ ពីព្រោះទ្រង់បរិសុទ្ធ ហើយគ្មានអ្វី ដែលអាចបង្កើតវាបានឡើយ។ អំពើបាបគឺជាការរង្វេងចេញ មិនមែនជាការបង្កើត របស់ព្រះទេប៉ុន្តែវាគឺជាការរង្វេង។ អំពើធិតក្បត់គឺជាអំពើសុចរិតដែលនាំឱ្យរង្វេង។ ការកុហកគឺជាដែលនិយាយខុសការពិត។ បាប បាបណាមួយ ត្រូវបានបង្កើតពី សេចក្តីសុចរិត។

53 ដូច្នោះឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់កំណត់។ ទ្រង់បានសម្តែងអង្គទ្រង់ ជាព្រះ។ ទ្រង់ បានសម្តែងអង្គទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរួចហើយ មនុស្សបានរង្វេងចេញហើយ ទ្រង់បានសង្គ្រោះពួកគេ។ ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាលរួចហើយ។ កុំធ្វើឱ្យមានអ្វីខុសប្លែកពីអ្វីដែលមនុស្សនិយាយពីទ្រង់ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ គ្រាន់តែដូចគ្នា។ ទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល ទ្រង់ជាព្រះអង្គ សង្គ្រោះ ជាព្រះ ដែលគង់នៅអស់កល្ប។ ហើយទ្រង់មានគោលបំណង។ ហើយ គោលបំណងរបស់ទ្រង់គឺនៅដើមដំបូងគឺបង្កើតសព្វសារពើដែលនឹងស្រឡាញ់ ទ្រង់ហើយថ្វាយបង្គំទ្រង់។

54 ហើយទ្រង់បានបង្កើតសព្វសារពើ ហើយរបស់ទាំងអស់បានធ្លាក់ចុះ។ ហើយ បន្ទាប់មកព្រះអង្គដោយភាពគ្មានដែនកំណត់របស់ទ្រង់ បានមើលចុះនៅក្រោម ដងនៃពេលវេលាហើយបានឃើញមនុស្សគ្រប់គ្នាដែលនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ មនុស្សគ្រប់គ្នា ទ្រង់បានដឹងតាមរយៈការនេះ។...ដោយការដឹងជាមុន។ ដូច្នោះ

ប្រសិនបើទ្រង់ ដឹងជាមុនថាអ្នកណានឹងត្រូវបានសង្គ្រោះហើយអ្នកណានឹងមិនត្រូវបានសង្គ្រោះនោះ ទ្រង់អាចកំណត់ទុកជាមុនបាន។ ដូច្នោះ ពាក្យនេះមិនមែនជាពាក្យអាក្រក់បែបនេះទេ មែនទេ? ទ្រង់អាចកំណត់ទុកជាមុនបាន ព្រោះទ្រង់ដឹងថាអ្នកណានឹងបានអ្នកណានឹងមិនបានសង្គ្រោះ។ ដូច្នោះ ដើម្បីចាប់អ្នកដែលបានសេចក្តីសង្គ្រោះ ទ្រង់ត្រូវធ្វើ—ដង្វាយធួននឹងបាបរបស់គេ។ អូ បើយើងអាចធ្វើបាន យើងចង់ទៅដល់វា គ្រាន់តែជាខពីរឋានក្រោមប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់បានតម្រូវទុកជាមុនអោយយើងមានជីវិតអស់កល្ប ដោយដឹងថាអស់អ្នកដែលនឹងលះបង់អ្វីៗទាំងអស់ ហើយមិនថាវាព្រងើយកន្តើយយ៉ាងណាចំពោះកូនខាងលោកិយ វាមិនមានន័យថាជារឿងមួយសម្រាប់ពួកគេទេ ពីព្រោះពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ។ ហើយទ្រង់បានហៅពួកគេ។

55 ហើយទ្រង់បានចាត់ព្រះយេស៊ូវ ដែលព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់អាចជាដង្វាយធួននឹងបាប។ ដើម្បីធ្វើឱ្យមានតម្លាភាពមួយ ឬមួយ—ការទទួលស្គាល់ ឬការសម្អាត។ ដំណើរការនៃការសម្អាតដើម្បី...មិនត្រឹមតែពេលវេលាតែមួយទេ នៅក្នុងការរីកផុសផុលមួយ រស់នៅជារៀងរហូត ធ្វើការអង្វរ” ថាគ្រីស្ទានត្រូវបានរក្សាអោយស្អាតទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។ មានព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលបង្កើត—ការទទួលស្គាល់នៅលើឈើឆ្កាងនៅទីនោះ...នៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះ ដែលសំអាតយើងជានិច្ចទាំងយប់ទាំងថ្ងៃពីអំពើបាបទាំងអស់។ ហើយយើងត្រូវបានពាក់ដោយសុវត្ថិភាព។ សុវត្ថិភាពយ៉ាងម៉េច? តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ចូលទៅក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយមានសេចក្តីសង្គ្រោះ។ “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំអោយមក មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចហើយមិនដែលចូលមកក្នុងទីជំនុំជំរះឡើយតែបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅរកជីវិត។” គ្មានការវិនិច្ឆ័យទៀតទេ! គ្រីស្ទានមិនដែលចូលទៅកាន់ការជំនុំជំរះឡើយ។ ព្រះគ្រីស្ទបានទៅរកគាត់។ សេចក្តីប្រោសលោះខ្ញុំឈរជំនួសខ្ញុំ។ ទ្រង់បានអង្វរករណីខ្ញុំ ថាខ្ញុំល្ងង់ខ្លៅ។ ទ្រង់បានប្រាប់ទៅព្រះបិតាថាខ្ញុំមិនសមនឹងទទួល តែខ្ញុំជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំហើយទ្រង់បានជំនួសកន្លែងរបស់ខ្ញុំ ហើយបានអង្វរករណីរបស់ខ្ញុំ ហើយថ្ងៃនេះខ្ញុំមានសេរីភាព! បាទ មែនហើយ។ ហើយទ្រង់បានបង្ហូរព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ដើម្បីថ្លាយនៅទីនោះសំរាប់អំពើបាបរបស់យើង។

56 សូមចាំថានៅយប់ថ្ងៃពុធ គ្មានពួកគ្រីស្ទានទេ...អំពើបាបគ្រីស្ទាន តែអ្នកធ្វើបាបមិនអាចធ្វើបាបបានឡើយ។ មនុស្សបាបមិនធ្វើបាបទេ ព្រោះគាត់ជាមនុស្សមានបាប។ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សមានបាបម្នាក់តាំងពីចាប់ផ្តើមដំបូងហ្នឹងហើយ។ នៅទីនេះ យក—នៅខាងក្រោយសៀវភៅនេះ វាខ្មៅ តើខ្មៅប៉ុន្មាន? វាខ្មៅទាំងអស់។ វាមិនមានពណ៌សសំរាប់វាទេ វាខ្មៅ។ អ្នកនិយាយថា “នេះច្រើននៅទីនេះ។” ទេ វាមិនមែនទេ វាខ្មៅទាំងអស់។ វាខ្មៅទាំងអស់។ នោះជាវិធីដែលមនុស្សមានបាបមាន។ គាត់ត្រូវបានគេថ្កោលទោសតាំងពីចាប់ផ្តើម។ មែនហើយ អ្នកនិយាយថា “ចុះយ៉ាងណាបើគាត់ប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់? ចុះយ៉ាងណាបើគាត់បើកស្នូយស្ត្រីខ្លះ? ចុះបើគាត់—ចុះបើគាត់លេងល្បែង? ចុះបើគាត់បាញ់នរណាម្នាក់?” នេះមិនមែនជាមុខជំនួញរបស់យើងទេ។ នោះមិនមែនជាការងាររបស់យើងទេ យើងមានច្បាប់នៅទីនេះដើម្បីថែរក្សាវា។ យើងមិនមែនជាអ្នកកែទម្រង់ទេ យើងជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ យើងមិនថ្កោលទោសគាត់ចំពោះអ្វីដែលគាត់បានធ្វើទេ យើងមិនថ្កោលទោសគាត់ពីបទធិតក្បត់ទេ។ យើងថ្កោលទោសគាត់ព្រោះគាត់ជាមនុស្សមានបាប! ប្រសិនបើគាត់ជាគ្រីស្ទាន គាត់នឹងមិនធ្វើវាទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប្រសិនបើគាត់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ គាត់នឹងមិនធ្វើបែបនេះទេ។ ប៉ុន្តែដោយសារតែគាត់ជាមនុស្សមានបាប នោះហើយដែលធ្វើឱ្យគាត់ធ្វើដូច្នោះ។

57 មានកន្លែងដែលវាគោះ—គោះចេញពីក្រោមអ្នកច្បាប់។ បាទ មែនហើយ។ បងប្រុស ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា “វាមិនមែនដោយការប្រព្រឹត្តទេ តែដោយសារព្រះគុណដែលយើងបានសង្គ្រោះ ហើយនោះដោយសារជំនឿ។” បាទ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងមិនថ្កោលទោសបងប្អូនអ្នកច្បាប់ទេ ពួកគេគឺជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ ហើយពួកគេនឹងនៅទីនោះដូចគ្នានឹងអ្វីដែលនៅសល់នឹងនៅទីនោះដែរ ព្រោះព្រះបានតែងតាំងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ឱ្យនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែរឿង អ្នក—អ្នកទុកឱ្យប្រជាជនហែកហូរ ពួកគេមិនដឹងអ្វី។ “ថ្ងៃនេះ ផងដែរ ប្រហែលជាប្រសិនបើខ្ញុំ—ខ្ញុំ...” គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេដឹង ដរាបណាពួកគេមានភាពអត់ឃ្លាននៃលោកិយ ពួកគេមិននៅទីនោះដើម្បីចាប់ផ្តើមទេ។

58 ខ្ញុំមិនរស់នៅជាមួយភរិយាខ្ញុំទេពីព្រោះខ្ញុំគិតថានាងនឹងលែងលះជាមួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំរស់នៅស្មោះនឹងប្រពន្ធខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។ វាជាជំហរស្របច្បាប់ដែលយើងបានប្រកាន់ ថាយើងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ទីមួយមុនពេលដែលអាច

ទៅដល់ទីនោះ វាត្រូវតែជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ ខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។ ទោះបីខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើអ្វីខុសក៏ដោយ នាងនៅតែអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើវាឡើយ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។

59 នោះជារបៀបដែលវានៅជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ បើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំរស់នៅ...ខ្ញុំ មានអាយុ៥០ប្រសិនបើខ្ញុំរស់នៅមានអាយុ៩០ឬ១០០ឆ្នាំទៀត ខ្ញុំមានពេល ៥០ ឆ្នាំដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ ហើយខ្ញុំមិនដែលផ្សព្វផ្សាយពីពេលមួយ ហើយចុះទៅអង្គុយ នៅលើដងទន្លេ ទោះជាយ៉ាងណាខ្ញុំបានសង្គ្រោះ។ ព្រះជាម្ចាស់បានសង្គ្រោះខ្ញុំ ដោយសារព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ដោយមិនគិតពីអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើឬធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត ឡើយ។ ខ្ញុំផ្សព្វផ្សាយពីព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ប្រជាជនរបស់ ទ្រង់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ ជីវិត ពីព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេហើយខ្ញុំតាមពួកគេ។ មិនថាពួកគេមានស្ថានភាព បែបណាក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងទៅតាមពួកគេយ៉ាងម៉េច។ ទៅរកគេទោះយ៉ាងណា ទាញ វាចេញ។ ប្រសិនបើអ្នកដឹកនាំមិនយល់ស្របនិងអ្នកផ្សេងទៀតមិនយល់ស្រប ហើយនិកាយមិនយល់ស្រប នោះមិនបញ្ឈប់ខ្ញុំទេ។ មានអ្វីមួយ! វាមិនបាន បញ្ឈប់ទ្រង់ទេ! ទ្រង់បានមកនៅចំកណ្តាលនៃការមិនជឿ ហើយវាមិនបានបញ្ឈប់ ទ្រង់ទេ ទ្រង់បានធ្វើការទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើង ធ្វើ ចេញទៅក្រៅ ហើយចាប់យកវា។ មិនថាយ៉ាងណា ឈានដល់ចាប់ទាញ យក ដោយអស់ពីកម្លាំងរបស់អ្នក។ អ្នកមិនដឹងថាពួកគេជានរណាទេ។ រក្សាទុក ពួកគេ។ នោះក៏ព្រោះតែសេចក្តីស្រឡាញ់។ មិនមែនដោយសារតែរឿងនោះទេ “ខ្ញុំ ត្រូវតែ” ប៉ុន្តែដោយសារតែខ្ញុំស្រឡាញ់ ដោយសារតែអ្នកស្រឡាញ់។

60 និយាយថា “ខ្ញុំគួរតែទៅធ្វើឱ្យត្រឹមត្រូវជាមួយស្ត្រីនោះ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថាមូលហេតុដែលខ្ញុំទៅព្រះវិហារខ្ញុំគួរតែទៅធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។” ទេ អ្នកគួរតែទៅធ្វើឱ្យបានត្រឹមត្រូវជាមុនសិន។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ប្រសិនបើ អ្នកមិនមានសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក មានអ្វីផ្សេងទៀតធ្វើ ឱ្យអ្នកដឹងថាអ្នកខុស បន្ទាប់មកអ្នកទៅ—បន្ទាប់មកអ្នកនឹងធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវជាមួយ ព្រះ។ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវជាមួយអ្នកជិតខាងរបស់អ្នក។

61 ព្រះយេស៊ូវបានបង្រៀនដូចគ្នា។ ទ្រង់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកមក អាសនៈ ហើយមាន...ចងចាំថាបើមានការប្រឆាំងរវាងអ្នកជិតខាងឬបងប្អូន ទៅ

ធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវជាមួយគាត់ជាមុនសិន។”

62 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងយុគសម័យដែលត្រូវមកដល់។ យើងមានយប់ថ្ងៃពុធ “ការបង្ហាញ។” យើងចាប់វាម្តងទៀតនៅព្រឹកនេះ: “ការបង្ហាញពីបុត្រារបស់ ព្រះជាម្ចាស់។” និយាយពាក្យម្យ៉ាងទៀត ព្រះកំពុងរង់ចាំ។ ហើយបន្ទាប់មក នៅពេលចុងក្រោយនៅពេលដែលយើងរាល់គ្នាឈរនៅចំពោះទ្រង់។ ទេវតាមិន បាត់បង់ទេ។ ពួកគេមិនដឹងពីរបៀបរីករាយនឹងពរជ័យដូចដែលយើងបានធ្វើនោះ ទេ ពួកគេមិនដែលបាត់បង់ឡើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមកពីណា ខ្ញុំស្គាល់ថ្មដែល ខ្ញុំត្រូវបានគេកាត់ចេញពីណា គឺជាមនុស្សមានបាប។ អ្នកដឹងពីកន្លែងដែលអ្នក ត្រូវបានគេត្រួតពិនិត្យចេញពីណា។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងរកឃើញ បន្ទាប់មក យើងអាចឈរនៅចំពោះព្រះ។ តើថ្ងៃនោះនឹងទៅយ៉ាងណាទៅ!

63 បន្ទាប់មកការដាក់កន្លែង កូនចិញ្ចឹម។ ឥឡូវ ព្រះកំពុងធ្វើកិច្ចការនេះ។ ហើយ ឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំអាចយកវាទៅកាន់អ្នកបាននោះ យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅខ៥ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អានវា។

បានកំរិតយើងទុកជាមុនអោយធ្វើជាកូនចិញ្ចឹមរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ផ្ទាល់។ តាមដំរិះសំរេចរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់ធ្វើគ្រប់ការទាំងអស់ តាមដែលគាប់ព្រះហឫទ័យទ្រង់

64 ព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ ទទួល ចិញ្ចឹម តាំងនៅ។ ឥឡូវតើគាត់កំពុងធ្វើអ្វី? ការដាក់ព្រះវិហាររបស់ទ្រង់។ ទីមួយ ទ្រង់បានហៅពួកជំនុំរបស់ទ្រង់ គឺពួកមេតូឌីស ព្រេសប៊ីធើរៀន លូធើរៀន បាបទី ស្ទ ហៅពួកគេ។ បន្ទាប់មកតើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? បានចាត់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយ ឱ្យពួកគេទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

65 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដែលជាពួកពេនទីកុស្តដកការនេះចេញពីចិត្តរបស់អ្នក។ ពេន ទីកុស្តមិនមែនជានិកាយទេ។ ពេនទីកុស្តគឺជាបទពិសោធមួយ។ គឺជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាមិនមែនជាអង្គការទេ។ អ្នកមិនអាចរៀបចំព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានទេ។ ទ្រង់នឹងមិនឈរជំនួសវាទេ។ ឥឡូវអ្នកមានអង្គការមួយដែល អ្នកហៅថាដូច្នោះ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងរើចេញហើយអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកអង្គុយ នៅកន្លែងដែលអ្នកនៅ ហើយនៅតែបន្តទៅមុខទៀត។ ឃើញទេ? ពេនទីកុស្ត ដមិនមែនជាអង្គការទេ។ ពេនទីកុស្តគឺជាបទពិសោធមួយ។

66 ហើយបន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានប្រទានកំណើតដល់កូនៗរបស់ទ្រង់ តាមរយៈបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេបានចូលមកជិតវា នៅពេលដែលពួកគេបានសំអាតខ្លួនពួកគេ តាមរយៈណាសារិន ភៀលគ្រឹមហូ លីណេស។ បន្ទាប់មកចូលមកក្នុងបទពិសោធនៃពេនទីកុស ឬបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទាន។ ពួកគេបានចេញទៅ និយាយភាសាដទៃនិងបកប្រែភាសាដទៃ។ ហើយប្រទានអំណោយនៃការប្រោស ឱ្យជា និងការអស្ចារ្យ ហើយទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យចាប់ផ្តើមមកជាមួយពួកគេ។ ឥឡូវនេះពួកគេជាកូនៗ ពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ។ ពួកគេមានឋានៈនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ។ ពួកគេក្លាយជាកូនៗពីកំណើត។ ហើយការកើតជាថ្មីនិងការប្រែចិត្ត ជឿខ្លួនឯងគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

67 អ្នកមិនទាន់បានប្រែចិត្តជឿរហូតដល់អ្នកទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះគឺជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់ពេត្រុស ថា៖ សុំអោយអ្នកណាម្នាក់ អានបទគម្ពីររបស់អ្នក ថាព្រះជាម្ចាស់ប្រោសអ្នក អោយបានសុចរិតដោយសារជំនឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ក្លាយជាអ្នកដើរតាម ជាសាវ័កម្នាក់។ ព្រះយេស៊ូវបានឲ្យគាត់នូវកូនសោនៃនរក។ ហើយយ៉ូហាន ១៧:១៧ ទ្រង់បានរាប់ពួកគេជាបរិសុទ្ធ ផ្តល់អំណាចដល់ពួកគេ បញ្ជូនពួកគេទៅ ដេញអារក្សនិងធ្វើអ្វីផ្សេងៗ ធ្វើឱ្យពួកគេបានបរិសុទ្ធ។ “ឱព្រះវរបិតាអើយ! សូម ញែកពួកគេចេញជាបរិសុទ្ធតាមរយៈ សេច ក្តីពិតរបស់ទ្រង់។ ព្រះបន្ទូលគឺជា សេចក្តីពិត។ ខ្ញុំបានញែកខ្លួនឲ្យបរិសុទ្ធដោយសារពួកគេ។”

68 នោះគឺជាពាក្យមួយដែលផ្តើមល្អបំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់លឺ។ “ឱព្រះវរបិតា អើយ ទូលបង្គំបានញែកខ្លួនជាបរិសុទ្ធដោយព្រោះពួកគេ។” តើអ្នកដឹងទេថា ទ្រង់មានសិទ្ធិមានផ្ទះមួយ? ទ្រង់ជាមនុស្ស។ តើអ្នកដឹងទេហេតុអ្វីទ្រង់មានសិទ្ធិ មានប្រពន្ធ? ទ្រង់ជាមនុស្ស។ ទ្រង់មានសិទ្ធិទទួលរឿងទាំងអស់នេះ ប៉ុន្តែទ្រង់ បាននិយាយថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំបានញែកខ្លួនជាបរិសុទ្ធដោយព្រោះ ពួកគេ។ ទូលបង្គំញែកខ្លួនអោយបរិសុទ្ធ។”

69 ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយគ្រូអធិប្បាយតូចម្នាក់កាលពីម្សិលមិញ ខ្ញុំនឹង អធិប្បាយសម្រាប់គាត់នៅពីរឺបីយប់ឡើងនៅលើផ្លូវនេះ។ ហើយខ្ញុំបានសួរគាត់

អំពីរឿងមួយ គាត់បាននិយាយថា “ត្រូវហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ ប៉ុន្តែប្រជាជនរបស់ខ្ញុំភាគច្រើនមិនជឿទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេភាគច្រើនជាអ្នកច្បាប់?”

70 “ត្រូវហើយ។” បងប្រុសមិនជឿបែបនេះទេ។ “ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយថា “សម្រាប់ជាប្រយោជន៍របស់ពួកគេ!” អូ ខ្ញុំចង់ឱ្យបករបស់គាត់។ “ដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់ពួកគេ ឃើញទេខ្ញុំញែកខ្លួនខ្ញុំ ដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់ពួកគេ។”

71 អូ ព្រះយេស៊ូវកំពុងតែបណ្តុះបណ្តាលដល់បុរសទាំង១២នាក់ ដែលតាមរយៈបុរសទាំង១២នាក់នោះគឺនាំដំណឹងល្អទៅកាន់ពិភពលោក។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់ពួកគេខ្ញុំបានញែកខ្លួនខ្ញុំជាបរិសុទ្ធ។” ធ្វើខ្លួនអ្នកដើម្បីប្រយោជន៍អ្នកជិតខាង ដើម្បីប្រយោជន៍អ្នកដទៃ។ “កុំប្រើសេរីភាពរបស់អ្នកសម្រាប់សម្លៀកបំពាក់” ប៉ូលបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែញែកខ្លួនអ្នកឱ្យបរិសុទ្ធ!” មានអាកប្បកិរិយាខ្ពង់ខ្ពស់នៅក្នុងខ្លួនអ្នកក្នុងពួកជិតខាង ដូចជាអ្នកជាគ្រីស្ទានពិត។ សូមឱ្យការប្រាស្រ័យទាក់ទងរបស់អ្នកល្អ ប្រសិនបើអ្នកជួបសត្រូវរបស់អ្នកញែកខ្លួនអ្នកឱ្យបរិសុទ្ធដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់គាត់ ដោយមិនដឹងថាអ្នកអាចធ្វើអ្វីបាន។

72 ឥឡូវដាក់កូនប្រុស។ រឿងដំបូងបន្ទាប់ពីកូនប្រុសនៅក្នុង គាត់បានក្លាយជាកូនប្រុស ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកយើងឃើញថាអាកប្បកិរិយារបស់គាត់គឺជាអ្វីដែលធ្វើអោយគាត់ក្លាយជាកូនចិញ្ចឹម ទោះបីជាគាត់មានឥរិយាបថត្រឹមត្រូវអស់។

73 ហើយវាគឺជា—ពេនទីកុស្ត...ឥឡូវខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកថាពេន ទីកុស្តមិនមែនជានិកាយទេ។ តើមានបាទីស្ទប៉ុន្មាននៅទីនេះដែលជាបាទីស្ទ ដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមមើលដែររបស់អ្នកឡើង។ ឃើញទេ? តើមានមេតូឌីសប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង។ តើមានណាសារិនប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? លើកដៃឡើង។ ពួកប្រេសប៊ីដេរ៉ូនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ? លូដេរ៉ូន។ និកាយផ្សេងទៀត ដែលមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិនៅក្នុងពេនទីកុស្ត គ្រាន់តែជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយមួយចំនួន ទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសូមមើលដែររបស់អ្នក។ ឃើញទេ? ដូច្នេះពេនទីកុស្តមិនមែនជានិកាយទេ វាគឺជាបទពិសោធន៍។

74 ឥឡូវនេះ ព្រះបាននាំអ្នកចូលទៅក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ (តើគាត់បានធ្វើអ្វីខ្លះ?) បន្ទាប់ពីអ្នកបានអះអាងខ្លួនអ្នកថាព្រែកខ្លួនអ្នកដោយឥរិយាបថរបស់អ្នក ការគោរពប្រតិបត្តិចំពោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនថាលោកីយនិយាយយ៉ាងណាទេ។

75 ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងជូតវាយ៉ាងពិបាកណាស់ ឃើញទេ ព្រោះ...ខ្ញុំមិនមានន័យថាមិនគួរសមទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...សូមកុំ—កុំ—ពិតជាមិនបាន ឃើញទេ? កុំគិតអញ្ចឹងថាខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់មានន័យអញ្ចឹង។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើទេ។ អ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំធុញទ្រាន់គឺ ការនាំយកមនុស្សនិងផ្សាយដំណឹងល្អពីសេចក្តីពិត-របស់ព្រះ ហើយពួកគេនឹងត្រលប់ក្រោយវិញហើយបន្តធ្វើអ្វីៗដដែល ហើយនិយាយថាពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដែលគ្រាន់តែបំផ្លាញអ្នក ឃើញទេ? តើមានបញ្ហាអ្វី? ពួកគេត្រលប់មករឿងដដែលៗដូចជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដែរ ពួកគេចង់បានស្តេចដូច្នោះស្តេចនេះអាចគ្រប់គ្រងលើពួកគេបាន ហើយអោយពួកគេធ្វើដូចជនជាតិអាម៉េរិកាំងនិងជនជាតិអាម៉ាលេកនិងពួកកីលីស្ទីន។

76 តើអ្នកដឹងទេ ថានាវិៗ ដែលស្លៀកខោខ្លីគឺខុស? តើអ្នកដឹងទេ? តើអ្នកដឹងទេការកាត់សក់របស់អ្នកគឺមិនត្រឹមត្រូវទេ? តើអ្នកដឹងថាវាខុសទេដែលអ្នកបន្តជក់បារីនិងធ្វើតាមរបៀបដែលអ្នកធ្វើ? តើអ្នកដឹងទេថាវាមិនត្រឹមត្រូវទេដែលអ្នកមិនធ្វើជាប្តីនៃផ្ទះរបស់អ្នក ប្រពន្ធរបស់អ្នកខឹងតិចៗហើយទាត់អ្នកចេញហើយអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ សូមអោយបេះដូងអ្នកមានក្តីសុខ សំណព្វចិត្ត ខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញឆាប់ៗ”? តើអ្នកដឹងទេ...តើអ្នកជាគ្រូនៅដំណាក់របស់ព្រះបានយ៉ាងដូចម្តេចនៅពេលដែលអ្នកមិនអាចគ្រប់គ្រងអ្នកផ្ទះរបស់អ្នកបានផងនោះ? ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ បងស្រី តើអ្នកដឹងទេថា ប្តីរបស់អ្នកមិនត្រឹមត្រូវ តែជាប្តីរបស់អ្នកប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែគាត់គឺជាអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់អ្នកដែរ? ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ ដោយសារតែប្តីមិនត្រូវបានបោកបញ្ឆោត តែស្ត្រីត្រូវបានគេបោកបញ្ឆោតវិញ។ ហើយអ្នកជាគ្រូគង្វាលនឹងបន្តធ្វើជាគ្រូគង្វាលនិងគ្រូអធិប្បាយនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក ដោយដឹងថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះច្បាស់ទោសវា។

77 អ្នកនឹងប្រើឈ្មោះនោះជាបន្ត “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក នៅពេលដែលគ្មានបទគម្ពីរណាមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរនិយាយផង។ ខ្ញុំចង់ឲ្យលោកអាចារ្យអ្នកផ្សេងបង្ហាញខ្ញុំ ដែលជាកន្លែង

ដែលនរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។” ខ្ញុំចង់ឲ្យបងប្អូនណាម្នាក់ បង្ហាញខ្ញុំដល់អ្នកណាម្នាក់ដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីផ្សេងក្រៅពី ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ ប៉ុន្តែយ៉ូហានមិនបាន... ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយជឿ ថាទ្រង់នឹងយាងមក ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានដឹងថាទ្រង់ជាអ្នកណាទេ។ ប៉ុន្តែដរាបណា ពួកគេបានទទួលស្គាល់ ពួកគេត្រូវតែមកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតនៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ទៅ... ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានសួរពួកគ្រួសារ នៃព្រះ គ្រូអធិប្បាយផ្សេងទៀត បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីដេវីន និងអ្វីៗទាំងអស់។ ពួកគេ នឹងមិន—ពួកគេនឹងមិននិយាយអំពីវាទេ។ ខ្ញុំចង់ឃើញបទគម្ពីរ។

78 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ “ឆ្លុត” ហ្នា បន្ទាប់មកខ្ញុំ “ឆ្លុត” ចេញពីគំនិតខ្ញុំ ខ្ញុំ “ថា ខ្ញុំឆ្លុត” ដោយសារតែខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត? ឥឡូវនេះហើយ —បងប្អូន ស្មោះត្រង់។ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ត្រូវបានលក់ចេញសម្រាប់ព្រះ នោះ អ្នកបានលក់សោរ ស្តុក និងផង។ អ្នក—អ្នក—អ្នក—អ្នកគឺជាអ្នក—អ្នកត្រូវបាន កំណត់ដោយឡែកអ្នក—អ្នកគឺជាមនុស្សផ្សេង។

79 មនុស្សជាច្រើនត្រូវបានគ្រាស់ហៅ តែមានតិចតួចណាស់ដែលត្រូវបាន ជ្រើសរើស។ ត្រូវហើយ មនុស្សជាច្រើនត្រូវបានហៅអ្នកទទួលបានការហៅ ចូលក្នុងចិត្តរបស់អ្នក “ត្រូវហើយ ខ្ញុំជឿថាព្រះជាម្ចាស់ស្រឡាញ់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់ ស្រលាញ់។”

80 ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ អ្នកនឹងត្រូវបាត់បង់ដូចជាពួកគេដទៃទៀតដែរ ពីព្រោះ ពួកគេនឹងមកដល់ទីនោះនៅថ្ងៃនោះ ថែមទាំងនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំបានដេញ អារក្សនៅក្នុងឈ្មោះរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំបានធ្វើអ្វីផ្សេងទៀតនៅក្នុងឈ្មោះរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំ មានកម្មវិធីព្យាបាល។ ខ្ញុំបានផ្សាយដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំបានដេញអារក្ស។”

81 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បាកឆ្ងាយពីទីនេះទៅ ខ្ញុំមិនទាំងស្គាល់ អ្នកផង មនុស្សលាក់ពុតអើយ។ គឺជាអ្នកដែលធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះវរបិតា ខ្ញុំទេតើ!” ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សមិនអាចមើលឃើញវា? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាវា ឥតប្រយោជន៍។ ហើយខ្ញុំធ្វើមិនបាន—ខ្ញុំមិនមានន័យថាធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺទេ ខ្ញុំមិន មានន័យថាធ្វើបែបនោះទេ។ ប៉ុន្តែ បងប្រុស ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...

82 មើលមកខ្ញុំដូចយើង—យើងកំពុងតែនៅគ្រាចុងក្រោយ ហើយ ព្រះកំពុងទទួលយកកូនចិញ្ចឹម ការកំណត់ទីតាំងនៅក្នុងក្រុមជំនុំ នៅក្នុងរាងកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាប់រស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ នឹងមិនមានច្រើនពេកទេដែលទ្រង់បានដាក់នៅទីនោះ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីការចាប់ផ្តើម។ អ្នកនិយាយថា “អូ! វានឹងមានចំនួនដ៏ច្រើន បែបនេះ!” ប៉ុន្តែទ្រង់មានរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីទាញពួកគេចេញផងដែរ។ សូមចាំថា ការរស់ឡើងវិញមកដល់ ហើយយើងនឹងតាមពួកគេ។ គ្រាន់តែពីរបីនៃពួកគេ ឃើញទេ? អ្នកស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នក យ៉ាងឆាប់រហ័ស។ មើលខ្លួនអ្នកហើយមើលថាមានអ្វីខុស។ ឃើញទេ? សូមមើល—គ្រាន់តែជាបញ្ហា។ ខ្ញុំដឹងថា—វាពិបាក ប៉ុន្តែ បងប្អូនប្រុស វាជាសេចក្តីពិត។ វាជាសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ។ ជាកូនចិញ្ចឹម!

83 យើងគួរតែឆេះឆ្ងល់ចំពោះព្រះ យើងគួរតែទៅទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។ គ្មានអ្វីដែលអាចបញ្ឈប់យើងបានទេ ហើយយើងគួរតែរីករាយនិងរីករាយដូច្នោះ ហើយសប្បុរសជាប្រភេទដូចព្រះគ្រីស្ទដូចនៅក្នុងជីវិតរបស់យើង។ វាត្រូវការជីវិតប្រចាំថ្ងៃ។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “ពិចារណាពីផ្តាសាយលីវីនៃវាល របៀបដែលវាលូតលាស់ ស្រូវនិងរ៉ែ ប៉ុន្តែខ្ញុំសុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថាសូមអ្វីហ្នឹងសាឡាម៉ូនដែលមានសិរីរុងរឿងដ៏ប្រសើរបំផុតនោះមិនបានតែងអង្គដូចផ្កាមួយនោះផង។” ហ្នឹងសាឡាម៉ូនមានសម្លៀកបំពាក់ធ្វើពីក្រណាត់ទេសឯកហើយមានប្រដាប់ប្រដាធ្វើពីសូត្រដ៏ប៉ិនប្រសប់។ ប៉ុន្តែការដែល—នោះមិនមែនទេ...នោះមិនមែនជាអ្វីដែលទ្រង់កំពុងតែនិយាយនោះទេ។ ដើម្បីឱ្យផ្តាសាយលីវីរីកលូតលាស់ វាត្រូវធ្វើការទាំងថ្ងៃទាំងយប់។ តើអ្នកចង់ត្រលប់មកទីនេះនៅខាងចុងនៃជួរសម្រាប់អ្វី? បើមនុស្សសុចរិតត្រូវខ្លាចបានសង្គ្រោះ តើមនុស្សមានបាបនិងអ្នកមិនជឿនិងមនុស្សមិនគោរពព្រះនៅឯណា? បុរសដែលឮព្រះបន្ទូល បដិសេធមិនដើរក្នុងវា...? ឥឡូវតើយើងនឹងធ្វើអ្វី? ឃើញទេ? ឥឡូវនោះ...

84 នេះគឺ ជាព្រះវិហារ របស់យើង។ យើងប្រហែលជាមានមនុស្សចំលែកបួនឬប្រាំនាក់ក្នុងចំណោមពួកយើង។ ប៉ុន្តែនេះជាក្រុមជំនុំ ខ្ញុំកំពុងបង្រៀនអ្នក។ ទៅជាខ្សែអាត់នេះ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យមនុស្សដែលស្តាប់ខ្សែដេអូ ចងចាំរឿងនេះ ដល់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។ ក្នុងចំណោមមនុស្សដែលនៅឆ្ងាយ សូមព្យាយាមធ្វើជាមនុស្សសុភាពរាបសារដើម្បីប្រាប់ពួកគេថា រស់នៅតាមប្រភេទដែលទារកស្រែករកទឹកដោះគោ

តិចតួច ក្នុងគំនិតរបស់វា។ ប៉ុន្តែនៅពេលនិយាយដល់ការដាក់សេចក្តីពិតចុះ សូម ដាក់ចុះ។

85 ជាកូនចិញ្ចឹម ការដាក់ទីតាំង! តើពួកគេនៅឯណា? បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែល ពួកគេនៅ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ត្រាស់ហៅកូនរបស់ទ្រង់មកខាងក្រៅ។ ពួកគេមិន ចាំបាច់និយាយមួយម៉ាត់អំពីវាទេ អ្នកនឹងឃើញមានអ្វីកើតឡើង។ ដាក់កូនប្រុស របស់ទ្រង់ ដោយដាក់គាត់ឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់ដូចគ្នានឹងរឿងដដែល។ ទ្រង់ —ទ្រង់មានអំណាចខ្លាំងណាស់ ពាក្យរបស់ទ្រង់គឺល្អ ប្រសើរជាង។ កូនប្រុសត្រូវ បានចិញ្ចឹម យកទៅដាក់នៅទីខ្ពស់ ដាក់នៅទីនោះ ផ្លាស់អារវិង ផ្លាស់ប្តូរពណ៌។ ឪពុកមានពិធីមួយ បាននិយាយថា “នេះជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ តាំងពីដំបូង ទ្រង់ ជាអ្នកគ្រប់គ្រង។ ទ្រង់ជាអ្នកគ្រប់គ្រង។ ទ្រង់គ្រប់គ្រងលើបេតិកភណ្ឌរបស់ខ្ញុំ។ អ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំមានគឺជារបស់ទ្រង់។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ បន្ទាប់មកយើងអាច ត្រលប់ទៅដដែល ដូចអេឡា អេឡា អេឡូហ្វឹម អេឡូហ្វឹម ឃើញទេ កន្លែង ដែលទ្រង់គង់នៅ។ ហើយបន្ទាប់មកត្រឡប់មកវិញតាមរយៈព្រះយេស៊ូវដែលបាន បង្កើតអ្វីមួយ ទ្រង់បានប្រទានអំណាចដល់មនុស្សលើផែនដី។ តើយើងកំពុងរង់ចាំ អ្វី? ការបង្ហាញ។ ផែនដីកំពុងស្រែកថ្ងៃ។ សូមមើលវាហើយអានវា។ ត្រឹមត្រូវ។

...ពីព្រោះទ្រង់បានតម្រូវយើងរាល់គ្នាទុកជាមុន សំរាប់ឲ្យទ្រង់បាន ទទួលយើងជាកូនចិញ្ចឹម ដោយសារព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ តាមបំណង ព្រះហឫទ័យទ្រង់

ដើម្បីនឹង...សរសើរដល់ព្រះគុណដ៏ឧត្តមរបស់ទ្រង់...

86 តើព្រះគុណរបស់ទ្រង់ជាអ្វី? កាលពីមុន នៅពេលដែលទ្រង់មិនមែនជា ព្រះវរបិតា។ ព្រះគុណ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ បានបង្កើតកូនឱ្យទ្រង់ ដែល យើងនឹងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនសម្រាប់ជាកូនចិញ្ចឹមដើម្បីសរសើរដំកើងដល់ ព្រះគុណរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ?

...ដែលព្រះអង្គបានធ្វើអោយយើងគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះអង្គ—ដែល (មនុស្ស) ដែលជាទីស្រឡាញ់គឺជាព្រះគ្រីស្ទ។

87 ធ្វើឱ្យយើងទទួលយកតាមរបៀបណា? ដោយទ្រង់។ តើយើងចូលទៅក្នុងទ្រង់ ដោយរបៀបណា? តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុង ទ្រង់។ សូមស្តាប់។

ដោយយើងបានលោះ យើងទទួលការលោះតាមរយៈឈាម
(ព្រះ)អង្គលើកលែងទោសអោយបា-ប...

88 តើអ្នកអាចអធិប្បាយអំពីការតម្កល់ទុកជាមុន នៃការកំណត់ទុកជាមុនរបស់
ព្រះជាម្ចាស់បានយ៉ាងដូចម្តេច លើកលែងតែមានដង្ហាយធួនបាបនៅកន្លែង
ណាមួយ? តើហេតុអ្វីទៅ? រាល់ថ្ងៃអ្នកធ្វើខុស រាល់ថ្ងៃអ្នកធ្វើខុស។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ
អ្នកបានកើតជាថ្មី បុរសឬស្ត្រី ភ្លាមៗនៅពេលដែលអ្នកធ្វើខុស ព្រះជាម្ចាស់ដឹង
ថាអ្នកសុំទោស។ អ្នកនឹងឈរនៅក្នុងវត្តមាននៃ—របស់ប្រធានាធិបតីវិញ្ញាណ
ឬនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត និងនិយាយ “ខ្ញុំខុសហើយ ព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ
ចំពោះរឿងនេះ។” ហេតុអ្វី? ហើយនៅទីនោះគឺជាកន្លែងដែលមានឈាមជាដង្ហាយ
ធួន...

89 អ្នកសម្គាល់ឃើញថា “បា-ប។” មនុស្សបាបជាមនុស្សមានបាប គាត់មិន
ប្រព្រឹត្តអំពើបាបទេ។ ប៉ុន្តែពួកជំនុំបានធ្វើបាប បាបធ្វើខុស ទទួលគំនិតខុស
ចំណាប់អារម្មណ៍ខុស បង្កើតឲ្យមានការសើចចំអក គ្រវីដូចកូនក្មេងកំពុងដើរ
ព្យាយាមរៀនពីរបៀបដើរ។ គាត់មិនដឹងពីរបៀបដើរល្អទេ ពីព្រោះគាត់ជាក្មេង
តូច។ ប៉ុន្តែយើងមានដៃដែលឈោងដល់បើយើង... យើងឈរយើងនិយាយថា
“បោះជំហានបែបនេះជាវិធីមួយកូនប្រុស។” ទ្រង់មិនលើកយើងឡើងហើយវាយ
យើងទេព្រោះយើងបានធ្វើខុស គាត់មិនវាយយើងអោយស្លាប់ទេ ព្រោះយើង
ព្យាយាមដើរ។ ទ្រង់ស្រឡាញ់យើងដូចយើងស្រឡាញ់កូនរបស់យើងដែរ។

90 ឪពុកពិតប្រាកដ នឹងមិនវាយកូនរបស់គាត់ទេនៅពេលដែលគាត់ព្យាយាម
ដើរ បើគាត់ដួលនៅលើឥដ្ឋ។ ឈោងដល់ដៃស្តាំដ៏ធំហើយលើកគាត់ឡើង ចាប់ដៃ
ទាំងពីរកាន់គាត់ និយាយថា “នេះជាវិធីដែលអ្នកធ្វើវាកូនប្រុស។ ដើរដូចនេះ។”

91 នោះជាវិធីដែលព្រះធ្វើដាក់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់! ទៅដល់ហើយយកគាត់ទៅ
ក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ លើកគាត់ឡើងហើយនិយាយថា “ដើរបែបនេះកូនប្រុស។
នៅទីនេះ កុំ—កុំ—កុំនិយាយវាបែបនោះ និយាយវាដូចនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិន
ខ្វល់ពីអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយអ្វីទេ ដែលនិយាយអញ្ចេះ ដែលនិយាយអញ្ចេះ អ្នក
និយាយបែបនេះ។ គឺជាកំដូចនេះ! ប្រសិនបើព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំជូនព្រះអង្គ អ្នកនឹង
នៅជាប់នឹងវា ហើយដើរជាមួយវា។ នៅជាប់ជាមួយវា។ កុំខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកផ្សេង

និយាយ។ សូមនៅជាប់ជាមួយវា។ ដើរដូចនេះ។ នេះជាវិធីដែលអ្នកបោះជំហានរបស់អ្នក។”

92 អំពើបាបរបស់យើង សេចក្តីស្រឡាញ់ដង្ហោយធ្ងន់នឹងបាបរបស់យើង បើមិនដូច្នោះទេយើងនឹងមិនមានឱកាសទេ។ តើយើងអាចបោះយុថ្កាលើពួកគេដោយរបៀបណា!

...តាមព្រះគុណដ៏ធ្ងន់ក្រៃលែងនៃទ្រង់

ហើយទ្រង់—ទ្រង់មានបរិបូណ៌...

93 តើអ្វីទៅ “មានបរិបូណ៌”? អូ ខ្ញុំអើយ! កន្លែងដែលទ្រង់បានបរិបូណ៌ “គំនរដ៏អស្ចារ្យរបស់វា។”

...ដែលបានផ្តល់មកយើងជាបរិបូណ៌ ដោយនូវប្រាជ្ញា និងដ៏វិះសព្វគ្រប់

94 “ភាពវាងវៃ រាល់ប្រាជ្ញាដែលទ្រង់បានប្រទានមកយើង។” ជាមួយអស់ទាំង “ប្រាជ្ញា” មិនមែនជាប្រាជ្ញាខាងលោកីយទេ។ ប្រាជ្ញារបស់លោកីយគឺល្ងើល្ងើដល់ទ្រង់ ហើយប្រាជ្ញារបស់ព្រះគឺល្ងង់ដល់លោកីយ។ ដូចគ្នានឹងពេលថ្ងៃនិងពេលយប់ដែរ ដែលមិនអាចយល់ស្របនឹងគ្នាបាន។ ប៉ុន្តែនៅពេលព្រះអាទិត្យចាប់ផ្តើមរះហើយពេលថ្ងៃមកដល់ពេលយប់នឹងរាយប៉ាយពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ។ ហើយនៅពេលពន្លឺនៃដំណឹងល្អចាប់ផ្តើមចូលមក អ្វីៗទាំងអស់នៃលោកីយក៏ចាប់ផ្តើមសាត់ទៅ។ ហើយតើវាធ្វើអ្វី? ទ្រង់មានពន្លឺថ្ងៃលើកូនៗរបស់ទ្រង់ ដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ។ បរិបូណ៌នៅក្នុងព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ដោយការប្រុងប្រយ័ត្ននិងប្រាជ្ញា ការយល់ដឹងនិងភាពវាងវៃដើម្បីដឹងពីរបៀបដើរ។ អ្នកឃើញថាវាខុស ហើយត្រូវប្រយ័ត្ននឹងអ្វីដែលអ្នកធ្វើ តើអ្នកយ៉ាងម៉េច... ប្រសិនបើវាខុសសូមប្រយ័ត្ន សូម្បីតែវិធីដែលអ្នកចូលទៅជិតវា។ ប្រយ័ត្ន! ត្រូវមានភាពជិតស្និទ្ធពិតប្រាកដត្រូវប្រាកដថាអ្នកដឹងពីរបៀបចូលទៅជិតវា។ មានប្រាជ្ញាដូចសត្វពស់ គ្មានគ្រោះថ្នាក់ដូចសត្វព្រាប។ នោះជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូល។

95 អូ! ទាំងនេះគឺជាសំណូមពរ មិត្តភក្តិអើយ! យើងអាចស្នាក់នៅពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ។ តើពួកគេមិនអស្ចារ្យទេឬ? ភាពវាងវៃ ប្រាជ្ញា ទ្រង់មានច្រើនក្រៃលែងចំពោះយើង ចាក់ចេញ! មិនឱ្យយើងតែមួយស្លាបព្រាទេ ប៉ុន្តែបានយកប៉ែលធំ

ហើយគ្រាន់តែបន្តបោះវាដូចនោះ។ មានច្រើនក្រែកលែងចំពោះយើង ប្រាជ្ញាដោយ
ការប្រុងប្រយ័ត្ននៃព្រះគុណរបស់ទ្រង់! អូ ព្រះគុណអស្ចារ្យ ជាសំព្វពិរោះ!

ឥឡូវនេះ ដែលបានផ្តល់មកយើងជាបរិបូរ ដោយនូវប្រាជ្ញា... និងដំរិះ
សព្វគ្រប់

ព្រមទាំងសំដែង ឲ្យយើងរាល់គ្នាស្គាល់សេចក្តីអាថ៌កំបាំងនៃ
ព្រះហឫទ័យទ្រង់...

96 តើទ្រង់កំពុងនិយាយជាមួយអ្នកណា? និកាយ? សូម បងប្អូនខ្ញុំអើយ កុំ
គិតថាខ្ញុំកំពុងបន្ទាបនិកាយរបស់អ្នក ខ្ញុំមិនអញ្ជឹងទេ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់
អ្នកថាវាជារឿងខុសដែលត្រូវចាប់ផ្តើម។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “ទៅ
ផ្សាយជំណើងល្អ” យើងបានទៅបង្កើតនិកាយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែល
យើងមិនមានវា យើងកំពុងដើរតាមប្រាជ្ញារបស់មនុស្ស។ ប្រសិនបើកាលរឺនអាច
កើនឡើង!

97 ហេតុអ្វី ខ្ញុំមិនឈរនៅផ្ទះរបស់បុរសដ៏អស្ចារ្យ ដែលជាអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់
ដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “គាត់គឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់!” គាត់គឺជា!
អញ្ជឹង...ខ្ញុំនឹងមិន...វាជាចនវេសលី។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “បើចនវេសលីអាច
ក្រោកពីផ្ទះនេះនៅថ្ងៃនេះហើយឃើញស្ថានភាពក្រុមជំនុំរបស់គាត់ គាត់នឹងខ្មាស់
នឹងឈ្មោះរបស់គាត់!” ចនវេសលីជាមនុស្សដែលគោរពកោតខ្លាចព្រះ ជាអ្នក
បង្អាតភ្លើង នៅពេលគាត់ហៅវា។ ចនវេសលីគឺជាបុរសដ៏បរិសុទ្ធម្នាក់ដែលបាន
ជឿលើព្រះ ហើយបានដើរមួយជំហានៗតាមទ្រង់។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីលោកចនបាន
ស្លាប់ ពួកគេនិយាយថា “យើងនឹងបង្កើតព្រះវិហារដល់ចនដូច្នោះយើងនឹងមាន
ព្រះវិហារ ហើយយើងនឹងហៅវាថាព្រះវិហារមេតូឌីសដោយសារតែវិធីសាស្ត្រនៃ
ការរាប់ជាបរិសុទ្ធគឺជាការងារទី២នៃព្រះគុណ។”

98 បន្ទាប់មកពួកគេបានបង្កើតព្រះវិហារមួយ ហើយសព្វថ្ងៃនេះពួកគេជាពួក
ជំនុំបដិសេធការទាំងអស់ដែលចនវេសលីបានឈរនៅ។ ចនវេសលីបាន
អធិប្បាយពីការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ ចនវេសលីបានជឿលើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ
ព្រះវិញ្ញាណ។ ចនវេសលីជឿលើការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទានទាំងអស់។
ចនវេសលី ម៉ាទីនលូធើ បុរសដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនបាននិយាយភាសាដទៃនិង
បកប្រែ។ ហើយថ្ងៃនេះអ្នកនឹងនិយាយភាសាដទៃនៅក្នុងព្រះវិហារមេតូឌីស

ឬព្រះវិហារលូជើង្រង ពួកគេនឹងបណ្តេញអ្នកចេញពីមាត់ទ្វារ។ មានបញ្ហាអ្វី? នៅពេលវេលាដែលយើងគួរតែដាក់កូនប្រុសតើមានបញ្ហាអ្វី? ពួកគេបានទទួលយកអ្វីផ្សេងទៀត ពីព្រោះពួកគេមិនដឹងពីអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះទេ។ ហើយពួកគេនឹងមិនដែលស្គាល់វាតាមរយៈសិក្ខាសាលាមួយទេ!

99 សូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែអានអ្វីមួយដល់អ្នក។ មិនអីទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ សូមឱ្យយើងត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំមានអ្វីដែលបានសរសេរនៅទីនេះ។ សូមរកមើលពីរបៀបដែលប៉ូល...ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ គឺជាគ្រូបង្រៀននៃសារនេះ។ សូមចូលទៅកាន់កិច្ចការ ៩: ៥ បន្តិច។ ស្តាប់ពីរបៀបដែលប៉ូលបានទទួលការបើកសម្តែងនេះ តើមានអ្វីកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងកិច្ចការ ៩ យើងចាប់ផ្តើមអានដូចនេះ។ នេះគឺជាថ្នាក់សាលាថ្ងៃអាទិត្យដូច្នោះហេតុអ្វីមិន—ហេតុអ្វីមិនអានវា? អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដឹងនៅពេលដែលខ្ញុំចេញពី...?

ហើយសូលនៅតែដកដង្ហើមគំរាម..(អូ! ទំពាក់-ច្រមុះតូច ហើយមានន័យថា ជាសាសន៍យូដា!)... ការវាយសម្លាប់ ពួកសិស្សរបស់ព្រះអម្ចាស់ បានទៅជួបសម្តេចសង្ឃ។

លោកប៉ូលបានសុំសំបុត្រទៅសាលាប្រជុំក្រុងដាម៉ាស ថាប្រសិនបើរកឃើញនរណាម្នាក់...

100 “ខ្ញុំនឹងទៅរកមើលពួកវា! ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចរកពួកគេ ក្មេងប្រុស អ្វីដែលខ្ញុំនឹងធ្វើចំពោះពួកគេ!” ឃើញទេ? “ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចរកឃើញពួកគេ!” ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានគេតម្រូវទុកជាមុន!

101 តើអ្នកដឹងយ៉ាងម៉េចថាអ្នកខាត់ស្បែកជើងចាស់នៅទីនេះមិនត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនសម្រាប់ជីវិត? តើអ្នកស្គាល់អ្នកដើរតាមផ្លូវចាស់នោះដោយអ្នកនឹងមិននិយាយរកយ៉ាងម៉េច តើអ្នកដឹងថាចាប់ដៃគ្នាយ៉ាងម៉េច ហើយអញ្ជើញនាងមកព្រះវិហារនឹងមិនធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាពួកបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ ចេញពីសិរីល្អយ៉ាងម៉េច? ពេលណា... ម៉េចក៏ដឹងថានាងមិនអញ្ជឹង? នោះជាអ្វីដែលយើងមិនដឹង។ ប៉ុន្តែនេះជាកាតព្វកិច្ចរបស់យើង។ ដូចជាអ្នកនេសាទបោះសំណាញ់ចូលទៅក្នុងសមុទ្រហើយទាញចេញ គាត់បាននាំយកកង្កែប ត្រី ជីងចក់ ពីងពាងទឹក និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែខ្លះទៀតជាត្រី។ គាត់មិនដឹងទេ គាត់គ្រាន់តែបោះសំណាញ់ប៉ុណ្ណោះ។ នោះជាអ្វីដែលយើងធ្វើ។ មើលពីប៉ូល។

...គាត់បានសរសេរសំបុត្រទៅក្រុងដាម៉ាសនៅសាលាប្រជុំនានា
 ថាប្រសិនបើគាត់កឃើញមធ្យោបាយណាមួយ ទោះបីគេជាមនុស្ស
 ប្រុសក្តី គាត់អាចចងពួកគេហើយនាំពួកគេទៅក្រុងយេរូសាឡឹម។
 (បងប្រុស គាត់ពិតជាគ្រោតគ្រាតណាស់!)

ពេលគាត់ធ្វើដំណើរទៅជិតដល់ក្រុងដាម៉ាស ហើយស្រាប់តែមាន
 ពន្លឺនៅព័ទ្ធជុំវិញគាត់...

102 “មានបូជាចារ្យម្នាក់ឡើងតាមផ្លូវ លោកបណ្ឌិត អេហ្វេអេហ្វ ជួន គាត់ឆ្លើយ
 ថា អ្នកត្រូវការ—បទពិសោធន៍ថ្នាក់សិក្ខាសាលាឥឡូវនេះ កូនប្រុស ហើយខ្ញុំជឿ
 ថាព្រះអាចប្រើអ្នកបាន។” តើនោះមិនមែនជាបទគម្ពីរដែលគួរឱ្យរន្ធត់ទេមែនទេ
 ដែលអានវាបែបនេះ? ឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែជាការយល់ដឹងច្រើន...ខ្ញុំមិននិយាយ
 សម្រាប់ជារឿងកំប្លែងទេ។ នោះហើយ គឺជាអ្វីដែលយើង ទទួលបាននៅថ្ងៃនេះ។
 “អ្នកដឹងទេ ម្តាយរបស់អ្នកជាស្រ្តីល្អ ខ្ញុំជឿថាអ្នកនឹងក្លាយជាគ្រូអធិប្បាយដ៏ល្អ
 ម្នាក់។” មើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។

និងជា—ពេលគាត់ធ្វើដំណើរទៅជិតដល់ក្រុងដាម៉ាសហើយ
 ស្រាប់តែមានពន្លឺមួយព័ទ្ធ ជុំវិញ គាត់... (រ៉េ ចាប់ផ្តើមចេញពីជំនឿ
 ដ៏អស្ចារ្យ!)...ពន្លឺពីលើមេឃ

បន្ទាប់មកលោកក៏ដួលនៅលើផែនដី ហើយគាត់បានឮសម្លេង
 និយាយឡើងថា...សូល សូល អើយហេតុអ្វីបានជាអ្នកបៀតបៀនខ្ញុំ?

គាត់ទូលសួរព្រះអង្គថា តើព្រះអង្គជានរណា? ព្រះអម្ចាស់មាន
 ព្រះបន្ទូលមកគាត់ថា ខ្ញុំជាយេស៊ូវដែលអ្នកកំពុងតែបៀតបៀន។ ហើយ
 អ្នកណាដែលនឹងជំនួញដូច្នោះ នោះពិបាកដល់អ្នកណាស់។

នោះគាត់ក៏ញាប់ញ័រ ទាំងអស្ចារ្យក្នុងចិត្ត ហើយទូលថា ព្រះអម្ចាស់
 អើយ តើទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យឲ្យទូលបង្គំ...ធ្វើដូចម្តេច? ព្រះអម្ចាស់
 មានព្រះបន្ទូលថា ចូរក្រោកឡើងចូលទៅក្នុងទីក្រុងទៅ នោះគេនឹង
 ប្រាប់អ្នក ឲ្យដឹងពីការដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។

103 បុរសទាំងពីរក៏ធ្វើដំណើរទៅជាមួយគាត់ ហើយបន្តដំណើរទៅទៀត។ អាណា
 នាននៅទីនោះ បានឃើញនិមិត្តមួយ។ ទាំងអស់ជាការអស្ចារ្យ! និងសូលចាស់

បុរសចាស់នោះ! អាណាទាននេះបានឃើញនិមិត្ត ឃើញនៅក្នុងផ្ទះរបស់គាត់។ គាត់ជាហោរាម្នាក់ នៅក្នុងផ្ទះគាត់អធិស្ឋាន ហើយគាត់បានឃើញនិមិត្ត។ គាត់... ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកគាត់ថា “មានបុរសម្នាក់ចុះពីលើថ្នល់ ខ្វាក់ដូចជា សត្វប្រចៀវ ហើយគាត់ឈ្មោះសូល គាត់ជាសូលរបស់ក្រុងតាសស៊ីស។”

104 គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំបានឮរឿងជាច្រើនអំពីគាត់។ កុំបញ្ជូនទូលបង្គំ ទូលបង្គំជាមនុស្សតូចតាចម្នាក់។ កុំបញ្ជូនទូលបង្គំទៅចំពោះ គាត់។”

105 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែ មើលចុះនៅតាមផ្លូវរបស់គាត់ ខ្ញុំបានបង្ហាញនិមិត្ត ដល់គាត់។ ខ្ញុំបានបង្ហាញខ្លួនឱ្យគាត់ឃើញនៅលើបង្គោលភ្លើង។ ខ្ញុំបានវាយគាត់ ឱ្យខ្វាក់ដូចដែលគាត់មិនអាចឃើញបាន។ ហើយខ្ញុំត្រូវតែឱ្យគាត់ខ្វាក់ហើយហែក គាត់មុនពេលដែលខ្ញុំអាចបង្កើតអ្វីៗទាំងអស់ចេញពីគាត់។ ឃើញទេ ខ្ញុំត្រូវហែក ទាំងទ្រីស្ត័ររបស់គាត់។ អ្នកដឹងទេ គាត់គឺជា—គាត់គឺជា—គាត់គឺជាសមាជិកដ៏ អស្ចារ្យម្នាក់នៅក្នុងព្រះវិហារនោះ។ គាត់មានឪត្រីគ្រប់ប្រភេទ គាត់មិនចាំបាច់ ស្នើសុំអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្វីដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើគឺយកវាចេញពី គាត់។”

106 នោះជារឿងដែលត្រូវធ្វើ។ វាមិនចូលទៅក្នុងគាត់ទៀតទេ តែយកវាចេញពី គាត់។ ខ្ញុំគិតថានោះជាបញ្ហាជាមួយបព្វជិតជាច្រើនរបស់យើងសព្វថ្ងៃនេះ។ យកចេញពីអ្នក ដែលជាកន្លែងដែលព្រះអាចដាក់នៅក្នុងពួកគេនូវព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ យកចេញ! នៅទីនោះ គាត់បាននិយាយថាគាត់...

107 ហើយគាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ប៉ុន្តែនេះ—នេះ—បុរសនេះគឺជា បុរសដ៏គួរឱ្យខ្លាចម្នាក់។”

108 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែ មើលចុះ គាត់អធិស្ឋាន។ ឥឡូវអ្នកនឹងទៅតាមផ្លូវ ជាក់លាក់មួយហើយអ្នកនឹងទៅដល់កន្លែងអាងទឹក។ អ្នកឆ្លងកាត់ប្រភពទឹកនោះ នៅខាងឆ្វេង ហើយអ្នកចុះទៅក្រោម។ នឹងមានផ្ទះសមួយ ឡើងទៅគោះទ្វារ។ គាត់កំពុងតែដេកនៅទីនោះ នៅតាមសាលធំដែលពួកគេធ្លាប់ទទួលគាត់។ ដាក់ដៃ របស់អ្នកលើគាត់ យកគាត់ចុះទៅទន្លេដាម៉ាសហើយធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់ ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ។ ព្រោះ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខ្ញុំនឹងធ្វើ គាត់នឹងត្រូវទទួលរង

នូវរឿងជាច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ ដ្បិតគាត់ជាអ្នកនាំសាររបស់យើងសំរាប់សាសន៍ដទៃ។”
អាម៉ែន!

109 “មែនហើយ ឥឡូវនេះ រង់ចាំបន្តិច ព្រះអម្ចាស់! ឥឡូវ តើខ្ញុំគួរណែនាំសាលា
អ្វី?” ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ សូមអានកាឡាទីហើយរកមើល។ គ្រាន់តែ
បន្ទាប់—ជំពូកបន្ទាប់នៅខាងស្តាំត្រូវប្រមកវិញ។ រកមើលកាឡាទី១ ហើយ
ចាប់ផ្តើមពីខ ១០ ហើយរកមើលថាតើប៉ុលបានទៅសាលាអ្វី តើសិក្ខាសាលា
នេះជាអ្វី ហើយបានដាក់ដៃលើគាត់ ហើយ អូ អ្វីទាំងអស់ដែលបានកើតឡើង។
កាឡាទីជំពូក១ ។ ដើម្បីសន្សំសំចៃពេលវេលា សូមចាប់ផ្តើមអំពីការប្រែចិត្តជឿ
របស់គាត់ ខទី ១០ ។

*ដ្បិតតើខ្ញុំរកបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នកណា តើជាមនុស្ស ឬព្រះ ឬចង់
បំពេញចិត្តមនុស្សឬអី? បើសិនជាខ្ញុំចង់បំពេញចិត្តមនុស្ស នោះខ្ញុំ
មិនមែនជាបាវបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។*

110 អូ ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំអើយ! សូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយអ្វីបន្តិចមុនពេលនេះ។
កាឡាទី១ ទទួលបានជំពូក ៨។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងថាប៉ូលគឺជា
អ្នកដែលធ្វើឱ្យពួកគេទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
កិច្ចការ ១៩? ពិតជាបានធ្វើ។ សូមនិយាយនៅខាងលើនេះទី ៨—ខទី ៨។

*...ប៉ុន្តែ បើយើងខ្ញុំ ឬទេវតាពីស្ថានសួគ៌ នឹងប្រាប់ដំណឹងណាមក
អ្នករាល់គ្នា ខុសពីដំណឹងល្អ ដែលយើងខ្ញុំបានប្រាប់ហើយ នោះឲ្យគេ
ត្រូវបណ្តាសាចុះ។*

111 តើប៉ូលទទួលដំណឹងល្អនេះនៅឯណា? ខ៩។

*...វាសេចក្តីដែលខ្ញុំទើបនឹងនិយាយអម្បាញ់មិញនេះ នោះខ្ញុំនិយាយ
ម្តងទៀតថា បើអ្នកណាប្រាប់ដំណឹងណា ខុសអំពីដំណឹងល្អ ដែលអ្នក
រាល់គ្នាបានទទួលហើយ នោះឲ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ។*

112 បើគាត់ជាមហាទេវតា បើគាត់ជាប៊ីស្សុព បើគាត់ជាអ្នកត្រួតពិនិត្យទូទៅ បើ
គាត់ជាបណ្ឌិត ដូច្នោះហើយ-ដូច្នោះ មិនថាគាត់ជាអ្នកណា ប្រសិនបើគាត់មិន
អធិប្បាយពីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ បុណ្យជ្រមុជដោយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនប្រកាសពីការស្តារអំណោយទានឡើងវិញ ការយាងមក

របស់ព្រះគ្រីស្ទ និងរបស់ទាំងអស់នេះ ទុកឲ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ! ប្រសិនបើគាត់
ព្យាយាមយកពាក្យណាមួយនៅទីនេះហើយនិយាយសម្រាប់ថ្ងៃមួយទៀត ហើយ
ដាក់វានៅលើគំនិតល្ងើងថ្មីមួយចំនួនដែលយើងបានរៀនចេញពីសិក្ខាសាលា
មួយចំនួន អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ត្រូវបានដាក់បណ្តាសាចុះ!

113 សូមអានមើលពីរបៀបដែលប៉ូលទទួលបានវា មើលពីរបៀបដែលខ្ញុំកំពុង
ព្យាយាមនិយាយទៅកាន់អ្នក នៅព្រឹកនេះ។

ដ្បិតតើខ្ញុំរកបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នកណា តើជាមនុស្ស ឬព្រះ ឬចង់
បំពេញចិត្តមនុស្សឬអី? បើសិនជាខ្ញុំចង់បំពេញចិត្តមនុស្ស នោះ
ខ្ញុំមិនមែនជាបាវបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។

114 តើខ្ញុំអាចរំពឹងអ្វីបាន តើមនុស្សដែលស្រឡាញ់ព្រះ និងអ្នកអធិប្បាយ
ជាពិសេស សង្ឃឹមថានឹងធ្វើអ្វីទាំងអស់តែត្រូវបានមនុស្សស្តាប់? មនុស្សនឹងស្តាប់
អ្នក។ ពួកគេ និយាយ...ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បើគេហៅខ្ញុំ ថាជាអ្នកគ្រប់គ្រង
ក្នុងផ្ទះ...នោះខ្ញុំជាចៅហ្វាយ ដែលជាអ្នកធំជាងគេក្នុងចំណោមអ្នក។ ខ្ញុំជាម្នាក់
អាចធ្វើការអស្ចារ្យកាន់តែច្រើនហើយធ្វើអ្វីៗជាច្រើនទៀតជាមួយព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធជាងអ្នកទាំងអស់គ្នា ពីព្រោះខ្ញុំមានភាពពេញលេញនៅក្នុងខ្ញុំ។ ហើយ
ប្រសិនបើពួកគេហៅខ្ញុំ ‘បេលសេបូល’ តើពួកគេនឹងហៅអ្នកទៀតយ៉ាងណា?
ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “កុំគិតពីអ្វីដែលអ្នកនឹងត្រូវនិយាយព្រោះវាមិនមែនជាអ្នក
ដែលត្រូវនិយាយទេ វាគឺជាព្រះវរបិតាដែលគង់នៅក្នុងអ្នក ដែលធ្វើការនិយាយ
នៅពេលនោះ។ សូមនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។” ហើយទ្រង់ នៅពេលដែលទ្រង់
ទទួលតាមរយៈការសរសេរសៀវភៅ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលយក
ព្រះបន្ទូលមួយចេញពីសៀវភៅនេះ ឬបន្ថែមមួយពាក្យទៅក្នុងវា ទ្រង់ក៏នឹងត្រូវ
ដកចេញពីសៀវភៅជីវិត សម្រាប់គាត់។” ព្រះជួយយើងឱ្យនៅត្រឹមត្រូវជាមួយវា!

115 ឥឡូវខ្ញុំបន្ទាប់ ខ្ញុំសូមអានឥឡូវ អានអោយលឿន។

ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមបញ្ជាក់...(នោះហើយ ដែលនាំអ្នកទៅឯទីជំនុំជំរះ។)
បងប្អូនអើយ ខ្ញុំចង់ប្រាប់ឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹងច្បាស់ថា ដំណឹងល្អដែល
ខ្ញុំបានថ្លែងប្រាប់ នោះមិនមែនតាមមនុស្សទេ

“ខ្ញុំមិនមែនជាមេតូឌីស បាបទីស្ទ ព្រេសប៊ីផេរ៉ាន ឬ ពេនទីកុស្តឡើយ។ វា
មិនមែនសម្រាប់មនុស្សទេ។ ឬ...”

ដ្បិតខ្ញុំមិនបានទទួលមកពីមនុស្ស ក៏គ្មានអ្នកណាបង្រៀនខ្ញុំផង...

116 “ខ្ញុំមិនដែលទទួលបានវាពីមនុស្ស គ្មានថ្នាក់សិក្ខាសាលា គ្រូពេទ្យ គ្មានទេវភាព គ្មានសាលាអប់រំទេ។ ខ្ញុំមិនដែលទទួលវាតាមវិធីនោះទេ ខ្ញុំមិនដែលបង្រៀនវិធីនោះទេ ខ្ញុំមិនដែលឃើញផ្លូវនោះទេ វាមិនដែលមករកខ្ញុំតាមវិធីនោះទេ។” តើកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច ចំពោះប៉ូល?

...គឺដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានបើកសំដែងវិញ

117 “នៅពេលដែលព្រះគ្រីស្ទបានបង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យខ្ញុំ ថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ នៅពេលដែលបង្គោលភ្លើងបានធ្លាក់មកលើខ្ញុំ នៅថ្ងៃនោះខ្ញុំបាននិយាយថា ‘តើព្រះអង្គជានរណា?’ ទ្រង់បាននិយាយថា ‘ខ្ញុំគឺជាព្រះយេស៊ូវ’។”

118 ឥឡូវ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកពីអ្វី—តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះគាត់។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើមិត្តម្នាក់មានបទពិសោធន៍ ពួកគេចង់ផ្តល់ឱ្យគាត់រយៈពេល១០ឆ្នាំដើម្បីរៀនភាសាក្រិក និងដប់ឆ្នាំទៀតដើម្បីរៀនអ្វីផ្សេងទៀត ហើយនៅពេលនោះគាត់បានទៅ។ រកមើល។

...ដ្បិតខ្ញុំមិនបានទទួលមកពីមនុស្ស ក៏គ្មានអ្នកណាបង្រៀនខ្ញុំផង គឺដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានបើកសំដែងវិញ

អ្នករាល់គ្នាបានព្រមព្រៀងយោងពីកិរិយារបស់ខ្ញុំ នៅក្នុងសាសនាពួកយូដា កាលពីដើមថា...

119 “ខ្ញុំជាបណ្ឌិតធំ ក្មេងប្រុសអើយ។ ខ្ញុំមានវា។” គាត់ត្រូវបានបង្រៀននៅក្រោមកាម៉ាលាល ជាគ្រូបង្រៀនខ្ពស់បំផុតដែលពួកគេមាននៅក្នុងស្រុក។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងថាកាម៉ាលាលគឺជាគ្រូដ៏អស្ចារ្យម្នាក់? បាទ មែនហើយ។ “សាសនាយូដារបស់ខ្ញុំ ក្មេងប្រុសអើយ ខ្ញុំមានវា។ ខ្ញុំបានដឹងពីរបៀបនិយាយអំពីគោលលទ្ធិរបស់ពួកសាវ័ក និងការទាំងអស់នោះ អ្នកឃើញទេ? ខ្ញុំដឹងពីរបៀបដើម្បីអធិស្ឋានរាល់ព្រឹកនិងដើម្បីប្រទានពរដល់ប្រជាជន។” ឃើញទេ?

...ខ្ញុំបានធ្វើទុក្ខបៀតបៀន ហើយបំផ្លាញដល់ពួកជំនុំនៃព្រះជាខ្លាំងណាស់

“តើធ្វើដូចម្តេចដែលខ្ញុំបានព្យាយាមដើម្បីបញ្ឈប់កិច្ចការដ៏ពិសិដ្ឋនោះ!” ឃើញទេ? ឃើញទេ?

ហើយថា ខ្ញុំកំពុងតែជឿនឡើងក្នុងសាសនារបស់ពួកយូដា...

120 “ខ្ញុំជាបុរសអស្ចារ្យម្នាក់។ ក្មេងប្រុសអើយ ខ្ញុំពិតជា...ខ្ញុំបានចំណេញ ខ្ញុំបានបង្ហាញថាខ្ញុំអាចកម្ទេចពួកគេបាន ព្រោះខ្ញុំបានសម្លាប់ស្មៅជាន់និងអ្វីៗជាច្រើនទៀតដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ មើលរបៀបដែលខ្ញុំធ្វើ!” គាត់បានធ្វើទុក្ខបុកម្នេញហួសពីអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ!

ហើយថា ខ្ញុំកំពុងតែជឿនឡើងក្នុងសាសនារបស់ពួកយូដា លើសជាងពួកសាសន៍ខ្ញុំ ដែលស្រករនឹងខ្ញុំជាច្រើនដែរ ពីព្រោះខ្ញុំមានចិត្តឧស្សាហ៍ តាមសណ្តាប់បុរាណរបស់ពួកពូជយូដាខ្ញុំ លើសជាងគេសន្ធឹក

121 ឥឡូវ ចាំថា មិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ “ប្រពៃណីរបស់ពួកពូជយូដា” និយាយម្យ៉ាងទៀតទំនៀមទម្លាប់របស់ក្រុមជំនុំ និយាយម្យ៉ាងទៀត។ “ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំជាមេតូឌីសដល់ស្ងួល ខ្ញុំជាបាទីស្ទដល់ស្ងួល ខ្ញុំជាពេនទិកុស្តដល់ស្ងួល។” អូ អ្នក? ខ្ញុំចង់ធ្វើជាស្ងួលព្រះ។ ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ។

...ប្រពៃណីរបស់ជូនតាខ្ញុំ។

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះ...(អូ! អូ! ប៉ូលនៅទីនេះអ្នកបានមក) ...ប៉ុន្តែ កាលព្រះដែលរើសខ្ញុំកាំងពីផ្ទៃម្តាយមក ជាអ្នកដែលបាននាំខ្ញុំមកកាន់ផែនដីនេះផងដែរ ហើយបានហៅខ្ញុំដោយព្រះគុណទ្រង់

ដើម្បីបង្ហាញព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់នៅក្នុងខ្ញុំ...

122 តើយ៉ាងម៉េចទៅ? “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងខ្ញុំ! ព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យទទួលខ្ញុំ ដែលបានញែកចេញពីផ្ទៃម្តាយ ហើយផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវព្រះរាជបុត្រាដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងសំណុំបែបបទនៃព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុងខ្ញុំ ដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងខ្ញុំ។” អូ ខ្ញុំអើយ! វ៉ៅ! ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំចង់ស្រែកបន្តិច។

123 មើល ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក។ នៅពេលដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះ! អូហាលេលូយ៉ា! នៅពេលដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះ! ឱពួកប្រមឹក។ ម្តាយម្នាក់...ព្រះប្រទានពរអ្នក ម៉ាកៗ ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងអ្នកទេ។ ប៉ុន្តែម្តាយដែលមិនស្គាល់

ព្រះច្រើនជាងទន្សាយមួយក្បាលដែលស្គាល់ស្បែកជើងព្រិល។ និងឪពុកដែលស្រវឹងស្រានៅតាមផ្លូវ។ ហើយគ្មានសូម្បីតែស្បែកជើងពាក់ទៅសាលារៀនដែរ ហើយសក់រុងរុះដល់ត្រឹមកខ្ញុំ ហើយអ្នករាល់គ្នាស្អប់ខ្ញុំ ពីព្រោះខ្ញុំជាអ្នករដ្ឋ កេនតាគីនៅទីនេះ ក្នុងរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។ ហើយតើ អូ វាយ៉ាងម៉េចបានជាមើលឃើញមិនច្បាស់។ តែព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យណាស់! អាម៉ែន! ព្រះជាម្ចាស់គាប់ព្រះហឫទ័យ ព្រះជាម្ចាស់ដែលបានញែកខ្ញុំចេញពីផ្ទៃម្តាយខ្ញុំ អោយបង្ហាញបុត្ររបស់ព្រះអង្គនៅក្នុងខ្ញុំ ដោយធ្វើអ្នកដឹកនាំនៃព្រះបន្ទូល ដែលនឹងនិយាយត្រង់ជាមួយវា នោះនឹងបង្ហាញការនិមិត្តនិងទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យនិងអព្វគហេតុ។ ហើយ អូ ខ្ញុំអើយ!

124 សូមមើលតើគាត់កំពុងតែនិយាយអំពីអ្វី? ព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងធ្វើដូច្នោះ! ដោយរបៀបណា? ស្តាប់ឱ្យជិត។ “ឡើងវិញ...” សូមយកខទី ១៦ ឥឡូវនេះ។

បានសព្វព្រះហឫទ័យ នឹងបើកសំដែងព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ មកក្នុងខ្ញុំ ដើម្បីឱ្យខ្ញុំបានផ្សាយដំណឹងល្អពីទ្រង់ ដល់ពួកសាសន៍ដទៃ នោះខ្ញុំ មិនបានទៅប្រឹក្សានឹងសាច់ឈាមទេ

125 “ខ្ញុំមិនដែលទៅជួបប៊ីស្សពណ៌ម្នាក់ទេ ហើយសួរគាត់ថាតើខ្ញុំគួរធ្វើអ្វី។ ខ្ញុំមិនដែលទៅសាច់ឈាម អង្គការប្តីអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ ខ្ញុំមិនដែលមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយពួកគេទេ។ ខ្ញុំមិនដែលបានទៅប្រឹក្សានិងសាច់និងឈាមទេ។ ខ្ញុំក៏ពុំបានឡើងទៅក្រុងយេរូសាឡឹមដែរចំពោះពួកបូជាចារ្យដ៏វិសុទ្ធ និងបុព្វបុរសដ៏វិសុទ្ធ ធនិងអស់លោកទាំងនោះ ដែរ។ ឥឡូវ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំមាននិមិត្ត តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះអំពីវា? ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែលមានព្រះពរ។ ពួកគេបាននិយាយថា អ្នក ចេញពីទីនេះ! តើមានអ្វី...អ្នកសម្តែងបរិសុទ្ធ! តើមានអ្វីក៏តឡើងចំពោះអ្នក? ទេ ខ្ញុំមានសញ្ញាប័ត្រទាំងអស់ដើម្បីចាប់ផ្តើម។ មាន...”

126 ហើយប៉ុលបាននិយាយនៅត្រង់នេះថា ខ្ញុំអាចបង្ហាញដល់លោកអ្នកនៅក្នុងបទគម្ពីរ ដែលគាត់បាននិយាយថាគាត់ត្រូវតែបំភ្លេចអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ធ្លាប់បានរៀន ហើយមិនរាប់បញ្ចូលវាសោះដើម្បីអោយគាត់ស្គាល់ព្រះគ្រីស្ទ។ អូ!

ក៏មិនបានឡើងទៅឯពួកអ្នក ដែលជាសាវ័កមុនខ្ញុំ នៅក្រុងយេរូសាឡឹមដែរ គឺបានទៅឯស្រុកអារ៉ាប់ភ្លាម រួចត្រឡប់ទៅក្រុងដាម៉ាស៊ីរិញ

លុះក្រោយ៣ឆ្នាំមក ខ្ញុំបានឡើងទៅឯក្រុងយេរូសាឡឹម ដើម្បីឲ្យបាន
ស្គាល់លោកពេត្រុស ក៏នៅជាមួយនឹងលោកអស់១៥ថ្ងៃ

127 ហើយនៅពេលយើងអានបន្ត យើងឃើញថាគាត់និងសាវ័កពេត្រុសមិនដែល
បានឃើញគ្នាទៅវិញទៅមកនៅក្នុងជីវិតទេ មិនដែលស្គាល់គ្នាទៅវិញទៅមក
មិនដែលបានឃើញគ្នាទៅវិញទៅមក ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេមកជាមួយគ្នា
ពួកគេបានផ្សាយដំណឹងល្អដូចគ្នា។ ព្រះជាម្ចាស់មានសាលារៀនមួយ។ ឃើញ
ទេ? មែនហើយ!

128 លោកពេត្រុសបានក្រោកឈរឡើងនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ “ចូរប្រែចិត្តអ្នក
ទាំងអស់គ្នា ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់
ការលើកលែងទោសបាប អ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។”

129 គឺលីបាននិយាយថា “អូ នេះពិតជាអស្ចារ្យណាស់! ខ្ញុំក៏ត្រូវធ្វើអ្វីមួយ
ដែរ។ ចុះទៅ...ខ្ញុំបានទទួលការហៅទៅសាម៉ារី។” បានទៅទីនោះហើយធ្វើ
បន្ទាល់នៅតាមផ្លូវ។ រឿងដំបូង មនុស្សឈឺម្នាក់ឡើងមកចាប់ដៃគាត់ ហើយ
ចាប់ផ្តើមលោតនិងកញ្ឆោត។ បាននិយាយថា “សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់
ព្រះជាម្ចាស់!” ចាប់ផ្តើមមានការប្រជុំធំ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកទាំងអស់គ្នា
ត្រូវការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” គាត់បាននិយាយថា “អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ អ្នក
ត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។” ដូច្នេះគាត់បាននាំពួកគេ
គ្រប់គ្នាទៅទីនោះ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យពួកគេទាំងអស់គ្នា នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ។ បាននិយាយថា “សូមចូលមក ពេត្រុសដាក់ដៃលើពួកគេឡូវនេះ។”
ហើយពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ពេត្រុសឡើងនៅផ្ទះរបស់កូនេលាស តាមរបៀបដូចគ្នា។

130 ប៉ូលមិនដែលឃើញគាត់បុព្វអ្វីអំពីគាត់ឡើយ។ ប៉ុន្តែគាត់បានដើរកាត់តាម
តំបន់ខាងលើនៃក្រុងអេភេសូ ហើយគាត់បានរកឃើញសិស្សខ្លះ។ គាត់បាន
រកឃើញគ្រូគង្វាលបាទីស្ទ គាត់ជា អាប៉ូឡុស ដែលជាមេធាវីដែលប្រែចិត្ត
ស្លាត អស្ចារ្យ ការទទួលយកគម្ពីរសញ្ញាចាស់និងចង្អុលទៅអង្គព្រះយេស៊ូវ គឺជា
ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ មែនហើយ គាត់ជាបុរសស្លាតម្នាក់។ ពួកគេបានស្រែកឡើង
ពួកគេមានអំណរ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នេះ។ សូមអានកិច្ចការជំពូក១៨ និង

១៩ ហើយមើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវទេឬយ៉ាងណា។ ពួកគេកំពុងមានអំណរ ពួកគេបានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ហើយពួកគេកំពុងរត់នៅជុំវិញ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែតើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿហើយឬនៅ?”

131 ហើយចំពោះអ្នកបងប្អូនខាងបាទីស្ទដែលព្យាយាមចាប់បំពង់ករបស់មនុស្ស ហើយនិយាយភាសាក្រិកដើមថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីពេលណា ឬនៅពេលដែលអ្នកបានជឿ?” ខ្ញុំសូមឱ្យអ្នកយកភាសាក្រិកមកឱ្យខ្ញុំ! ខ្ញុំមានដើមជាភាសាក្រិកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំក៏មានភាសាអារ៉ាប់និងហេព្រើរ ដែរ។ ពួកគេម្នាក់ៗនិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿហើយឬនៅ?”

132 “ដោយសារសេចក្តីជំនឿអ្នកបានសង្គ្រោះ” នោះគឺជាជំនឿរបស់អ្នកលើព្រះ។ ព្រះលោហិតធ្វើឱ្យអ្នកស្អាតពីអំពើបាប ព្រោះវាលាងសម្អាតអ្នក។ ឈាមមិនជួយសង្គ្រោះអ្នកទេ ឈាមជួយអ្នកឱ្យស្អាត។ តើអ្នកបានសង្គ្រោះយ៉ាងដូចម្តេច? “ដោយសារសេចក្តីជំនឿអ្នកបានសង្គ្រោះ” ហើយនោះដោយការដឹងមុនរបស់ព្រះដែលកំពុងហៅអ្នក។ អ្នកបានសង្គ្រោះ ហើយព្រះលោហិតធ្វើជាដង្វាយធួនបាបមួយ ធ្វើអោយអ្នកស្អាតជានិច្ច។ ហើយតាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ដែលអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ក្នុងការប្រកបជាអ្នកជឿ និងចូលទៅក្នុងការប្រកបនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ ធ្វើទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។

133 រង់ចាំ មកនេះ រង់ចាំសម្រាប់អ្វីមួយ គ្រាន់តែបន្តិចដែលយើងទទួលបានវាសង្ឃឹមថាយើងនឹងធ្វើទោះជាយ៉ាងណា។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកឱ្យហៅខ្ញុំនៅពេលនេះមែនទេ? គ្រាន់តែបានកើតឡើងដើម្បីឱ្យខ្ញុំមើលទៅវា។ គ្រាន់តែមួយ—គ្រាន់តែពាក្យមួយឬពីរបន្ថែមទៀត។ គ្រាន់តែមួយ... វាជា—វាច្រើនជាងនេះបន្តិច។

134 តើសេចក្តីសង្គ្រោះនេះ មានរយៈពេលយូរប៉ុណ្ណា? តើសេចក្តីសង្គ្រោះប្រភេទណា? ពីក្រុមជំនុំទៅក្រុមជំនុំ? ពី...សូមបើកទៅគម្ពីរហេព្រើរ ៩:១១ បន្តិច—គ្រាន់តែមើលទៅមើលថាតើរយៈពេលប៉ុន្មាន គ្រាន់តែសម្រាប់ពីរបីនាទី។ បើកទៅគម្ពីរហេព្រើរហើយអនុញ្ញាត—ចូរស្វែងយល់ថាតើការសង្គ្រោះនេះមានរយៈពេលយូរប៉ុណ្ណា។ សូមមើលតើសេចក្តីសង្គ្រោះប្រភេទណា។ សូមអានហេព្រើរ ៩:១១។

ប៉ុន្តែ កាលព្រះគ្រីស្ទបានយាងមក ធ្វើជាសំដេចសង្ឃ ខាងឯ សេចក្តីល្អដែលត្រូវមក គឺធ្វើដោយសារពោធិ៍ខ្មោចសេចក្តីសេសជាង ហើយគ្រប់លក្ខណ៍ជាង ដែលមិនបានធ្វើដោយដៃ... (ឥឡូវនេះជាគ្រូ ដដែល ប៉ុល ឃើញទេ?) គឺថា មិនមែនជាបស់ផង...លោកីយ៍នេះទេ

មិនមែនដោយយកឈាមពពែពេញល ឬឈាមកូនគោទេ គឺ ដោយយកព្រះលោហិតនៃអង្គទ្រង់វិញ (ប៉ុន្មានដង ម្តង!) ចូលទៅក្នុង ទីបរិសុទ្ធ ដោយបានទទួល... (សេចក្តីសង្គ្រោះសម្រាប់មួយសប្តាហ៍ ការសង្គ្រោះដល់ការរស់ឡើងវិញ? តើប្រភេទអ្វី?)...ការប្រោសលោះ អស់កល្បជានិច្ចសម្រាប់យើង។

135 តើពាក្យ "អស់កល្បជានិច្ច" មានន័យថាម៉េច? នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ បន្ទាប់ពី ខ្ញុំបានជឿ...គ្មានអ្នកណាអាចហៅព្រះយេស៊ូវបានឡើយ "ព្រះគ្រីស្ទ" គឺមានតែ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នោះមានមនុស្សបីក្រុម អ្នកមិនជឿ អ្នកធ្វើជាជឿ និងអ្នកជឿ។ ប៉ុន្តែពួកគេដែលបានជឿដល់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច បានចូលក្នុង សាល។

136 យកត្រសាលចាស់ តើមានអ្វីមុនដែលពួកគេបានធ្វើ? បានចូលទៅក្នុង សាល សាសន៍ដទៃ។ បន្ទាប់មកទៀតគឺអាសនៈលង្ហិន ដែលពួកគេបានលាង តង្វាយនៅចម្ការមាស។ បន្ទាប់គឺការសម្លាប់យញ្ញបូជា ហើយប្រោះឈាមទៅលើ អាសនៈ។ បន្ទាប់មកមួយឆ្នាំម្តង អេវ៉ានបានចាក់ប្រេង អូ (ជាមួយនឹងអ្វី?) ជាមួយនឹងទឹកអប់រំកុលាបសារ៉ុន។ គេយកប្រេងក្រអូបចាក់លើព្រះសិរសារបស់ ព្រះយេស៊ូវ ហើយយកប្រេងមកចាក់លើព្រះសិរសាព្រះអង្គ។ សូមមើលពីរបៀប ដែលបុរសនេះត្រូវដើរតាមពីក្រោយរាំងននរបស់ពួកគេ ម្តងក្នុងមួយឆ្នាំ ដោយ រេចខ្ទប់ឈាមនៅចំពោះមុខកោអីមេត្តា។ ហើយគាត់បានយកដំបងរបស់គាត់ ក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំហើយបំភ្លេចវា។ នៅពេលពួកគេត្រលប់ក្រោយវា វាបាន ចេញមកហើយរឹក។ ដំបងចាស់មួយដែលគាត់បានប្រមូលប្រហែលជាសែសិប ឆ្នាំនៅក្នុងទីរហោស្ថាន ដែលបានដាក់នៅក្នុងទីបរិសុទ្ធនោះ! សូមមើល នៅពេល ដែលពួកគេយកឈាមនៃសម្ពន្ធមេត្រី ដែលឈាមនោះ គាត់បានចាក់ប្រេងតាំង។ ហើយគាត់មានសម្លៀកបំពាក់នៅលើនោះដែលមានកណ្តឹងដែលមានរាងដូចផ្លែ ទទឹមនិងកណ្តឹង។ ហើយបុរសនោះត្រូវដើរតាមរបៀបមួយដែលរាល់ពេលដែល

គាត់ពីដើមរបស់គាត់ហើយធ្វើចលនាដូចនេះហើយបោះជំហានទៅមុខ ពួកគេ បានលេង “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ចំពោះព្រះអម្ចាស់។ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។” អូ ខ្ញុំអើយ!

137 តើខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីអ្វី? ស្តាប់វា រោងឧបោសប្រាណហាំ! អ្នកមានឱកាស របស់អ្នក។ នៅពេលដែលបុរសម្នាក់ត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ដើម្បីត្រូវបានយកទៅជាកូនចិញ្ចឹមក្នុងគ្រួសាររបស់ព្រះ ត្រូវបានដាក់ជា ទីតាំងដោយព្រះវរបិតា ហើយបានកំណត់ចូលទៅក្នុងកម្មវិធីនៅទីនេះ ទៅក្នុង គោលបំណងនៃជីវិតរបស់គាត់ ឬតើព្រះបានហៅគាត់សម្រាប់ការអ្វី ដំណើររបស់ គាត់ត្រូវតែជា “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ!”

“អូ អ្នកត្រូវតែងាកទៅឯនេះហើយក្លាយជា...”

“បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។”

“អូ អ្នកត្រូវតែជឿអ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកចាស់ទុំបាននិយាយ របស់នេះ។”

138 ប៉ុន្តែ “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។” សូមឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់មកជាដំបូង សូមឱ្យវាជាអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាន លិចចូល បានតាំងនៅក្នុង បេះដូងរបស់អ្នក! ការដើររបស់អ្នកត្រូវតែនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។”

139 “អូ ប្រសិនបើអ្នកទើបតែមកទីនេះ! ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលយើងធ្វើ យើងនឹង រៀបចំដាក់អ្នកនៅក្នុងអង្គការរបស់យើង អ្នកនឹងក្លាយជាបុរសអស្ចារ្យម្នាក់។”

140 “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះ ព្រះអម្ចាស់” បន្តទៅមុខទៀត កុំធ្វើឱ្យមានអ្វីខុសប្លែកពីអ្វីដែលអ្នកណាម្នាក់ និយាយ នឹងហៅខ្សែអាត់ទាំងនេះ។

141 “ធ្វើនេះ ធ្វើនេះ ធ្វើនោះ ធ្វើនោះ ធ្វើរដូវទៀត។”

142 “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធចំពោះព្រះអម្ចាស់។” អ្នកបានដាក់ភ្នែកឆ្ពោះទៅកាល់ វ៉ារី ហើយគ្មានអ្វីនឹងរារាំងអ្នកទេ! ការដើរយ៉ាងលឿនក្នុងជីវិតរបស់អ្នក អ្នកកំពុង ដើរតាមផ្លូវស្តេចដ៏ធំទូលាយ បានចាក់ប្រេងជាមួយនឹងប្រេងដ៏មានតម្លៃ ផ្លាស់ប្តូរ ទៅជាភាពបរិសុទ្ធបំផុត។ វ៉ែរ! អាម៉ែន។ ត្រឹមត្រូវ។

143 ប៉ូលបាននិយាយថាគាត់មិនបានទទួលរឿងនេះពីមនុស្សទេ។ ឥឡូវតើគាត់
 និយាយអ្វីទៅត្រលប់ទៅកាឡាទីវិញ មេរៀនរបស់យើង? “ព្រះអង្គបានសំដែង
 អោយយើងស្គាល់គំរោងការដ៏លាក់កំបាំងនៃព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ។” តើអ្វីជា
 ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ? “បានធ្វើឱ្យគេស្គាល់អាថ៌កំបាំងនៃព្រះហឫទ័យរបស់
 ទ្រង់។” អ្នកកំពុងនៅលើ ខ៩។ ឥឡូវខ្ញុំនឹងប្រញាប់ទៅយកវាចេញ ពីព្រោះយើង
 យឺតពេលហើយ។

144 អូ! គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលសុទ្ធតែមានលក្ខណៈបែបនេះ...?..អូពាក្យនីមួយៗ
 គឺជាដុំដែក។ អ្នកអាចយកវាបាន ហើយគ្រាន់តែរក្សាវាឱ្យល្អ។ អ្នកអាចដឹកបាន ខ្ញុំ
 អាច...អ្នកអាចយកពាក្យមួយក្នុងចំណោមពួកគេចេញពីទីនោះ យកវាទៅលោ
 កប្បត្តិហើយដុះខាត់វា យកវាទៅនិក្ខមនំហើយខាត់វាម្តងទៀត អ្នកអាចយក
 វាទៅលើវីនីយហើយខាត់វាម្តងទៀត ហើយនៅពេលដែលអ្នកទៅដល់ការបើក
 សម្តែង វាក៏ជាព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន។ អ្នកអាចប៉ូលវាតាមអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ វាក៏ជា
 ព្រះយេស៊ូវនៅពេលអ្នកវាយ—នៅពេលអ្នកវាយចំការបើកសម្តែង។ ដ្បិត ទ្រង់មាន
 បន្ទូលថា “ខ្ញុំជាលោក ដែលនឹងមក។ ខ្ញុំជាប្អូននិងពូជពង្សរបស់ជាវីឌ ដែលជា
 គ្រាយព្រឹក។ ខ្ញុំគឺអាល់ហ្វា ជាអូមេហ្គា។” នោះគឺអេនិងហ្សិតជាអក្សរឡាតាំងក្រិក។
 “ខ្ញុំមកពី អេ ដល់ ហ្សិត។ ខ្ញុំ! ខ្ញុំជាទាំងអស់នៅក្នុងទាំងអស់។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ “ខ្ញុំ
 គឺជាព្រះដែលនៅរស់ហើយបានស្លាប់ ហើយនៅរស់ជារៀងរហូត។ ខ្ញុំមានកូនសោ
 នៃសេចក្តីស្លាប់និងស្ថាននរក។” អូ ខ្ញុំអើយ! រាល់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកចាប់បាន
 នៅទីនេះហើយចាប់ផ្តើមដុះខាត់វា វានឹងប្រែជាត្រឹមត្រូវទៅរកព្រះយេស៊ូវ។

145 ឥឡូវ បន្តិចក្រោយមកយើងនឹង—យើងនឹង—យើងនឹង—យើងនឹងបញ្ឈប់។
 មែនហើយ។ តើយើងកំពុងរង់ចាំអ្វី? តើអ្នកនៅទីនេះដើម្បីអ្វី? តើវាមាន
 គោលបំណងអ្វី? តើពិភពលោកកំពុងចូរដើម្បីអ្វី? តើគ្រាប់បែកបរមាណូព្យួរ
 នៅត្រង់ណាសម្រាប់អ្វី ម៉ូលេគុលនិងអាតូម? ហើយ អូ! តើមានអ្វីកើតឡើង?

146 សូមមើល រ៉ូម ៨ គ្រាន់តែមួយនាទី។ តើវាកំពុងរង់ចាំអ្វី? តើមានអ្វីកំពុងរង់ចាំ?
 តើម៉ោងប៉ុន្មាន? រ៉ូមជំពូកទី ៨ ហើយសូមចាប់ផ្តើមអាន អំពី អូ ខ្ញុំនិយាយថា ៨
 ... សូមចាប់ផ្តើមប្រហែលប្រាំបួន ...ខ ១៩ ហើយត្រឹមត្រូវ—គ្រាន់តែអាននៅ
 ទីនេះសម្រាប់ការធ្វើឱ្យវា—ធ្វើឱ្យវាពិតជាផ្អែម។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំដឹងកន្លែងដែល

អ្នកទៅដល់ទីនោះ។ ត្រឹមត្រូវ។ រួមជំពូកទី ៨ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបើកចំឥឡូវនេះ។ បាទ។ ជំពូកទី ៨ ហើយសូមចាប់ផ្តើមនៅខទី ១៨។ សូមចាប់ផ្តើមនៅខ ១៤។

ហើយអស់អ្នកណាដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះទ្រង់នាំ អ្នកទាំងនោះ
ហើយជាពួកកូនរបស់ព្រះ។ (ត្រឹមត្រូវហើយ។)

អ្នករាល់គ្នាមិនបានទទួលនិស្ស័យជាបារាំង ឲ្យត្រូវភ័យខ្លាចទៀត
ឡើយ...

147 “អូ ឆ្ងល់ថាតើខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ អូ ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចកាន់ចេញ
ឥឡូវនេះ!” កុំទុកអ្វីទាំងអស់! វាមិនថាខ្ញុំបានដើរចេញមកនោះទេ វាមិនថាតើគាត់
បានអនុវត្តតាមដែរឬទេ។ ខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់ឥឡូវនេះ ឃើញទេ។

148 អ្នក និយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់!” ឥឡូវនេះ អ្នក—អ្នក ព្រេសប៊ី
ជឿននិយាយថា “យើងតែងតែជឿការនោះ។” ប៉ុន្តែជីវិតរបស់អ្នកបង្ហាញថាអ្នក
មិនមែនទេ លើកលែងតែអ្នកដើររបបដែលទ្រង់បានដើរ អ្នកជឿដំណឹងល្អដូចគ្នា
ដែលគាត់បានអធិប្បាយ។

149 អ្នកនិយាយថា “អា!” បាទីស្ទនិយាយថា “ប្រាកដណាស់ខ្ញុំជឿលើសន្តិភាព
អស់កល្បជានិច្ច។” ហើយចេញពីទីនេះហើយជក់បារីហើយរត់ទៅរាំ ហើយស្រ្តី
កាត់សក់លាបមុខនិងធ្វើដូចខ្ញុំមិនដឹងអ្វី? ហើយផលផ្លែរបស់អ្នកបង្ហាញថាអ្នក
មិនជឿទេ។

នៅពេលខ្ញុំនិយាយថា “តើអ្នកជឿលើការព្យាបាលដ៏ទៃភាពទេ?”

“អូ បណ្ឌិតចូនបាននិយាយថា វាពិតជាដូច្នោះមែន គឺនៅថ្ងៃមុន។”

150 មនុស្សកំពុតអើយ! តើអ្នកមានបញ្ហាអ្វី? អ្នកជាកូនមិនល្អ។ អ្នកឆ្ងាយពី
ដំណឹងល្អរហូតដល់វាគួរឱ្យអាណិត។ អ្នកត្រូវបានគេទុកចោលនៅលើផ្លូវកក់ជ្រាំ
នៅលើគំនរសំរាមដែលឆេះ។ តើអ្នកមិនបានឃើញអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលទេឬ?
គឺ គ្រប់វិញ្ញាណដែលសារភាពថាព្រះយេស៊ូវមិនត្រូវមកជាសាច់ឈាមឥឡូវនេះទេ
គឺមកពីវិញ្ញាណខុស។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលកាលពី
ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ អ្វីដែលទ្រង់បានចែងបន្ទាប់មក ទ្រង់គឺ
ឥឡូវនេះ ទ្រង់គឺសម្រាប់វិធីនោះជានិច្ច។ គ្រាន់តែស្តាប់។

អ្នករាល់គ្នាមិនបានទទួលនិស្ស័យជាបារាំង ឲ្យត្រូវភ័យខ្លាចទៀត ឡើយ គឺបានទទួលនិស្ស័យជាកូនចិញ្ចឹមវិញ...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “កូនចិញ្ចឹម” —អេឌី។]

151 ឥឡូវ បន្ទាប់ពីអ្នកត្រូវបានក្លាយជាកូនចិញ្ចឹម មិនអីទេ បន្ទាប់ពីអ្នកត្រូវបាន ចិញ្ចឹម។ អ្នកត្រូវបានដាក់ បន្ទាប់មកអ្នកយល់ បន្ទាប់ពីពិធីបាននិយាយហើយ អ្នកត្រូវបានដាក់ចូលទៅក្នុងរាងកាយយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ អ្នកជាកូនប្រុសម្នាក់ ប្រាកដ ណាស់ ជាកូនស្រី នៅពេលដែលអ្នកបានកើតជាថ្មី ជាក់ណើតរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវអ្នកត្រូវបានដាក់ត្រូវទីតាំងហើយ។

យើងមិនបានទទួលស្មារតីនៃ...ការភ័យខ្លាច រីឯយើងវិញយើង បានទទួលព្រះវិញ្ញាណ—យើងបានទទួលព្រះវិញ្ញាណនៃកូនចិញ្ចឹម ដូច្នោះយើងស្រែកថា អំប្បា ឱព្រះបិតាអើយ។ (ដែលមានន័យថា “ព្រះជាម្ចាស់” ត្រឹមត្រូវ។)

ព្រះវិញ្ញាណផ្ទាល់បានធ្វើបន្ទាល់ដោយវិញ្ញាណរបស់យើង—យើង ជាកូនរបស់ព្រះ៖

152 តើវាធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? អ្នកនិយាយថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! វាមិនខានខ្ញុំទេ ខ្ញុំជាកូនរបស់ព្រះ” ហើយចេញទៅធ្វើអ្វីដែលអ្នកធ្វើ? ព្រះវិញ្ញាណ របស់ព្រះនឹងធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះ។

153 ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងធ្វើកិច្ចការដែល ខ្ញុំធ្វើដែរ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ?

154 បើ—ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើដើមទំពាំងបាយជូនចេញមក ហើយវាបង្កើតបានជាផ្លែទំពាំងបាយជូន។ ហើយមួយទៀតចេញមកហើយផលិត ជាផ្លែល្អៗ នោះមានអ្វីខុសហើយ។ ឃើញទេ? វាជាព្រះវិហារដែលត្រូវបានព្រាង វាជាវល្លិដែលត្រូវបានព្រាង វាជាមនុស្សដែលត្រូវគេផ្សំ។ ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់ ដែលមាននិកាយខ្លះ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយហើយហៅខ្លួនគេថាជាគ្រីស្ទាន ហើយមិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងមានព្រះចេស្ដារបស់ព្រះនិងរបស់ទាំងអស់ នេះ...

155 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចេញទៅក្រៅនៅទីនេះហើយធ្វើដូចជាក្រុមស្រវឹង
 ទាំងនេះ ព្រោះអ្នកនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំបានឃើញអារក្សនិយាយភាសាដទៃ។
 បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំបានឃើញពួកគេនៅក្នុងវិញ្ញាណ ហើយស្រែកហើយ
 ជេរប្រមាថនៅនឹងមាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតហើយទាំងអស់នោះ។ ខ្ញុំបានឃើញវា។
 ខ្ញុំគឺជា...ខ្ញុំមិននិយាយអំពីរឿងនោះទេ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។

គឺព្រះវិញ្ញាណផ្ទាល់ដែលធ្វើទីបន្ទាល់ពីវិញ្ញាណរបស់យើង ដែល
 យើងពិតជា...កូនរបស់ព្រះ៖

ហើយបើដូច្នោះកូនៗ ជាអ្នកស្នងមរតក។ អ្នកទទួលមរតករបស់
 ព្រះជាម្ចាស់...អ្នកទទួលមត់ក្រុមជាមួយព្រះគ្រីស្ទ បើដូចនេះ...យើង
 រងទុក្ខលំបាកជាមួយព្រះអង្គ...ក៏បានលើកកម្ពស់ជាមួយគ្នាដែរ។
 ព្រោះខ្ញុំគិតថាការរងទុក្ខ...

156 គ្រាន់តែស្តាប់រឿងនេះ។ អូ! ប្រសិនបើវាមិនស្អាតទេ!

ត្បិតខ្ញុំគិតថាការរងទុក្ខនៅសម័យបច្ចុប្បន្ននេះ មិនសមនឹង
 ទទួលយកការប្រៀបធៀបជាមួយសិរីរុងរឿងដែលនឹងសំដែងអោយ
 យើងឃើញនោះឡើយ—នៅក្នុងពួកយើង។
 សម្រាប់ការរំពឹងទុកដ៏ស្មោះត្រង់របស់...

157 វាហៅនៅទីនេះ ទទួលបានតិចតួច—មានពាក្យតិចតួចនៅទីនោះ ការអានរឹម
 តិចតួច “ការបង្កើត” គឺត្រឹមត្រូវ ជាភាសាក្រិក។

...ការរំពឹងទុកនៃការបង្កើត ការបង្កើតកំពុងរងចាំការបង្ហាញនៃកូន
 របស់ព្រះ។

158 តើមានអ្វីកំពុងរងចាំ? តើការបង្កើតទាំងមូលកំពុងរងចាំអ្វី? ការបង្ហាញពីកូន
 របស់ព្រះ។ វាកំពុងរងចាំក្រុមជំនុំក្លាយជាទីតាំងរបស់វា។ តើនរណាជាកូនរបស់
 ព្រះ នៅពេលអំដោម តើទីតាំងរបស់គាត់នៅឯណា? ផែនដី។ ទ្រង់ ទ្រង់មាន
 សិទ្ធិគ្រប់គ្រងលើផែនដី។ តើវាត្រូវទេ? ទ្រង់មិនមែនជា អេល អេឡា អេឡូហ្វី
 មទេ។ ទ្រង់គឺជាព្រះយេហូវ៉ា។ ឃើញទេ? នោះគឺ “អញជាព្រះ ហើយអញបាន
 បង្កើតអ្នកដែលនៅក្រោមអញ។ ហើយអញបានផ្តល់អំណាចដល់ពួកគេ។ ហើយ
 នៅក្នុងផែនដីអំណាចរបស់ពួកគេ អំណាចស្ថិតនៅក្រោមពួកគេ គឺផែនដី។” មនុស្ស

មានអំណាចលើផែនដី។ ហើយការបង្កើតទាំងអស់កំពុងតែរង់ចាំបុត្រារបស់ព្រះ ត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ អូ!

យើងកំពុងរង់ចាំការមកដល់នៃថ្ងៃសហស្សវត្សរ៍ដ៏វិករាយ
នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់ដ៏មានពររបស់យើងនឹងយាងមក
ហើយចាប់កូនក្រមុំដែលរង់ចាំរបស់ទ្រង់
អូ ផែនដីកំពុងស្រែកចូរ យំសម្រាប់ថ្ងៃនៃការដោះលែងដ៏
ផ្អែម
នៅពេលព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើងនឹងត្រលប់មកផែនដី
ម្តងទៀត។

159 តើវាត្រូវទេ? កំពុងរង់ចាំ។ ព្រះជាម្ចាស់កំពុងតែព្យាយាមដាក់ព្រះវិហាររបស់ ទ្រង់នៅក្នុងកន្លែង បង្ហាញអង្គទ្រង់ដោយទទួលបានអ្វីមួយដែលទ្រង់អាចធ្វើការ បានដូចនេះ និយាយថា “អញបានបង្ហាញព្រះវិញ្ញាណរបស់អញដោយឥតគិតថ្លៃ។ វាមាន។ ថានោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចធ្វើការបាន។” នៅទីនេះ យកមួយផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ហើយដាក់គាត់ក្នុងកន្លែង “ខ្ញុំអាចដាក់គាត់បាន។” ជាកូនចិញ្ចឹម ការដាក់ក្នុង កន្លែង ការបង្ហាញ និងការយកគាត់ចេញពីទីនេះហើយធ្វើពិធីលើគាត់ ទៅជួបទ្រង់ ជាមួយទេវតា ប្រាប់គាត់អ្វីមួយ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើគាត់ប្រាប់ការពិត! ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើគាត់ទើបតែបង្កើតអ្វីមួយ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ទេ អត់ទេ នោះ —នោះនឹងមិនដំណើរការទេ យើងមានអ្វីៗជាច្រើន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយ—ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមានន័យថាការបង្ហាញពីកូនរបស់ព្រះ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បង្ហាញអង្គ ទ្រង់ហើយទ្រង់បានបញ្ជូនគាត់ចេញ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់ចេញទៅ ហើយអ្វី ដែលគាត់និយាយគឺជាសេចក្តីពិត។ អ្វីដែលគាត់ធ្វើគឺជាសេចក្តីពិត។ អ្វីដែលគាត់ ធ្វើគាត់បង្ហាញពីព្រះគ្រីស្ទ។ តើអ្នកវិនិច្ឆ័យគាត់យ៉ាងដូចម្តេច? ដោយវិធីដែល គាត់នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល គឺនៅជាប់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ នេះជា របៀបដែលអ្នកស្គាល់មនុស្សទាំងអស់ គឺរបៀបដែលគាត់នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។ “ប្រសិនបើពួកគេនិយាយមិនស្របតាមព្រះបន្ទូល នោះគ្មានជីវិតនៅក្នុងពួកគេទេ” ព្រះគម្ពីរចែងដូច្នោះ។ ឃើញទេ? ទុកឱ្យពួកគេនៅឆ្ងាយ។

160 ឥឡូវសូមអាន បន្ទាប់មកយើង—យើងនឹងត្រូវបញ្ឈប់ ព្រោះវាធ្វើឲ្យពេលវេលា របស់យើងកន្លងផុតទៅហើយ។ មិនអីទេ នៅក្នុង២០១០ ឬ៩ ខ។

ព្រមទាំងសំដែង ឲ្យយើងរាល់គ្នាស្គាល់សេចក្តីអាថ៌កំបាំងនៃ
ព្រះហឫទ័យទ្រង់ (ដើម្បីយកយើងជាកូនចិញ្ចឹម) តាមគំនិតដែលទ្រង់
បានគិតសំរេច ក្នុងព្រះអង្គទ្រង់

161 ទ្រង់មានគោលបំណងនេះដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ តាំងពីមុនកំណើតលោកិយ។
តើមានមនុស្សប៉ុន្មានយល់ពីវា? ឃើញទេ?

សំរាប់ការកាន់កាប់ត្រួតត្រា...

162 អូ ខ្ញុំអើយ នៅទីនេះយើងមកម្តងទៀត! ហី! អូ!—អនុញ្ញាតឱ្យ—សូមគ្រាន់តែ
ឆ្លងកាត់វា ឃើញទេ?

...សំរាប់ការកាន់កាប់ត្រួតត្រា ក្នុងកាលដែលពេលពេញកំណត់
បានមកដល់...

163 តើអ្នកជឿលើការកាន់កាប់ត្រួតត្រាទេ? ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់យ៉ាងដូច្នោះ
“នៅក្នុងគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃពេលវេលាកំណត់។” តើអ្វីទៅជាពេលកំណត់
បានមកដល់? មានការកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃ ការកាន់កាប់ត្រួតត្រាច្បាប់របស់
លោកម៉ូសេ។ មានសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា—នៃ—របស់យ៉ូហានបាទីស្ទ។
សម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ មានការកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃអង្គការ
ក្រុមជំនុំ។ មានការកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃការចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។
ឥឡូវនេះការចែកចាយនៃកូនចិញ្ចឹម ជាអ្វីដែលពិភពលោកកំពុងរងចាំ ទាំងថ្ងៃ។
“ហើយនៅពេលកំណត់មកដល់ គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃពេលកំណត់” តើអ្វីទៅជា
ភាពពេញលេញនៃពេលវេលា? ពេលមនុស្សស្លាប់នឹងរស់ឡើងវិញ នៅពេលដែល
ជំងឺបានឈប់ នៅពេលដែល...នៅពេលដែលផែនដីទាំងមូលស្រែកថ្ងៃ។ “ភាព
ពេញលេញនៃសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រាពេលវេលា។” មើលនេះ។

សំរាប់ការកាន់កាប់ត្រួតត្រា ក្នុងកាលដែលពេលពេញកំណត់បាន
មកដល់ ដើម្បីនឹងបំព្រួញគ្រប់ទាំងអស់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ...

164 តើអ្នកមិនរីករាយទេឬ? តើទ្រង់នឹងធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? ប្រមូលផ្តុំអ្វីៗទាំងអស់
នៅក្នុងនរណា? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះគ្រីស្ទ។”—អេឌី។] តើអ្នកចូលក្នុង
ព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? [“ដោយវិញ្ញាណតែមួយ។”] ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ
យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុង [រាងកាយតែមួយ] រាងកាយ

តែមួយ។ ហើយរាងកាយនោះជារាងកាយរបស់អ្នកណា? [ព្រះគ្រីស្ទ។] បាន
វិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ ទ្រង់បានធ្វើការវិនិច្ឆ័យរបស់យើង។ បន្ទាប់មកយើងជាអ្វី?
“ពេលខ្ញុំឃើញ [ឈាម។] អញនឹងឆ្លងផុតឯង។” រាល់ពេលដែលទ្រង់ក្រឡេក
មើលរូបកាយ នៅទីនោះវាអង្គុយនៅទីនោះ មានឈាម។ ខ្ញុំនៅទីនោះដោយ
របៀបណា? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់ទើបតែឆ្លងកាត់។ អូ ខ្ញុំអើយ!

ហើយនៅពេលកំណត់នៃសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា ដើម្បីនឹងបំប្រួល
គ្រប់ទាំងអស់...ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទាំងរបស់នៅស្ថានសួគ៌ និងរបស់នៅ
ផែនដីផង...

165 ឥឡូវប្រសិនបើអ្នកចង់និយាយអំពីឈ្មោះ យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅពេលនេះ។
ក្រុមគ្រួសារទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌មានឈ្មោះអ្វី? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះយេ
ស៊ូគ្រីស្ទ។”—អឌី។] គ្រួសារទាំងអស់នៅលើផែនដីមានឈ្មោះអ្វី? [ព្រះយេស៊ូ
គ្រីស្ទ។]

166 មានស្រីស្រស់ស្អាតខ្លះនៅទីនេះ ល្អ អ្នកមាន ជាស្រ្តីពិតៗ។ មានលោកស្រី
ប្រាណបាំម្នាក់ គឺលោកស្រីវីលៀមប្រាណបាំ ជាករិយារបស់ខ្ញុំ។ នាងទៅផ្ទះ
ជាមួយខ្ញុំ។ ឃើញទេ អ្នកនៅសល់ទៅជាមួយប្តីរបស់អ្នក។

167 មានព្រះវិហារដ៏រស់រវើកមួយរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ នាងមានព្រះនាម
ទ្រង់ នាងបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំមិននិយាយ
ទេ...

168 ខ្ញុំមិនថ្កោលទោសការប្រព្រឹត្តល្អទេ ខ្ញុំមិនថ្កោលទោសមន្ទីរពេទ្យនិងរបស់
ល្អដែលពួកគេធ្វើទេ។ ខ្ញុំគិតថានោះជាការអស្ចារ្យ ហើយសូមព្រះប្រទានពរដល់
មនុស្សក្រីក្រ ដែលកំពុងរងទុក្ខ។ ខ្ញុំមិនថ្កោលទោសអ្វីផ្សេងទៀតដែលពួកគេកំពុង
ធ្វើទេ។ ល្អ វាត្រឹមត្រូវហើយ។ និងអង្គការដ៏អស្ចារ្យរបស់ពួកគេនិងប្រាក់រាប់លាន
ដុល្លារ ខ្ញុំច្បាស់ណាស់ចង់ឃើញបែបនោះជាជាងឃើញឧក្រិដ្ឋជនលាក់ខ្លួននៅ
ចំហៀង។ ខ្ញុំពិតជាគោរពពួកគេជាថ្នាក់ដឹកនាំដែលឈរនៅលើវេទិកា។

169 ប៉ុន្តែនៅពេលនិយាយដល់ការជួបជុំជាមួយគ្នានៅចុងបញ្ចប់នៃសម័យ
កាន់កាប់ត្រួតត្រា វានឹងរងចាំការបង្ហាញពីបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងសម័យ
កាន់កាប់ត្រួតត្រានោះ...ដែលទ្រង់អាចប្រមូលផ្តុំទាំងអស់ ទាំងអស់ដែលត្រូវបាន

នាំចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើព្រះគ្រីស្ទជាអ្វី? ប៉ុន្មាន...តើយើងចូលទៅក្នុងទ្រង់ដោយរបៀបណា? កូរិនថូសទី ១ ១២ “ដោយសារព្រះវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលទៅក្នុងរូបកាយតែមួយ” ដែលជាព្រះកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ និងបានចូលរួមចំណែកនៃអំណោយទានទាំងអស់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលល្អដែលទ្រង់បានទទួល។ តើវាត្រូវទេ? “ហើយផែនដីទាំងមូលកំពុងស្រែកថ្ងៃ យំ។ រង់ចាំការបង្ហាញនៅពេលដែលព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នឹងរួមជាមួយគ្នា។”

*សំរាប់ការកាន់កាប់ត្រួតត្រា ក្នុងកាលដែលពេញកំណត់
បានមកដល់...ដើម្បីនឹងបំព្រួមគ្រប់ទាំងអស់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទាំងរបស់
នៅស្ថានសួគ៌ និងរបស់នៅផែនដីដង... ឲ្យរួមគ្នាមកក្នុងទ្រង់
ដែលយើង...រាល់គ្នាបានកេរ្តិ៍អាករក្នុងទ្រង់ដែរ...*

170 អូ! បងប្រុស នេវីល សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំដែលបានចំណាយពេលនេះ។ ខ្ញុំ... ពាក្យថា “មរតក។” អូហូ! អូ អូ អូ ហូ! វាត្រូវតែ អូ អូ អូ អូ! ខ្ញុំស្គាល់ទ្រង់... វាជាបងប្អូនបង្កើតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំអត់ទេ...ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនឆ្គួតទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ ទើបតែ...ខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំជាខ្ញុំទេ។ តែ អូ! ខ្ញុំអើយ! តើអ្វីទៅ? “មរតក។” យើងបានទទួលមរតក។ នរណាម្នាក់ត្រូវចាកចេញពីអ្នកប្តីអ្វីមួយ។ ព្រះតាំងពីមុនកំណើតលោកីយ បានទុកអ្នកនូវអ្វីមួយ។ ឈ្មោះមួយដែលបានសរសេរនៅលើសៀវភៅនោះ នៅពេលដែលកូនចៀមនឹងត្រូវគេសម្លាប់អ្នកនឹងត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ជាមួយវា។ អូ! សូមរក្សាទុកនៅយប់នេះ។ សូមអានបន្តិច។ របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំអើយ! តើយើងនឹងទៅវគ្គ ៣ នៅយប់នេះ ឬជំពូក ៣? យើងថែមទាំងមិនមាន៤ឬ ៥ ខ ទៀតពីនេះ។ ឥឡូវយើងកំពុងបញ្ចប់ ដើម្បីបញ្ចប់ ខ្ញុំគ្រាន់តែអានវាហើយទុកវាចោល។

ដែលយើងរាល់គ្នាបានកេរ្តិ៍អាករក្នុងទ្រង់ដែរ...

171 អ្វី? តើយើងទទួលមរតកនៅទីនេះយ៉ាងដូចម្តេច? តើយើងទទួលវាដោយរបៀបណា? ដោយសារយើងដើរបានត្រឹមត្រូវ? តើយើងទទួលមរតកនេះយ៉ាងដូចម្តេច? ដោយសារតែយើងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន។ អាម៉ែន។ ប្តី! បងប្អូន អាមីននឿន ខ្ញុំដឹងថាវាពិបាកខ្លាំងណាស់។ ខ្ញុំមិនមានបំណងធ្វើឱ្យឈឺចាប់ទេ ប៉ុន្តែវាពិតជាល្អសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការដឹងថាវា... អ្នក—អ្នក—អ្នកបានទទួលវាអ្នកបានទទួល

ហើយ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនឃើញវាទេ។ អ្នកមានវាដូចគ្នា។ ឃើញទេ? អ្នកមិនអីទេ ឃើញទេ អ្នកមិនអីទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ អូ វាល្អណាស់ដែលមើលវា។ ត្រូវហើយ។ គឺដូចអ្វីដែលបងប្រុសនៅលីល បាននិយាយអំពីធូន៖ កាលពីម្សិលមិញ។ “យក អ្នកធ្វើជាអ្នកដាំហើយដើរជុំវិញហើយមើលអ្វីដែលអ្នកមាន។” បាទ មែនហើយ។ នោះហើយជាអ្វី។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ព្រះជាអ្នកចង្អុលប្រាប់យើងពីអ្វីដែល យើងបានទទួល។ ឃើញទេ?

172 ឃើញទេ មរតកមួយ។ អូ ខ្ញុំអើយ! “ក្នុងនាម...” តើមរតកប្រភេទណា?

...ដែលយើងរាល់គ្នាបានកេរ្តិ៍អាករក្នុងទ្រង់ដែរ ដោយទ្រង់បានតម្រូវ យើងទុកជាមុន តាមជំរិះសំរេចរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់ធ្វើគ្រប់ការទាំងអស់ តាមដែលគាប់ព្រះហឫទ័យទ្រង់

173 នៅពេលដែលទ្រង់...មុនពេលដែលទ្រង់ជាប៉ាប៉ា មុនពេលដែលទ្រង់ជាព្រះ មុនពេលដែលទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ មុនពេលដែលទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល មុន ពេលទាំងអស់នេះដែលបានតម្រូវទុកជាមុន ដាក់ឈ្មោះកូនចៀមនៅលើសៀវភៅ មើលចុះតាមរយៈការដឹងមុនរបស់ទ្រង់និងបានឃើញឈ្មោះរបស់អ្នកដាក់វានៅ ទីនោះផងដែរ។ តើវាគឺជាអ្វី? ហើយមួយសន្ទុះក្រោយមកយើងបានចូលមកក្នុង ពិភពលោក ដែលកើតមកដោយឪពុកម្តាយដែលមានបាប។ យើងដើរនៅជុំវិញ លោកិយ អ្នកដឹងទេ។ ការដំបូងដែលអ្នកបានដឹង គឺដូចជាជនជាតិយូដាដែល មានទំពាក់ច្រមុះ ប៉ូល អ្នកដឹងហើយ—ហើយគាត់ត្រូវបានគេយកចេញ ហើយរៀង ដំបូងគេនិយាយថា “នៅទីនេះ នៅទីនេះ នៅទីនេះ នៅទីនេះ!”

អ្នកនិយាយថា “អូ អាប៉ា ព្រះបិតាអើយ!”

174 នៅទីនេះយើងចាប់ផ្តើមមក ឃើញទេ។ បានតម្រូវយើងទុកជាមតកនៅក្នុងទ្រង់ ដែលបានបម្រុងទុកសម្រាប់យើង។ សូមមើល យើងបានទទួលមរតកវាតាំងពីមុន កំណើតពិភពលោក។ ឃើញទេ? អូ! តាមដែលគាប់ព្រះហឫទ័យទ្រង់ ដែលពិត ជាព្រះនិងព្រះអង្គសង្គ្រោះ។

ប្រយោជន៍ឲ្យយើងខ្ញុំ ដែលបានទុកចិត្ត និងបានឮពាក្យពិត...

175 ហើយអ្នកណាជាសេចក្តីពិត? ព្រះយេស៊ូវគឺជាសេចក្តីពិត សេចក្តីពិតនៃ ដំណឹងល្អ។ តើដំណឹងល្អអ្វី? មានតែដំណឹងល្អទេ។ កាឡាទី១ បាននិយាយថា

“ទោះបីទេវតាកំពុងផ្សាយដំណឹងល្អផ្សេងទៀតក៏ដោយ ក៏ទុកឱ្យគេត្រូវបណ្តាសា ចុះ។” នេះគឺជាដំណឹងល្អ ជាដំណឹងល្អនៃសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នក។ មិនមែន មួយផ្សេងទៀត មិនមានផ្សេងទៀត។ “អត់ទេ—មិនមែនជាឈ្មោះមួយផ្សេងទៀត ដែលបានដាក់នៅក្រោមឋានសួគ៌ដែលអ្នកត្រូវតែបានសង្គ្រោះទេ។” ប៉ុន្តែនៅក្នុង ឈ្មោះអ្វី? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។”—អេឌី! អូ ខ្ញុំ!

...នៅក្នុងនរណា...បន្ទាប់ពីនោះអ្នកបានជឿហើយអ្នកត្រូវបាន បោះត្រា...

176 អូ! “បន្ទាប់ពីអ្នកបានជឿ!” តើធ្វើដូចម្តេចទើបយើងអាចរត់លើនោះបាន បងប្រុស? សូមទុកវាសម្រាប់យប់នេះ តើអ្នកនិយាយអ្វី? អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិន អាចទៅណាបានទេ—ឆ្ងាយជាងនេះទៅទៀត។ ទុកវាចោលយប់នេះ។ ខ្ញុំមិនអាច ចាកចេញពីពាក្យនោះបានទេ “បោះត្រា” របៀបដែលអ្នកចូលទៅដល់ទីនោះ។

177 មរតកដោយកំណត់ទុកជាមុន។ ខ្ញុំបានទទួលមរតកអ្វីមួយ។ តើមរតក អ្វី? ត្រូវមានគេទុកមរតកអោយខ្ញុំ។ ហេតុអ្វី អ្នកនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវបាន ទុកឱ្យអ្នកនូវមរតកមួយ។” សុំម្តងទៀត! ព្រះយេស៊ូវមិនដែលទុកកេរ្តិ៍ក អោយខ្ញុំទេ ព្រះយេស៊ូវមិនដែលទុកកេរ្តិ៍ដំណែលអោយអ្នកឡើយ។ ទ្រង់បាន ចុះមកហើយបង់ថ្លៃមត់របស់អ្នក ហើយនាំអ្នកទៅក្នុងកេរ្តិ៍ដំណែលរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានកត់ចូលក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមតាំងពីមុន កំណើតលោកិយ។ ព្រះប្រទានកេរ្តិ៍ដំណែលរបស់អ្នក។ មរតករបស់អ្នកគឺមុនគេ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រាន់តែយាងមក...ច្រើន នេះគឺជាវិធីដែលពួកគេព្យាយាមបង្កើតវា “ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘មែនហើយ មានមនុស្សជាច្រើនបានបាត់បង់។ គ្មានណាមួយក្នុងចំណោមពួកគេនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះទេ ដូច្នោះខ្ញុំនឹងបញ្ជូន ព្រះយេស៊ូវចុះហើយប្រហែលជាទ្រង់នឹងទៅ...នរណាម្នាក់មានអារម្មណ៍សោក ស្តាយ ហើយដឹងថាខ្ញុំបានធ្វើអ្វីខ្លះហើយបានសង្គ្រោះ។” អូ សេចក្តីមេត្តា! ខ្ញុំនឹង មិនបើកការិយាល័យរបស់ខ្ញុំដូចនោះទេ សូម្បីតែខ្ញុំក៏ក្រដូចពេលខ្លះខ្ញុំដំណើរការវា ដែរ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើដូចនោះទេ។ ចុះព្រះធ្វើដូចម្តេចវិញ?

178 ព្រះជាម្ចាស់ បានជ្រាបជាមុនថា អ្នកណានឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយអ្នកណា នឹងមិនត្រូវបានសង្គ្រោះ ទ្រង់បានចាត់ព្រះយេស៊ូវដើម្បីជួយសង្គ្រោះអ្នកដែលទ្រង់ បានជ្រើសរើសរួចហើយ។ តើប៉ូលមិនបាននិយាយ ប្រាំខនៅខាងក្រោយនេះទេឬ

ថា “ទ្រង់បានជ្រើសរើសយើងនៅក្នុងទ្រង់មុនពេលដែលមានលោកិយ”។ នេះជាមរតករបស់យើង។ ព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសយើង ហើយអោយព្រះយេស៊ូវមកហើយបង់ថ្លៃលោះ។ នោះជាអ្វី? ការបង្ហូរព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ដើម្បីកុំអោយមានបាបណាមួយត្រូវរាប់បញ្ចូលក្នុងយើង។ គ្មានអ្វីដែលអ្នកធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នក...

179 “អ្នកណាដែលធ្វើបាបដោយចេតនាបន្ទាប់ពីទទួលបានចំណេះដឹងនៃសេចក្តីពិតនោះ គ្មានការលោះទៀតឡើយ។”

180 ឥឡូវនេះ ហើយមានកន្លែងដែលអ្នកត្រូវក្រោកឡើងម្តងទៀត និយាយថា “តើធ្វើដូចម្តេចអំពីការនោះបងប្រុស ប្រាណហាំ?”

181 ប៉ុន្តែសូមចាំថា សូមមើល “អ្នកដែលបានទទួលចំណេះអំពីសេចក្តីពិត។” ពួកគេមិនដែលទទួលបានសេចក្តីពិតទេ ពួកគេទើបតែទទួលបានចំណេះដឹងអំពីវា។ ឃើញទេ? វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់អ្នកដែលបានបំភ្លឺម្តងហើយម្តងទៀត បានចូលរួមក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានភ្ញាក់រស់ជាតិរបស់ព្រះបន្ទូលដ៏ល្អ។ ដូចពួកគេដែរអ្នកជឿព្រំដែននៅទីនោះ។ មានមនុស្សជាច្រើនបានសរសេរសំបុត្រមកខ្ញុំនៅលើប្រធានបទនោះ។

182 អ្នកជឿតាមព្រំដែនទាំងនោះបានដើរនៅទីនោះ យ៉ូស្វេនិងកាលែបបានទៅដល់ទីនោះ។ ហេតុអ្វី? ឥឡូវនេះយើងនឹងហៅថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាទឹកដីនៅទីនោះ។ ពួកគេត្រលប់មកទីនេះហើយ។ ឬឡើងនៅទីនេះនិយាយថានេះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេនឹងត្រឡប់មកទីនេះវិញ។ នៅទីណាដែលមានការសន្យា គឺនៅទីនោះ។ “មែនហើយ ប្រសិនបើពួកគេបញ្ជូនអ្នកស៊ើបការណ៍ ចំនួន ១ នាក់ក្នុងចំណោមកុលសម្ព័ន្ធនីមួយៗ ដូច្នោះកុលសម្ព័ន្ធយើងទាំងអស់អាចដឹងថាតើមរតករបស់យើងជាអ្វី កន្លែងដែលត្រូវដាក់នៅទីនោះ ជាកន្លែងដែលយើងនឹងត្រូវដាក់។ ដូច្នោះ ខ្ញុំនឹងបញ្ជូនអ្នកស៊ើបការណ៍ខ្លះទៅ។”

183 ពួកគេទាំងអស់បានទៅដល់ទីនោះ “អូ ខ្ញុំអើយ! អត់ទេ។យើងត្រូវបានគេហៅថាជាអ្នកបរិសុទ្ធតាំងពីពេលនោះមក។ ទេ អាហ្នា យើងមិនអាចធ្វើបានទេ។” ឃើញទេ?

184 យ៉ូស្វេនិងកាលែបបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឃើញអ្វីដែលវាយ៉ាងម៉េច។” ដូច្នោះ ពួកគេមកទីនេះហើយមើលជុំវិញ។ ខ្ញុំ ពួកគេបានទៅដល់ទីនោះហើយកាត់ចង្កោម ធំមួយគឺផ្លែទំពាំងបាយជូររបស់ពួកគេហើយត្រលប់មកវិញ។ បាននិយាយថា “ប្រុសៗ នាងសុខសប្បាយទេ នាងល្អហើយ! នៅទីនេះ យកវាខ្លះ វាល្អណាស់!”

185 “អូ ល្អណាស់ ប៉ុន្តែ អូ មើលទៅអ្នកធំ...អូ យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ឈរ ប្រឆាំងនឹងពួកគេដែលជានិកាយធំៗទាំងអស់នោះ? អូ វាអន់ណាស់ យើងមិន អាចធ្វើវាបានទេ។ ទេ បាទ! មិនថាវាជានរណាក៏ដោយ យើងនឹងមិនធ្វើឡើយ។ ទេ មែនហើយ។” ហើយពួកគេចាប់ផ្តើមនិយាយថា “អូ! ចូរត្រឡប់ទៅកន្លែង របស់អេស៊ីបវិញ។ យើងក៏អាចស្នាក់នៅទីនោះដែរ។ យើងមិនអាចធ្វើបានទេ ផ្លូវ នេះតូចពេកហើយ។ យើងដឹងថាយើងមិនអាចធ្វើបានទេ យើងមិនអាចធ្វើបែប នោះបានទេ។”

186 កាលែបចំណាស់បាននិយាយថា “ចូរនៅឱ្យស្ងៀម អ្នកទាំងអស់គ្នា!” លោក យ៉ូស្វេបាននិយាយថា “បិទមាត់ អ្នកទាំងអស់គ្នា! ខ្ញុំសូមនិយាយបន្តិច។”

187 “អូ! អាឡាស់ អាឡាស់ អាឡាស់ យើងមិនអាចធ្វើបានទេ! អូ យើងមិនអាច ទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវឈប់ប្រើកាតកម្មវិធីរបស់ខ្ញុំបងប្រុស ប្រាណហាំ! ប្រសិនបើ ខ្ញុំត្រូវទុកសក់អោយដូចជាស្ត្រីចំណាស់ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនដឹងថាខ្ញុំត្រូវធ្វើយ៉ាងម៉េច ទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវដោះខោខ្លីរបស់ខ្ញុំចេញ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ ខ្ញុំអើយ មិនអាចទេ អ្នកដឹង ទេ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំនឹងលះបង់បារីរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវធ្វើបែបនោះ!” អ្នកជា ឧទាហរណ៍មិនល្អដោយចេតនា។ ត្រូវហើយ។ “គ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។”

188 លោកយ៉ូស្វេបានមានប្រសាសន៍ថា “អូ ល្អហើយ។ ហាលេលូយ៉ា! យើង អាចយកវាបាន។” តើវាជាអ្វី? ពួកគេបានក្រឡេកមើលទៅទីក្រុងធំៗដែល ព័ទ្ធជុំវិញ។ ហើយយ៉ូស្វេនិងកាលែបកំពុងតែសំឡឹងមើលការសន្យាដែលព្រះ បានសន្យា។ នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលទោះអ្នកជានរណាក៏ដោយ។ នៅជាមួយ ព្រះបន្ទូល!

189 ចំពោះលោកពេត្រុសបាននិយាយថា “ប្រែចិត្ត អ្នកទាំងអស់គ្នា ហើយ ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកក្នុងនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទដើម្បីទទួលបានការលើកលែងទោសអោយ រួចពីបាប។” (ទឹកដីសន្យាជាអ្វី?) “ហើយសំរាប់កូនៗរបស់អ្នក និងសំរាប់ពួកគេ

ដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែមនុស្សជាច្រើនដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងទ្រង់ត្រាស់
ហៅ។”

190 កុំអនុញ្ញាតឱ្យឈឺចាប់ បិទវា សូមកុំ។ ឃើញទេ? នៅទីនោះអ្នកជា ភៀល
ត្រឹមហូលីណេសនិងណាសារីន អ្នកមកក្នុងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ដើរមកត្រង់នេះ
ត្រង់កន្លែងដែលអ្នកអាចមើលឃើញផ្លែទំពាំងបាយជូរ ហើយបន្ទាប់មកក៏ងាក
ទៅក្រោយ។ តើមានអ្វីកើតឡើង? នោះជាបញ្ហាអ្នកមិនអាចដើរចូលក្នុងទឹកដី
នោះបានទេ។ សូមបង្ហាញខ្ញុំពី ណាសារីនឬ ភៀលត្រឹមហូលីណេស ឬមួយ
ផ្សេងទៀតនៅលើទឹកដីថ្ងៃនេះ មានយុទ្ធនាការព្យាបាលដ៏អស្ចារ្យនិងទីសម្គាល់
បានធ្វើ។ បង្ហាញខ្ញុំមួយមក។ អ្នកបានតាំងទីលំនៅជាមួយប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយ
ត្រលប់ទៅខ្លះខ្លីមិញ។ អ្នកបានឈប់នៅកាដេស-បារនា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

191 សូមមើល ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវចំណុចរបស់អ្នកនៅក្នុងហេព្រើរ
ជំពូកទី៦ ។ “ដ្បិតអ្នកដែលត្រូវបានបំភ្លឺម្តងទៀតវាមិនអាចទៅរួចទេ” អ្នកស្គាល់
កាន់តែច្បាស់។ ប្រសិនបើអ្នកមិនស្គាល់ អ្នកដឹងទេឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? “ហើយ
ត្រូវបានទទួលទាន និងភ្នាក់អំណោយរបស់ព្រះវរបិតា។”

192 ភ្នាក់មើល ឃើញទេ? មនុស្សទៅព្រះវិហារ ហើយអង្គុយជុំវិញ ហើយនិយាយ
ថា “អ្នកដឹងទេ ពួកគេ—ពួកគេអាចជាត្រូវ។ នោះ—នោះ—នោះអាចថាត្រឹមត្រូវ។ វា
អាចដូចគ្នា តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ក្មេងប្រុសអើយ វាត្រូវការជំនឿច្រើនដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។”

193 “ភ្នាក់អំណោយទានស្ថានសួគ៌ ហើយបានរាប់ឈាមនៃកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ អ្វី
ដែលមិនបរិសុទ្ធ” ដែលអ្នកបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ។”

194 ដូចជាត្រូវអធិប្បាយ ម្តាយរបស់គាត់បញ្ជូនគាត់ទៅឆ្ងាយ។ គាត់និយាយ “ខ្ញុំ
បានទទួលការហៅឱ្យធ្វើជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអម្ចាស់។”

195 “ត្រឹមត្រូវ។ រឿងដំបូងដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើគឺលាងសំអាតលើក្តារ កូនសម្លាញ់ ហើយ
ខ្ញុំនឹងបញ្ជូនអ្នកទៅសាលារៀនខ្លះ។” អ្វីដែលអាក្រក់បំផុតដែលនាងបានធ្វើ។
ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពួកគេនឹងយកទាំងអស់ចេញពីគាត់ដែលព្រះកំពុងព្យាយាមដាក់
គាត់។ បន្ទាប់មក សូមមើល។

196 “ប្រសិនបើយើងប្រព្រឹត្តអំពើបាបដោយចេតនា អំពើបាបបន្ទាប់ពីយើងបាន
ទទួលចំណេះនៃសេចក្តីពិត ចំណេះដឹង។ សូមមើលវានៅក្នុងបទគម្ពីរហើយដឹង

ថាព្រះគម្ពីរនិយាយថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ សូមមើល វាគឺជាចំណេះដឹងនៃសេចក្តីពិត។ ដើម្បីមើលវា យើងងាកចេញ ហើយ រាប់លាមនៃសម្ព័ន្ធមេត្រី...”

197 មនុស្សនិយាយថា “អូ បាទ ខ្ញុំជឿ—នៅក្នុងព្រះ។” មិនអីទេ អ្នកបោះជំហាន ដំបូង។

198 “ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿលើការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។” មិនអីទេ អ្នកស្ថិតនៅលើបន្ទាត់ ព្រំដែន នៅទីនេះត្រៀមខ្លួនដើម្បីទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែអ្នកក្រឡេក មើលហើយនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងអំពីរឿងនោះទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវតែធ្វើ ដូចនេះ...អត់ទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលគេហៅមនុស្សនោះទេ? អូហូ ខ្ញុំ មិនដឹងថាខ្ញុំអាចធ្វើបានឬអត់។ ទេ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងបន្តនិងចូលរួម...?...” ឃើញទេ? ឃើញទេ?

199 ហើយអ្នកដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង? គាត់បាននិយាយថា “ពួកគេមិនអាចចូល បានទេ។” ពួកគេបានធ្វើបាបថ្ងៃនៃព្រះគុណរបស់ពួកគេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាង ដូច្នោះ។ ខ្ញុំដឹងថាវាគ្រោតគ្រាត ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ: “បានភ្នក់អំណោយនៅ ស្ថានសួគ៌ ហើយបានរាប់លាមនៃសម្ព័ន្ធមេត្រី...”

200 ពួកគេនិយាយ “ខ្ញុំជឿលើការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ជីវិតបរិសុទ្ធ ស្អាត និងបរិសុទ្ធ។”

201 ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែអ្នក នៅពេលដែលអ្នកបានឃើញពីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បុណ្យជ្រមុជទឹកនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ តើអ្នក បានធ្វើអ្វី? អ្នកបានរាប់លាមនៃសម្ព័ន្ធមេត្រីដែលអ្នកបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ “រឿង មិនបរិសុទ្ធ។” តើមានអ្វីនៅក្នុងលោកិយបាននាំអ្នកឡើងនៅទីនោះ: មនុស្ស អើយ? អ្វី...?...តើអ្វីដែលរារាំងអ្នកមិនអោយធ្វើខ្លួនជាមនុស្សមានបាបទាប? តើ អ្វីដែលដកបាបចេញពីជីវិតរបស់អ្នក និងការជក់បារីនិងការជើកស្រា និងស្ត្រីនិង របស់ផ្សេងទៀតចេញពីជីវិតរបស់អ្នក ដែលមិនគួរនៅទីនោះ? តើបានធ្វើអ្វីខ្លះ? លាមនៃសេចក្តីសញ្ញា! បន្ទាប់មកអ្នកបានចូលមកជិតលូមដើម្បីភ្នក្សរសជាតិ ទំពាំងបាយជូរពីទឹកដីផ្សេងទៀត ហើយខ្មាស់អៀនចំពោះដំណឹងល្អ ខ្លាចនិកាយ របស់អ្នក! ព្រះមានមេត្តា! បាទ មែនហើយ។ “បានរាប់លាមនៃកិច្ចព្រមព្រៀង ‘អ្វីដែលមិនបរិសុទ្ធ’ ហើយបានធ្វើទោះបីមានកិច្ចការនៃព្រះគុណក៏ដោយ។ វាមិន អាចទៅរួចទេដែលគាត់អាចចូលទឹកដីនោះបាន។”

202 តើមានអ្វីកើតឡើង? ខ្ញុំសួរអ្នក។ ឥឡូវ ខ្ញុំជាអ្នកវាយអក្សរ ហើយបុរស ដែលស្គាល់ព្រះគម្ពីរគឺជាអ្នកវាយអក្សរ។ តើបុរសម្នាក់ក្នុងចំណោមបុរសទាំងនោះ ធ្លាប់បានវាយបុកទឹកដីដែលបានសន្យាទេ? គ្មានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ អ្នកណាធ្វើវា តើអ្នកណាទៅនៅទីនោះ? អ្នកដែលទៅមុន បានត្រឡប់មកវិញ ហើយនិយាយថា “យើងអាចយកវាបាន យើងអាចមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែល ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ! ពេត្រុសបាននិយាយនៅថ្ងៃបុណ្យទី ៥០ ប្រសិនបើខ្ញុំ ចង់ ប្រែចិត្តហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំ គួរតែទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការសន្យាគឺសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំសុខចិត្តធ្វើវា។ របស់ខ្ញុំ ការសន្យាគឺជារបស់ខ្ញុំ។” អ្នកយល់ទេ? “ឥឡូវនេះការសន្យាគឺជារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទទួលបានវាជារបស់ខ្ញុំ។ ពិតណាស់។” ពួកគេគឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់។

203 “អូ!” អ្នកនិយាយថា “ប៉ុន្តែបងប្រុស ប្រាណហាំ នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ!” ពួកគេនឹងមិននៅទីនោះទេ។ “អូ ពួកគេនឹងមិនមានទេ?” អត់ទេ លោក។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

204 ពួកគេថា “ហើយអ្នកកំពុងតែធ្វើខ្លួនអ្នកអស្ចារ្យដូចលោកម៉ូសេ ហើយអ្នក និយាយថាអ្នកគឺជាអ្នក បានឃើញអំប្រាហាំ។” ហើយគាត់បាននិយាយថា “និង —និង—និង—ហើយអំប្រាហាំបានស្លាប់ហើយ! ហេតុអ្វី អ្នកមិនទាន់—អ្នកមាន អាយុមិនលើសពី៥០ឆ្នាំផង ហើយអ្នកបាននិយាយថាអ្នកបានឃើញអំប្រាហាំ?”

205 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនមានអំប្រាហាំ គឺមានខ្ញុំរួចហើយ។” អូខ្ញុំអើយ! នេះ “ខ្ញុំ” ព្រះដែលគង់នៅ អស់កល្បជានិច្ច។ មិនមែនម្សិលមិញ មិនមែនថ្ងៃស្អែកទេ “ខ្ញុំ។” ឃើញទេ? ព្រះដែលធ្លាប់មានវត្តមានជាព្រះ “អញ។” បន្ទាប់មកពួកគេបានឡើង... ពួកគេនឹងសំលាប់ទ្រង់។

206 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ដូនការបស់យើងញ៉ានំម៉ាណានៅវាល រហោស្ថានអស់រយៈពេល៤០ឆ្នាំ។ ព្រះបានបង្កនំប៉័ងពីលើមេឃហើយបាន ចិញ្ចឹមដល់ពួកគេ។ ពួកគេបានទៅព្រះវិហារហើយពួកគេជាសមាជិកព្រះវិហារ ដ៏ល្អអស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ ម្តាយចាស់របស់ខ្ញុំបានស្លាប់នៅក្នុងព្រះវិហារ នេះ” និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចនោះ។ “ឪពុកខ្ញុំបរិភោគនំម៉ាណានៅវាលរហោស្ថានអស់ រយៈពេល៤០ឆ្នាំ។”

207 ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយពួកគេទាំងអស់បានស្លាប់។”
បានស្លាប់ “ការដាច់ចេញអស់កល្បជានិច្ច។” “ពួកគេគ្រប់គ្នាស្លាប់។” ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់
 អ្នកថា ខ្ញុំជានិមិត្តរូបដែលមកពីព្រះដែលមកពីស្ថានសួគ៌។ មនុស្សបរិភោគនិមិត្តរូប
 នៃព្រះវិញ្ញាណនេះ គាត់មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចហើយគាត់មិនអាចវិនាសបាន
 ឡើយ។ ហើយខ្ញុំនឹងលើកគាត់ឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” អូ! បងប្រុស ពិតជា
 អស្ចារ្យណាស់មែនទេ?

តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យ អស្ចារ្យ អស្ចារ្យទេឬ?
 តើព្រះយេស៊ូវជាម្ចាស់យើងអស្ចារ្យឬទេ?
 ភ្នែកបានឃើញ ត្រចៀកបានឮ អ្វីកត់ទុកក្នុងព្រះបន្ទូល
 តើព្រះយេស៊ូវជាម្ចាស់យើងអស្ចារ្យឬទេ?

208 តើវាត្រូវទេ? យើងឃើញព្រះវិញ្ញាណដ៏ចេះវែកញែករបស់ទ្រង់ឆ្លងកាត់
 កណ្តាលយើង។ យើងឃើញទ្រង់សំដែងអព្វុតហេតុនិងទីសំគាល់និងការ
 អស្ចារ្យ។ យើងព្យាសសេរចេញពីព្រះបន្ទូលនៅទីនេះ អ្នកឃើញវាបញ្ជាក់នៅ
 ទីនោះ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

ភ្នែកបានឃើញ ត្រចៀកបានឮអ្វីកត់ទុកក្នុងព្រះបន្ទូល
 តើព្រះយេស៊ូវជាព្រះដ៏អស្ចារ្យរបស់ខ្ញុំទេឬ?

209 ក្នុងរយៈពេល ២ នាទីឬ ៣ នាទីទៀតនឹងមានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅ
 ទីនេះ។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកដែលនឹងត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក អនុញ្ញាតឱ្យ
 ស្រ្តីទៅទីនេះនិងបុរសនៅលើចំហៀងនេះ។ ហើយឥឡូវនេះបុរសនៅខាងឆ្វេង
 របស់ខ្ញុំ នៅទីនេះនៅផ្នែកម្ខាងនេះ។ ហើយស្រ្តីនៅទីនេះ។ នឹងមានបងប្អូនស្រីនៅ
 ទីនោះជាមួយនឹងសម្លៀកបំពាក់ដែលត្រៀមរួចជាស្រេច។ ហើយប្រសិនបើបុរស
 ឬស្រ្តីណាម្នាក់នៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ដែលជឿជាក់ថាអ្នកជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់
 ព្រះជាម្ចាស់ ហើយអ្នកជឿថាព្រះរក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់ ថាបើបុរសម្នាក់នឹង
 ប្រែចិត្តទាំងស្រុងពីអំពើបាបរបស់គាត់... ឥឡូវនេះ ឈាមមិនទាន់បានធ្វើអ្វីមួយ
 នៅឡើយទេ។ ទេ វាគ្រាន់តែជំនឿរបស់អ្នកលើព្រះប៉ុណ្ណោះ។ ហើយការត្រាស់
 ហៅរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺ “ផេវ ផេវ ផេវ!” កំពុងហៅអ្នក ដែលកំពុងធ្វើអ្វីឥឡូវនេះ
 “ផេវ ផេវ!”

“ខ្ញុំមិនដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទេ។”

“ផេវ! ផេវ!”

“ល្អ មែនហើយ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចចាប់ផ្តើមនិងធ្វើខុសគ្នា។”

“ផេវ!” នោះហើយ ជារឿង ចាប់ផ្តើម—បន្ទាប់មកអ្នកធ្វើខុសគ្នាបន្ទាប់ពី អ្នកចាប់ផ្តើម។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែបង្វែរជុំវិញ ចាប់ផ្តើម ឃើញទេ។

អ្នកនិយាយថា “អញ្ចឹងខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដែលឃើញវាដូចនោះទេ។”

210 មែនហើយ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកបង្ហាញខ្ញុំនូវខគម្ពីរមួយ ដែលមានបុរសណាម្នាក់... ខ្ញុំបានផ្តល់ជូនព័ន្ធកិច្ចនេះក្នុងរយៈពេល៣១ឆ្នាំនៅ ជុំវិញពិភពលោក មុនពេលបីស្ស៊ុននិងអ៊ីវផ្សេងទៀត ដែលមានមនុស្សម្នាក់ មនុស្សម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមរបៀបផ្សេងទៀតក្រៅពីនៅក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយមនុស្សគ្រប់គ្នាដែលមិនបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ត្រូវតែមកហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត នៅក្នុងព្រះនាម។

211 ព្រះមានតែឈ្មោះមួយទេ ហើយនាមរបស់ទ្រង់គឺព្រះយេស៊ូវ។ នោះគឺជា ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានយកព្រះនាមព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ ព្រះ! ឥឡូវនេះ រាងកាយព្រះយេស៊ូវគឺជាមនុស្ស។ យើងដឹងហើយ។ នោះគឺជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលត្រូវបានគេមើលរំលង។ ឥឡូវនេះយើងមិនជឿលើប្រភេទ តែមួយនោះទេ មនុស្សដែលនិយាយថាព្រះដូចជាម្រាមដៃរបស់អ្នក។ យើង ជឿថាមាន...លក្ខណៈបីរបស់ព្រះ។ គុណលក្ខណៈទាំងបីរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញអោយឃើញ។ ប៉ុន្តែមានព្រះតែមួយ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ ហើយ។ យើងមិនជឿទេ...យើងជឿលើ—នៅក្នុង... សូមឱ្យខ្ញុំធ្វើឱ្យវាដូចនេះ យើង ជឿថាព្រះបានរស់នៅក្នុងទីតាំងបី។ ទ្រង់មានមុខងារបីនៅលើផែនដីពេលមួយ។

212 ឥឡូវ ស្រ្តីអ្នកទៅផ្នែកខាងនេះ ហើយអ្នកជាបុរសទៅខាងនេះ ដែលត្រៀម រួចជាស្រេច។ ហើយពួកគេបានត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកឥឡូវនេះ។

213 ហើយ ឥឡូវនេះ ព្រះមានមុខងារបី។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបាន គេហៅថាភាពជាព្រះវរបិតា ឬសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់ព្រះវរបិតា។ មួយផ្សេងទៀតត្រូវបានគេហៅថាភាពជាកូន ហើយមួយទៀតហៅថាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ឥឡូវ ថ្ងៃនេះ អ្វី—តើអ្វីទៅជាសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រាដែលព្រះវរបិតា កំពុងធ្វើការនៅសព្វថ្ងៃនេះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”—អេឌី។]

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើទ្រង់ជាអ្វីនៅក្នុងថ្ងៃដែលបានកន្លងទៅ? [“ព្រះយេស៊ូវ។”]
ព្រះយេស៊ូវ។ តើទ្រង់ជាអ្វីនៅថ្ងៃមុន? [“ព្រះវរបិតា។”] ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែជាព្រះតែមួយ
ប៉ុណ្ណោះ! តើវាត្រូវទេ? ទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
ទាំងបីនោះ មុខងារទាំងបីនៃព្រះតែមួយ។ ព្រះតែមួយ!

214 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាមិនមែនជាឈ្មោះទេ តើមែនទេ? ខ្ញុំចង់សួរអ្នក។
ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវម៉ាថាយ ២៨:១៩ កន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវបានមាន
បន្ទូលថា “ដូច្នេះចូរទៅប្រកាសប្រាប់ប្រជាជាតិនានាអោយធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកអោយ
គេក្នុងព្រះនាម” (នា-ម) “ឈ្មោះរបស់ព្រះវរបិតា...”

215 ឥឡូវខ្ញុំចង់ដឹងថាតើអ្នកស្គាល់បទគម្ពីររបស់អ្នកច្បាស់ប៉ុណ្ណា។ ប្រាប់ខ្ញុំ
ពេលខ្ញុំបិទសម្លេង។ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលថា “ចូរទៅគ្រប់ទីកន្លែងក្នុងលោកិយ
ហើយផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។ អ្នកណាជឿហើយទទួល
ពិធីជ្រមុជទឹកព្រះជាម្ចាស់នឹងសង្គ្រោះអ្នកនោះ។ អ្នកណាដែលមិនជឿនឹងត្រូវ
ទទួលទោស។ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានដល់ពួកគេដែលជឿ។ គេនឹងដេញ
អារក្សក្នុងនាមខ្ញុំ” តើនោះជាការពិតទេ? “និយាយភាសាថ្មី ចាប់ពីសព្វថ្ងៃ” ឥឡូវខ្ញុំ
នឹងដកស្រង់មកឱ្យអ្នក ក្នុងម៉ាថាយ...

216 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។ ខ្ញុំសួរអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រណាមួយ។ ឥលូវនេះស្ថិតនៅ
លើខ្សែអាត់ ហើយរឿងនេះទៅទូទាំងពិភពលោក។ ខ្ញុំបានសួរអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ
ណាមួយមករកខ្ញុំហើយនាំយកអត្ថបទគម្ពីរណាមួយមកខ្ញុំ... ឬមិនមែនបទគម្ពីរ
អត្ថបទគម្ពីរណាមួយឬប្រវត្តិណាមួយ ខគម្ពីរណាមួយដែលមិនធ្លាប់មានដែល
បង្ហាញប្រូតេស្តង់ណាមួយ នរណាម្នាក់ដែលមិនធ្លាប់មានបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុង
នាមនៃ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” រហូតដល់ព្រះវិហារ
កាតូលិកបានតែងតាំងវានៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សានីសិន។ ឥឡូវនៅលើខ្សែអាត់សំឡេង
វានឹងឆ្លងកាត់ពិភពលោក ចំនួន ៣១ ភាសាផ្សេងៗគ្នាដែលពួកគេបានបកប្រែ។
ខ្ញុំនឹងធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់មហាសមុទ្រ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា
និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” គឺខុសឆ្គង ជាសាសនាកាតូលិកក្លែងក្លាយ ហើយមិនមែន
ជាបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់គ្រីស្ទានទេ។ ត្រូវហើយ! លោកលូធើបានយកវាចេញពី
ព្រះវិហារកាតូលិក ដោយមានជំនឿសាសនាលោកវេសលីបានយកវាមកអនុវត្ត។
ប៉ុន្តែនេះគឺជាថ្ងៃនៃការលេចមកនៃពួកកូនរបស់ព្រះ នៅពេលអាថ៌កំបាំងដែលត្រូវ

បានលាក់តាំងពីគ្រឹះនៃលោកិយត្រូវបានបើកសម្តែង។ នេះគឺជាពេល។ ប្រាកដណាស់។

217 សូមចាំថា គ្មាននរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។” អស់រយៈពេលបីរយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់សាវ័កចុងក្រោយ គ្មាននរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ពួកគេមាន...ខ្ញុំបានអានទាំងឪពុកមុននីសិន ក្រុមប្រឹក្សានីសិន និងពីទីនោះពួកគេបានរៀបចំនូវអ្វីដែលគេហៅថា “ព្រះវិហារគ្រីស្ទានជាសកល” ហើយបានបង្កើតអង្គការមួយចេញពីវា ហើយបានបង្ខំមនុស្សទាំងអស់អោយទៅដែលជាព្រះវិហារកាតូលិក។ ពាក្យភាគលិកមានន័យថា “សកល” គឺជាវិហារគ្រីស្ទានជាសកល ដែលមានពាសពេញពិភពលោក និងជាព្រះវិហារតែមួយដែលគ្របដណ្តប់ពិភពលោក។ ហើយគ្រីស្ទាននេះ គេបង្ខំមនុស្សអោយធ្វើវា។ នៅទីនោះពួកគេបានទទួលយកជាកូនចិញ្ចឹម ពួកគេបានយកវ៉ែនស្តុនចេញហើយដាក់ម៉ារី។ ពួកគេបានទម្លាក់ប៉ូល... ឬដូច្នោះ ហើយដាក់ប៉ូល។ វានៅតែជាប្រចម្លាក់! ត្រូវ! ព្រះវិហារកាតូលិកចេញមកពីទីនោះ ហើយបន្ទាប់ពី៥០០ ឆ្នាំ...

218 ពួកគេបានលេងនៅលើសស្សីលឺឥឡូវនេះ នៃ *ប៊ែនហ្វិ* ។ ពួកគេមានក្រឹក្សវិន័យដប់ប្រការមិនយូរប៉ុន្មានទេ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាពួកគេនឹងមិនយកមួយ បើគេអាច ក្នុងចំណោម១៥០០ឆ្នាំនៃសម័យងងឹត។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាពួកគេនឹងដាក់វា។ ១៥០០ឆ្នាំនៃការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញទៅលើអ្នកមិនជឿនៅពេលពួកគេបានបង្ខំមនុស្សគ្រប់គ្នា ហើយសម្លាប់ពួកគេ សម្លាប់ពួកគេ ធ្វើឱ្យពួកគេឈឺចាប់។ ដាក់គោនៅលើដៃម្ខាងហើយនិងគោមួយនៅលើដៃម្ខាង ហើយធ្វើឱ្យពួកគេថើបឈើធ្លាង ឬចាប់ផ្តើមវិធីនេះឬវិធីនោះ។ ខ្ញុំបានដាក់ដៃរបស់ខ្ញុំ នៅខាងស្តាំនៅប្រទេសស្វីសនៅខាងក្រោយបង្គោលដែលពួកគេឈរនៅទីនោះហើយកាត់ អណ្តាតរបស់ពួកគេចេញហើយហៅពួកគេថាជាអាបធុប័និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ត្រូវហើយ!

219 ហើយវិញ្ញាណដដែលនោះមានសព្វថ្ងៃនេះ។ វាគ្រាន់តែជាច្បាប់ដែលរក្សាវាទុកប៉ុណ្ណោះ។ រង់ចាំរហូតដល់វាទទួលបានសេរីភាពរបស់វា។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ គ្រាន់តែរង់ចាំរហូតដល់វាបង្ហាញពណ៌របស់វា វានឹងមានឱកាស។

អ្នកអាចបោះឆ្នោតបានឆាប់បំផុត សម្រាប់អ្វីដែលខ្ញុំដឹង។ ឃើញទេ? វានឹង វានឹង មក។ មិនមានវិធីដើម្បីរក្សាវាចេញទេ។ វាត្រូវតែមក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ វាត្រូវតែមក វា នឹងមកដល់។ ដូច្នោះនៅពេលវាកើតឡើង អ្នកគ្រាន់តែមើល។ ប៉ុន្តែ បងប្រុស អ្នកចង់ដឹងរឿងមួយនេះ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានជឿអ្នកណា។ ហាលេលូយ៉ា! ការដើរក្បួន ត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? នោះហើយ។

220 មានពេលមួយ—នៅពេលដែលអ្នកនិពន្ធ នៅពេលដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនិពន្ធ លេម -...ឡាមសា—ព្រះគម្ពីរឡាមសា នៅពេលដែលគាត់មើលហើយបានឃើញ ទីសំគាល់ពីបុរាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺច្បាស់ណាស់ ខ្ញុំបាននិយាយចំនុចតូចៗ ៣ នៅក្នុងនោះ: “តើនោះជាអ្វី?”

គាត់បាននិយាយថា “នោះគឺជាព្រះដែលមានគុណលក្ខណៈបី។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូចជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?”

គាត់មើលមកខ្ញុំ។ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកជឿទេ?”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។”

221 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញការរំកិលព្រះនោះនៅយប់ផ្សេងទៀត ខ្ញុំ គិតថាអ្នកគឺជាហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់។” បាននិយាយថា “ព្រះប្រទានពរដល់ បេះដូងរបស់អ្នក។” ដាក់ដៃរបស់គាត់នៅជុំវិញខ្ញុំ បាននិយាយថា “ឥឡូវខ្ញុំដឹង ហើយ។” គាត់បាននិយាយថា “ប្រជាជនអាមេរិកាំងទាំងនេះមិនដឹងទាំងអ្វីផង។” បាននិយាយថា “ពួកគេមិនទាំងដឹងអ្វីទាំងអស់។” បាននិយាយថា “ពួកគេកំពុង ព្យាយាមយកសៀវភៅភាគខាងកើតនិងបង្កើតសៀវភៅលោកខាងលិចចេញពីវា។ ពួកគេមិនទាំងស្គាល់ព្រះគម្ពីររបស់គេផង។” គាត់បាននិយាយថា “មិនមានឈ្មោះ ផ្សេងទៀតត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅក្រោមឋានសួគ៌ គ្មានឈ្មោះផ្សេងទៀតទេ សម្រាប់ អ្នករាល់គ្នាដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គ្មានរឿងដូចជាមនុស្សបីនាក់នៅក្នុងព្រះតែមួយទេ។” ហើយនោះគឺជាបងប្រុស ឡាមសា វេជ្ជបណ្ឌិត សាអ្នកបកប្រែព្រះគម្ពីរ ឡាមសា ដែលជាមិត្តសម្លាញ់ របស់អេស៊ីនហ្វើនិងអ្នកការទូតដ៏ឆ្នើមៗ របស់ពិភពលោកនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត បាន បោះដៃរបស់គាត់នៅជុំវិញខ្ញុំ បាននិយាយថា “ថ្ងៃមួយពួកគេនឹងបាញ់អ្នកព្រោះ រឿងនោះ។ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ចាំថា មនុស្សទាំងអស់នោះស្លាប់ដោយសារ បណ្តាសារ។”

222 ខ្ញុំចង់ធ្វើដូចពេលដែលពេត្រុសចាស់បានជាប់ក្នុងគុក។ នៅទីនោះមានបុរស តូចចំណាស់ម្នាក់ហើយគាត់ភ័យណាស់។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “អូ តើមាន បញ្ហាអ្វី?”

បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេថាអ្នកនឹងត្រូវគេប្រហារជីវិត?”

ពេត្រុសបាននិយាយថា “បាទ។”

គាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង អ្នកនឹងស្លាប់នៅថ្ងៃនេះ។”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ។”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ—ពួកគេគឺជា...តើអ្នកមិនខ្លាចទេឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “ទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកត្រូវតែជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេដែលគេហៅថា គ្រីស្ទាន។”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ។”

បាននិយាយថា “តើមានអ្វីកើតឡើង?”

223 ហើយគាត់បានប្រាប់គាត់ថា គាត់អង្គុយហើយប្រាប់រឿងរ៉ាវដល់គាត់។ ហើយ ដូចដែលវាបានបន្តចុះមក គាត់បាននិយាយថា “ហើយខ្ញុំអាចមានសេរីភាពនៅ ព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំអាចទៅចូលរួមជាមួយនិកាយមួយចំនួនរបស់ពួកគេហើយរស់នៅ បន្តទៀត។ ខ្ញុំអាចមានសេរីភាព។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមចេញពីទ្វារក្រុង ហើយ ខ្ញុំបានឃើញម្នាក់កំពុងដើរចូលមក។ ខ្ញុំដឹងថាគាត់ជានរណា។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា ‘ព្រះអម្ចាស់តើព្រះអង្គនឹងទៅទីណា?’ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ខ្ញុំនឹងត្រូវគេស្តាប់ ម្តងទៀត។’” បាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រលប់មកវិញ។”

224 គ្រាន់តែពួកគេនិយាយថា “តើស៊ីម៉ូនពេត្រុសជាអ្នកណា?”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ!”

បាននិយាយ “យើងបានត្រៀមខ្លួនសម្រាប់អ្នកហើយ។”

បាននិយាយ “ខ្ញុំបានរង់ចាំអ្នក។” ដើរទៅខាងក្រៅ។

225 ក្មេងនោះបានពាល់គាត់នៅលើស្នា ហើយនិយាយថា “រង់ចាំមួយភ្លែតស៊ីម៉ូន ខ្ញុំក៏ព្រមទទួលយកព្រះនោះដែរ! ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំមិនខ្លាចទេ។ សូមឱ្យខ្ញុំក្លាយជា អ្នកបន្ទាប់។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហាលេលូយ៉ា!

រក្សា...វាត្រូវបានស្រក់មកដោយឈាមបាទ វាត្រូវបានស្រក់
មកដោយឈាម
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែស្រក់ឈាម
ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត
ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះនៅតែស្រក់ឈាម។

អ្នកទីមួយបានស្លាប់សម្រាប់ផែនការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
គឺលោកយ៉ូហានបាទីស្ទ ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់ដូចជាបុរស
ម្នាក់
បន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់
ទ្រង់បានអធិប្បាយពីព្រះវិញ្ញាណនឹងសង្គ្រោះមនុស្សពី
អំពើបាប។

មានពេក្រុសនិងប៉ូលនិងយ៉ូហាន
ពួកគេបានលះបង់ជីវិតរបស់ពួកគេដើម្បីឱ្យដំណឹងល្អនេះក្តី
ពួកគេច្របាច់ឈាមរបស់ពួកគេដូចជាពួកហោរាពីបុរាណ
ដូច្នេះព្រះបន្ទូលដ៏ពិតរបស់ព្រះអាចត្រូវបានប្រាប់ដោយ
ស្មោះត្រង់។

មានព្រលឹងនៅក្រោមអាសនៈ ស្រែកយំ “រយៈពេល
ប៉ុន្មាន?”
ដើម្បីព្រះអម្ចាស់ដាក់ទោសអ្នកដែលបានធ្វើខុស។ (សូម
ស្តាប់!)
ប៉ុន្តែនឹងមានអ្នកដែលផ្តល់ឈាមជីវិតរបស់ពួកគេ
សម្រាប់ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងទឹកជំនន់
ក្រហម។


វាត្រូវបានស្រកមកដោយឈាម បាទ វាត្រូវបានស្រកមក
 ដោយឈាម
 ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស្រក់ទៅហើយ...
 ឈាម
 ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់ដើម្បីសេចក្តីពិត
 ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានស្រក់មកដោយ
 ឈាម។

226 គ្រាន់តែបទគម្ពីរមួយមុនពេលយើងទៅ៖

...ពួកគេឆ្លើយទៅលោកពេត្រុសនិង...បងប្អូនប្រុសស្រី តើយើងត្រូវ
 ធ្វើអ្វីខ្លះដើម្បីអោយបានទទួលការសង្គ្រោះ?

...លោកពេត្រុសមានប្រសាសន៍ទៅគេថា ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែ
 ចិត្តហើយទទួលពិធីជ្រមុជទឹកក្នុងនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ សម្រាប់
 ការលើកលែងទោសពីអំពើបាបរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងទទួលបាន
 អំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

សម្រាប់ការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូនចៅរបស់អ្នក ហើយ
 ចំពោះពួកគេដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែមនុស្សជាច្រើនដែលព្រះអម្ចាស់
 ជាព្រះនៃយើងទ្រង់ត្រាស់ហៅ។

227 សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរឥឡូវនេះ។ ពេលយើងចេញពីផ្លូវ អ្នកអាចមើល
 ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដូចយើងដែរ...?... 

កូនចិញ្ចឹម m KHM60-0522M

(Adoption ³)

ប័ណ្ណកូនចិញ្ចឹម

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 22 ឧសភា 1960 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺសាន់វិល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG